
 
 
 
 
 
 
 
 
 

بیست و پنجم اردیبهشت 1400



°۲۸تهران

تغ�رقیمتعنوان

1,990 (%3.3)62,300درهم امارات

300 (%1.12)27,100لير ترکيه

1,100 (%3.17)35,800يوان چين

3,900 (%1.88)211,100ين ژاپن

5,700 (%3.08)190,550دلار کانادا

7,700 (%3.07)258,900فرانک سوئيس

200 (%6.49)3,280افغاني

100 (%2.84)3,620روبل روسيه

3,700 (%2.09)180,700دلار استراليا

4,350 (%2.01)220,480دلار

11,120 (%4.37)265,530يورو

9,440 (%2.99)325,610پوند انگليس

 
شنبه ۲۵ اردیبهشت ۱۴۰۰

 
May 15, 2021
دوم شوال ۱۴۴۲

مناسبت ها

۲۵ اردیبهشت روز بزرگداشت فردوسی
۲۷ اردیبهشت روز ارتباطات و روابط عمومی

۲۸ اردیبهشت روز بزرگداشت حکیم عمر خیام
[ May 18 ] ۲۸ اردیبهشت روز جهانی موزه و میراث فرهنگی

اوقات شرعی به افق تهران

طلوع خورشید: ۰۵:۵۹ اذان صبح: ۰۴:۱۹

غروب خورشید: ۲۰:۰۳ اذان ظهر: ۱۳:۰۱

اذان مغرب: ۲۰:۲۰



تغ�رقیمتعنوان

3,830,000 (%3.89)102,320,000سکه امامي

4,030,000 (%4.16)101,019,000سکه بهار آزادي

3,000,000 (%5.45)58,000,000نيم سکه

3,000,000 (%8.57)38,000,000ربع سکه

2,000,000 (%9.76)22,500,000سکه گرمي



 

1- تغییرات اینوتکس استیج 2021 اقشار مختلف را به نمایشگاه اینوتکس می آورد - وبنا

2- طرح سرباز مهارت در پادگان شهید بیگلري مشگین شهر برگزار شد - خبرگزاري صدا و سیما

3- بوت کمپ پرورش سفیران نوآفرینی آموزشی - وزارت علوم تحقیقات و فناوري

4- تفاهم صندوق کارآفرینی امید خراسان رضوي و تولیت آستان قدس رضوي جهت ایجاد بازار فروش تولیدات طرحهاي

روستایی مورد حمایت صندوق - صندوق کارآفرینی امید

5- دومین جلسه توسعه اشتغال و معیشت در محلات حاشیه نشین شهرستان مشهد - صندوق کارآفرینی امید

6- انجام امور مشتریان صندوق کارآفرینی امید باید متعهدانه و خیرخواهانه باشد - صندوق کارآفرینی امید

7- استفاده از ظرفیت رسانه و صدا وسیما در ترویج و حمایت از ایده هاي خلاق و کارآفرینی استان خوزستان - صندوق کارآفرینی
امید

8- حضور وزیر ارتباطات در کمیسیون اجتماعی به منظور پاسخگویی به سوال نمایندگان - نماینده

9- خلیج فارس، انحصار تأمین سرمایه را شکست - روزنامه نوآوران

10- دژپسند و شریعتمداري براي پاسخ به سوالات نمایندگان به مجلس می آیند - نماینده

11- 9 وزیر مهمان این هفته پارلمان/ طرح اقدام متقابل ایران در برابر ترور شهید قاسم سلیمانی بررسی می شود - باشگاه
خبرنگاران جوان

12- رشد 26.8 درصدي زنان سرپرست خانوار - شبکه ایران

13- افزایش تولیدات فولاد مبارکه موتور محرکه اقتصادي کشور - اقتصاد آنلاین

14- حال خانواده ایرانی را چه کسی می پرسد؟ - ایسنا

15- افزایش تولیدات فولاد مبارکه موتور محرکه اقتصادي کشور - تابناك

16- چرا سوئد داراي برترین سیستم آموزش عالی است؟ - ایسنا

17- کشت و کار یک میوه محبوب/ محصولی ارگانیک با طعمی ماندگار از کوهستان فارسبان - برنا نیوز

18- اجراي دو طرح اقامتگاه بوم گردي در لرستان - شبستان

19- فیروزآبادي: تا اینستاگرام داخلی نداشته باشیم معتقد به فیلتر اینستاگرام نیستم - دیده بان ایران

20- اینوتکس استیج 2021؛ در لباسی نو به مخاطبین سلام می کند - بانک و صنعت

21- 9 وزیر مهمان این هفته پارلمان/ طرح اقدام متقابل ایران در برابر ترور شهید قاسم سلیمانی بررسی می شود - شبستان

22- 200 طرح تولیدي و خود اشتغالی در استان اردبیل توسط صندوق کارآفرینی امید حمایت می شود - شبستان

23- نرخ بالاي بیکاري در خوزستان ناشی از عدم توجه دولت به طرح هاي کارآفرینی است - هما خوزستان

24- حضور شرکتهاي گیلان در نمایشگاه اینوتکس 2021 به صورت مجازي است - دیار میرزا

25- گردش مالی تولید کنندگان بزرگ خراسان شمالی در خارج استان است - روزنامه قدس

26- سهمیه اي که سوخت/ لزوم اصلاح قانون ساماندهی مبادلات مرزي - آرا نیوز

27- مشکل کمبود نقدینگی 6 واحد صنعتی درچهارمحال وبختیاري حل می شود - آرا نیوز

28- زنان دیار آفتاب و مطالبات سیاسی و اجتماعی از رئیس جمهوري آینده - ایرنا



29- جذب 96درصد تسهیلات اشتغال پایدار روستایی در حمیدیه - ایرنا

30- واکنش گسترده عمومی در ترکیه به حملات رژیم صهیونیستی علیه غزه - ایرنا

- صفحه نخست مطبوعات 1400/02/25



 

تغییرات اینوتکس استیج 2021 اقشار مختلف را به نمایشگاه اینوتکس می آورد

منبع: وبناشماره خبر:  1  |  تاریخ: 1400/02/25

در آستانه برگزاري نمایشگاه اینوتکس 2021، برگزار کنندگان اینوتکس استیج در رابطه با چگونگی برگزاري این بخش از
اینوتکس در سال 2021 توضیح می دهند. به گزارش وبنا، هرساله پارك فناوري پردیس با حضور کارآفرینان و صاحب نظران

مطرح حوزه علم و فناوري اقدام به برگزاري نمایشگاه اینوتکس می کند. موسسه فرصت ...

 
تاریخ انتشار: 25 اردیبهشت 1400  

در آستانه برگزاري نمایشگاه اینوتکس 2021، برگزار کنندگان اینوتکس استیج در رابطه با چگونگی برگزاري این بخش از اینوتکس در

 
سال 2021 توضیح می دهند. 

به گزارش وبنا، هرساله پارك فناوري پردیس با حضور کارآفرینان و صاحب نظران مطرح حوزه علم و فناوري اقدام به برگزاري
نمایشگاه اینوتکس می کند. موسسه فرصت آفرین از 4 سال گذشته اینوتکس استیج را در جریان نمایشگاه اینوتکس برگزار می کند و
این موسسه موفق شده این بخش جدید را به یکی از بخش هاي مهم نمایشگاه بدل کند. از این رو  اینوتکس استیج با استقبال زیادي

 
از جانب مخاطبین همراه شده و از آن با عنوان قلب تپنده نمایشگاه اینوتکس یاد می شود. 

استیج در واقع رویدادي در دل اینوتکس است که هرساله میزبان سخنرانان، صاحب نظران و فعالان اکوسیستم کارآفرینی کشور است
و این افراد در طی مدت برگزاري نمایشگاه در یک صحنه آزاد به ایراد سخن می پردازند و بازدیدکنندگان نمایشگاه اینوتکس قادر

 
هستند با حضور در استیج از محتواي آن استفاده کنند. 

اما امسال، رویداد اینوتکس استیج که با حمایت پست بانک برگزار می شود، دست خوش تغییرات گسترده اي شده است و لباسی نو

 
به تن کرده. در خصوص این تغییرات و کم و کیف رویداد اینوتکس استیج، به سراغ برگزارکنندگان این رویداد رفتیم. 

 
 

عباد غفوري از برگزارکنندگان استیج درباره تغییرات محتوایی رویداد امسال گفت: «امسال با توجه به دیدگاهی جدید مبنی بر اینکه
بتوان میزبان عموم افراد جامعه بود و نمایشگاه اینوتکس رفته رفته به محیطی جهت آشنایی افراد جامعه با اکوسیستم استارتاپی و



فناوري کشور تبدیل شود، تصمیماتی گرفته شد در حوزه محتواي استیج و بنا شده موضوعاتی عمومی نظیر اقتصاد و تحریم، محیط
زیست و مسئولیت اجتماعی نیز به استیج در کنار موضوعات فناوري و نوآوري اضافه شود و باعث حضور اقشار مختلف جامعه در
نمایشگاه اینوتکس شود. به همین خاطر بنده نیز با توجه به سابقه ام در برگزاري رویدادهاي متعدد در حوزه هاي اجتماع، فرهنگ،

 
هنر و ادبیات، در کنار موسسه فرصت آفرین مسئولیت برگزاري استیج را برعهده گرفتم.» 

غفوري افزود: «به نظر من با این تغییرات محتوایی شاهد گسترده تر شدن دایره مخاطبین نمایشگاه اینوتکس خواهیم بود و این
تغییرات به حدي اهمیت پیدا کرده که صاحب نظران و بزرگان و اندیشمندان متعددي مهمان ما در استیج شدند. از جمله دکتر بهزاد
شیري، مدیرعامل پست بانک، دکتر حجت االله مهدیان مدیرعامل بانک توسعه تعاون، مهندس محمد درویش، فعال محیط زیست و
رئیس کمیته محیط زیست در کرسی سلامت اجتماعی یونسکو، استاد علی دهباشی، از فعالین و اساتید حوزه فرهنگ و مطبوعات و
سردبیر نشریه وزین بخارا، پدرام سلطانی، فعال اقتصادي و نایب رئیس سابق اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزي ایران، شریف

 
نظام مافی، رئیس اتاق بازرگانی ایران و سوئیس و مدیرعامل موسسه محک.» 

رضا غیابی، عضو اتاق فکر اینوتکس نیز در خصوص موضوعی مهم در اینوتکس استیج امسال گفت: «یکی از اتفاقات مهم در استیج که
می تواند عافیت و فواید زیادي براي اکوسیستم کارآفرینی کشور داشته باشد، دیدار حاکمیت و بخش خصوص و کارآفرینی کشور در
محیطی دوستانه و سازنده است. از نظرم فاصله ي میان حاکمیت و فعالان بخش خصوصی به نفع هیچ یک از طرفین نیست و
هرچقدر این دو همسوتر باشند، جامعه و اقتصاد قدرتمندتر شده و کارآفرینی کشور و اکوسیستم استارتاپی می تواند با دغدغه کمتر و

 
قدرت بیشتري فعالیت کند.» 

آقاي غیابی اضافه کرد: «از جمله افرادي که در این حوزه، میزبان آن ها در استیج هستیم، جناب سرهنگ گودرزي، فرمانده پلیس فتا
تهران بزرگ و همچنین نمایندگانی از قوه قضاییه خواهند بود و این اتفاق را می توان به فال نیک گرفت و امیدواریم بتوانیم از طریق

 
استیج ارتباطی سازنده و مفید میان حاکمیت و بخش خصوصی ایجاد کنیم.» 

نمایشگاه اینوتکس از 28 الی 31 اردیبهشت ماه در محل پارك فناوري پردیس برگزار می شود و علاقه مندان جهت حضور، قادر

 
هستند از طریق وب سایت نمایشگاه به آدرس www.inotex.com اقدام نموده و ثبت نام کنند. 

با ثبت نام در نمایشگاه اینوتکس امکان حضور در اینوتکس استیج نیز فراهم می شود و نیازي به ثبت نام مجزا جهت حضور در این

 
رویداد نیست. 

رویداد اینوتکس استیج در سه روز 28، 29 و 30 اردیبهشت از ساعت 10 الی 18 میزبان مخاطبین خواهد بود و رویداد در 7 محور
کلی با عناوین "تفکر خلاق و تفکر کارآفرین"، "رهبري و ایجاد تغییر در پارادایم هاي ذهنی"، "ساخت یک اقتصاد موفق در کشور"،
"تحریم و جهانی شدن کسب وکارها"، "محیط زیست و توسعه پایدار"، "مسئولیت اجتماعی کسب وکارها" و "چالش هاي

 
اکوسیستم" برگزار می شود. 

با توجه به همه گیري ویروس کرونا و جهت جلوگیري از انتقال این ویروس، رویداد اینوتکس استیج در فضاي باز و با حفظ فاصله

 
اجتماعی برگزار می گردد. 

 
مطالب مرتبط: 



تور بازدید از پارك فناوري پردیس در جریان اینوتکس 2021 برگزار می شود ثبت نام بخش اینوجوان اینوتکس 2021 آغاز شد



طرح سرباز مهارت در پادگان شهید بیگلري مشگین شهر برگزار شد

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  2  |  تاریخ: 1400/02/25

سومین مرحله طرح سرباز مهارت در مرکز آموزشی شهید بیگلري مشگین شهر برگزار شد.

 
 

به گزارش خبرگزاري صداوسیماي مرکز اردبیل وحید فروهر معاون فرهنگی و امور جوانان اداره کل ورزش و جوانان اردبیل گفت:
سومین مرحله طرح سرباز مهارت در مرکز آموزشی شهید بیگلري مشگین شهر به همراه آزمون دوره هاي آموزشی این طرح برگزار

 
شد. 

وي افزود: در این مرحله سربازان وظیفه در 4 حوزه شامل کسب وکار و کارآفرینی، مهارت هاي زندگی، سواد مالی، سواد رسانه اي و

 
فضاي مجازي به صورت حضوري و مجازي آموزش دیده و مورد آزمون قرار گرفتند. 

معاون فرهنگی و امور جوانان اداره کل ورزش و جوانان اردبیل ادامه داد: طرح سرباز مهارت از سال 97 با آموزش سربازان وظیفه از

 
آجا، ناجا و سپاه آغاز شد و اولین مرحله آن نیز در آذر 98 با آموزش 1003 سرباز وظیفه به اتمام رسید. 

فروهر بیان کرد: بلافاصله مرحله دوم آن نیز شروع گردید که به خاطر شیوع ویروس کرونا با توقف همراه شد و پس از پیگیري هاي
لازم و صدور مجوز از دانشگاه علوم پزشکی و در نتیجه شروع مجدد، در اسفند 99 با همکاري جهاد دانشگاهی استان اردبیل با

 
آموزش 477 سرباز وظیفه به پایان رسید. 

وي گفت: سومین مرحله طرح سرباز مهارت نیز با آموزش سربازان وظیفه پادگان هاي آموزشی شهید بیگلري و شهید مدنی اصلاندوز
براي سال 1400 برنامه ریزي شده بود که اولین گام این طرح با همکاري جهاد دانشگاهی استان در پادگان آموزشی شهید بیگلري

 
مشگین شهر با رعایت کامل دستورالعمل هاي بهداشتی برگزار شد. 





بوت کمپ پرورش سفیران نوآفرینی آموزشی

شماره خبر:  3  |  تاریخ: 1400/02/25
منبع: وزارت علوم تحقیقات و

فناوري

بوت کمپ پرورش سفیران نوآفرینی آموزشی، ویژه دانشجویان و دانش آموختگان رشته علوم تربیتی و کلیه معلمان، مدیران
و کادر آموزشی سراسر کشور، در پارك علم و فناوري دانشگاه شهیدبهشتی با همراهی مرکز نوآوري دانشکده علوم تربیتی و

روان شناسی و بنیاد بین المللی توسعه علم و فناوري خوارزمی برگزار می شود.

به گزارش اداره کل روابط عمومی وزارت علوم به نقل از
دانشگاه شهیدبهشتی، دکتر فرنوش اعلامی رئیس مرکز
نوآوري دانشکده علوم تربیتی و روان شناسی دانشگاه
شهید بهشتی در این خصوص گفت: یکی از مهم ترین
مزایاي این بوت کمپ، ایجاد نگاه نوآورانه براي حل مسائل
آموزشی است و اینکه سفیران از هر محدودیت و تهدیدي

 
براي خلق ارزش در مدرسه استفاده کنند. 

وي افزود: همچنین نفرات برگزیده در بوت کمپ به مدارس و موسسات آموزشی ثبت نام شده، معرفی می گردند تا ضمن بستن
قراردادي، از دانش سفیران در حوزه نوآوري و کارآفرینی آموزشی بهره مند گردند. همچنین علاوه بر دریافت گواهی، از تسهیلاتی که
توسط پارك علم و فناوري و بنیاد توسعه خوارزمی مانند ارائه خدمات منتورینگ تخصصی به سفیران، تخصیص صفحه مجازي
اختصاصی به هریک از سفیران و بهره گیري از ظرفیت دانشی سفیران به عنوان منتورهاي پلتفرم نوآوري و شتابدهی اینکیوب، بهره
مند خواهند شد. مدارس نیز از مزایایی چون مشارکت در دوره هاي آموزشی، اجرایی، شبکه سازي و توانمندسازي بهره مند خواهند
شد. همچنین در پایان دوره سفیران خود را انتخاب و طی قراردادي از دانش آنها در مدرسه بهره خواهندبرد. به این مدارس "گواهی

 
در مسیر نوآوري" اعطا می شود. 

دکتر اعلامی، هدف اصلی از برگزاري بوت کمپ را این چنین تشبیه کرد: باغبانی در مناطق حاشیه نشین سیب می کاشت تا روزي
غذاي حاشیه نشینان را تأمین کند. از این رویکرد به نام دانه سیب در ادبیات کارآفرینی آموزشی استفاده می شود. بوتکمپ نوآفرینی
آموزشی نیز به دنبال تربیت سفیران کارآفرینی براي مدارس است تا آنها را با نوآوري و کارآفرینی مدرسه اي آشنا نماید و شاهد

 
تغییرات مثبت از خودِ مدارس باشیم. 

وي افزود: دانش آموختگان و دانشجویان رشته هاي علوم تربیتی، دانشجو معلمان و همه افرادي که از خانواده مدرسه هستند، می
توانند متقاضیان شرکت در این بوت کمپ باشند. دیگر شرکت کنندگان ما مدارسی هستند که به دنبال بهره گیري از دانش نوآوري

 
در مدارس خود هستند. 

رئیس مرکز نوآوري دانشکده علوم تربیتی و روان شناسی دانشگاه شهید بهشتی، درخصوص چگونگی شرکت در بوت کمپ گفت:
متقاضیان در سامانه ثبت نام کرده و بعد از مصاحبه و داشتن شرایط مورد نیاز از جمله دانش پداگوژیکی، علاقه مندي و دغدغه مندي
در حوزه آموزش و ارزش آفرینی، ثبت نام خود را قطعی و از تیر 1400 به مدت 55 ساعت مباحث نظري و پروژه، یادگیري خود را

 
آغاز می کنند. از طرفی مدارس علاقه مند به بهره گیري از خدمات نوآفرینی آموزشی نیز در سامانه ثبت نام می کنند. 

دکتراعلامی، در پاسخ با این سئوال که سفیران چه کمکی به مدارس می کنند تصریح کرد: سفیران، وظیفه نشر دانش نوآوري در
مدارس هدف را برعهده می گیرند از جمله ارائه آموزش هاي خلاقیت-نوآوري به دانش آموزان، کادر آموزشی مدارس و همچنین اولیا



و بازطراحی خلاقانه-نوآورانه سازوکارهاي آموزشی-اجرایی مدارس و کمک به آنها در راستاي ایده پردازي، ارزیابی ایده، شبکه سازي و
تجاري سازي ایده هاي کسب و کاري. نفرات برگزیده در بوتکمپ، به مدارس و موسسات آموزشی ثبت نام شده، معرفی می گردند.
همچنین علاوه بر دریافت گواهی، از تسهیلاتی که توسط پارك علم و فناوري و بنیاد توسعه خوارزمی عنوان شده است، بهره مند

 
خواهند شد. 

رئیس مرکز نوآوري دانشکده علوم تربیتی و روان شناسی دانشگاه شهید بهشتی، درخصوص موضوعاتی که در این بوت کمپ مطرح
می شود نیز گفت: دراین بوت کمپ مبانی اولیه کارآفرینی آموزشی، اکوسیستم آموزش، ایده هاي آموزشی و محصولات و خدمات
نوآور در مدارس، طراحی بوم مدل کسب و کار، تإمین مالی، تیم سازي، مدیریت تیم و ارائه خلاق مورد بحث قرار می گیرد. در نهایت

 
این بوت کمپ با ارائه پروژه کسب و کار آموزشی به مدیران مدارس و موسسات آموزشی به پایان خواهد رسید. 

ل.س 42/ ل.م 54



تفاهم صندوق کارآفرینی امید خراسان رضوي و تولیت آستان قدس رضوي

جهت ایجاد بازار فروش تولیدات طرحهاي روستایی مورد حمایت صندوق

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  4  |  تاریخ: 1400/02/25

به گزارش روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید خراسان

 
رضوي، 

در راستاي دستورات و تاکیدات مقام عالی صندوق
کارآفرینی امید جناب دکتر نوراله زاده و بمنظور توسعه
بازارهاي محلی ، منطقه اي و بین المللی ، جهت ایجاد بازار
فروش تولیدات طرحهاي روستایی مورد حمایت صندوق با
پیگیري و هماهنگی به عمل آمده با تولیت آستان قدس

رضوي 5 باب مغازه در نزدیکی حرم مطهر حضرت رضا(ع) واقع در چهارراه شهدا بازار مرکزي جهت عرضه تولیدات روستائیان عزیز از
سراسر کشور به صندوق کارآفرینی امید خراسان رضوي واگذار گردید و همچنین با توجه به تفاهم و تعامل فی مابین مقرر شد جهت

استفاده از سایر ظرفیتهاي دو طرف در خراسان رضوي و سایر استانها در حوزه توسعه اشتغال روستایی هم افزایی لازم صورت پذیرد.



دومین جلسه توسعه اشتغال و معیشت در محلات حاشیه نشین شهرستان مشهد

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  5  |  تاریخ: 1400/02/25

به گزارش روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید خراسان

 
رضوي، 

دومین جلسه با موضوع توسعه اشتغال و معیشت در
محلات حاشیه نشین شهرستان مشهد با حضور کشاورز ،
مدیر توانمندسازي و دبیر کمیته تأمین مالی خرد صندوق
ستاد مرکز، راه چمنی معاون توانمندسازي صندوق مرکزي
، حسنی ، معاون صندوق استان ، رحمتی ، ریاست دفتر

اجتماعی استانداري خراسان رضوي ، نماینده شرکت کاردوك ، کارشناسان دفاتر توسعه محلی، اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی و

 
صندوق کارآفرینی امید در محل سالن اجتماعات صندوق تشکیل گردید . 

در ابتداي جلسه کشاورز، ضمن خوشامد گویی به حاضرین در جلسه درخصوص نحوه حمایت صندوق از توسعه اشتغال در محلات
حاشیه نشین توضیحات مبسوطی ارائه داد. ایشان بیان داشتند کارهاي مطالعاتی در این خصوص با همکاري دفاتر اجتماعی و فرهنگی

 
استانداري در 6 استان به پایان رسیده و در برخی از استانها نیز اجرایی گردیده است . 

مدیر توانمندسازي صندوق کارآفرینی امید در ادامه گفت: این برنامه یک برنامه عملیاتی است که با محوریت صندوق کارآفرینی امید
به عنوان دبیر طرح انجام می گردد و نقش صندوق صرفاً به عنوان یک مؤسسه عامل در پرداخت تسهیلات نبوده ، بلکه در تمامی ابعاد

 
و فرآیند مطالعاتی، برنامه ریزي، توانمندسازي و در نهایت اعطاي تسهیلات حمایتی نقش آفرینی می نماید. 

وي در ادامه توضیحات مبسوطی در خصوص فرآیند اجراي طرح، نحوه تشکیل صندوق ها، سپرده گذاري ، تهیه طرح کسب و کار و ...
و نیز چگونگی اعطاي تسهیلات ارائه نمودند و بیان داشتند صندوق حداکثر تلاش خود را در جهت انعطاف در دستورالعمل ها و شیوه

 
نامه ها و رفع موانع بکار می گیرد تا هر چه سریعتر این طرح به مرحله اجرا برسد . 

راه چمنی ، توضیحاتی درخصوص اجراي طرح هاي مشابه در سایر کشورها داده و بیان داشتند که با توجه به شرایط خاص و ویژه
مناطق حاشیه نشین و افراد ساکن در این مناطق ، اعطاي تسهیلات نیز باید به صورت ویژه باشد و از آنجائیکه تشکیل و راه اندازي
صندوق هاي خرد محلی باعث تقویت کارگروهی ، هم افزایی ، هم پوشانی نقاط ضعف و تقویت نقاط قوت می گردد، لذا به عنوان

 
اولین گام حمایتی در اولویت برنامه ها قرار خواهد داشت . 

در ادامه رئیس دفتر اجتماعی استانداري، نماینده دفاتر توسعه محلی و کارشناس اداره کار و مجري آموزشی طرح توضیحاتی در
خصوص اقدامات انجام شده در محلات و مشکلات و موانع موجود توضیحات کاملی را ارائه نمودند .





انجام امور مشتریان صندوق کارآفرینی امید باید متعهدانه و خیرخواهانه باشد

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  6  |  تاریخ: 1400/02/25

به گزارش روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید خراسان
رضوي جلسه بررسی عملکرد صندوق استان پس از ماه
مبارك رمضان با حضور همکاران ستاد استان برگزار گردید.

در ابتداي جلسه آبیلی ، مدیر صندوق کارآفرینی امید
استان ضمن آرزوي قبولی طاعات و عبادات ماه مبارك
رمضان ، عید سعید فطر را تبریک گفتو سپس به بررسی
عملکرد واحد هاي مختلف ستادي در سطح استان و

 
شهرستان پرداخت. 

آبیلی گفت : ویروس کرونا اغلب کسب و کارها را با مشکلات زیادي روبرو کرده است لازم است افرادي که به صندوق مراجعه می
کنند درخواست هایشان بصورت متعهدانه و خیرخواهانه توسط همکاران پیگیري گردد ، و خدمت رسانی به مشتریان باید در حداقل

 
زمان ممکن صورت پذیرد. 

وي در پایان در از تمامی همکاران خواست تا جدیت بیشتر در انجام کارها ، دقت ، نظم ، اشراف کامل به دستورالعمل ها ، تقویت
وجدان کاري ، حساسیت در بررسی امور محوله را سرلوحه خود قرار دهند.



استفاده از ظرفیت رسانه و صدا وسیما در ترویج و حمایت از ایده هاي خلاق و

کارآفرینی استان خوزستان

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  7  |  تاریخ: 1400/02/25

در دیدار مدیر صندوق کارآفرینی امید خوزستان و مدیرکل
صداوسیماي استان مطرح شد:تاکید بر استفاده از ظرفیت
رسانه و صدا وسیما در ترویج و حمایت از ایده هاي خلاق

 
و کارآفرینی استان خوزستان 

به گزارش روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید استان
خوزستان مهدي امرایی مدیر صندوق کارآفرینی امید
خوزستان طی نشستی که با حضور رحیمی مدیرکل صدا و

سیماي استان خوزستان ، آقاي بوعذار کارآفرین و کارشناس حوزه کارآفرینی استان و مولف و نویسنده کتاب کارآفرینی و کسب و کار
برگزار شد بر لزوم همکاري متقابل ر جهت پوشش اخبار حوزه کارآفرینی و کسب و کارها در جهت حمایت از این حوزه و رفع اشتغال

 
و بیکاري و تشویق و ترویج جوانان به حوزه کارآفرینی و خلق ایده هاي کارآفرینی و کسب و کارهاي خلاق تاکید شد. 

در این دیدار که درخصوص موانع و مشکلات تولید و اشتغال استان بحث و گفتگو شد، بر استفاده از ظرفیت رسانه در رفع موانع تولید
و جذب سرمایه گذاري و معرفی نمونه هاي موفق کارآفرینی و اشتغالزایی و حمایت هاي صورت گرفته از سوي صندوق کارآفرینی

 
امید استان تاکید شد. 

امرایی در این دیدار با بیان اینکه از ابتداي سال 92 تاکنون 1969 فقره تسهیلات به مبلغ 474 میلیارد تومان در استان خوزستان
پرداخت و 32 هزار فرصت شغلی از سوي صندوق کارآفرینی امید ایجاد شد اشاره کرد وي گفت با توجه به بیانات مقام معظم رهبري
و هدف اقتصاد مقاومتی و رویکرد صندوق کارآفرینی امید ،امیدواریم بتوان نسبت به سال هاي قبل گام مثبتی در رفع مشکلات پیش

 
روي کارآفرینان برداشته شود. 

مدیر صندوق کارآفرینی امید خوزستان تاکید کرد: بیان مشکلات ایجاد اشتغال و همچنین معرفی نمونه هاي موفق کارآفرینی از
طریق رسانه استانی، به افزایش رونق تولید و فرهنگ سازي کار و کارآفرینی کمک شایانی خواهد کرد.



حضور وزیر ارتباطات در کمیسیون اجتماعی به منظور پاسخگویی به سوال

نمایندگان

منبع: نمایندهشماره خبر:  8  |  تاریخ: 1400/02/25

وزیر ارتباطات و فناوري اطلاعات این هفته به منظور پاسخگویی به سوالات نمایندگان در کمیسیون اجتماعی شوراي اسلامی
حضور پیدا خواهد کرد.

به گزارش «نماینده» نشست هاي کمیسیون اجتماعی مجلس شوراي اسلامی در روزهاي یکشنبه، دوشنبه و سه شنبه (بیست و

 
ششم، بیست و هفتم و بیست و هشتم اردیبهشت ماه) برگزار خواهد شد. 

 
دستورکار نشست هاي این هفته کمیسیون اجتماعی به شرح زیر است: 

 
- بررسی طرح نقل و انتقال سوابق بیمه یا بازنشستگی بین صندوق هاي بازنشستگی(محل جلسه کمیسیون تلفیق) 

 
-بررسی لایحه مقاوله نامه بازرسی کار 1947(1326) (محل جلسه کمیسیون تلفیق) 

-بررسی لایحه تصویب مقاوله نامه ایمنی و بهداشت شغلی 1981(1360) و پروتکل 2002(1381) مقاوله نامه ایمنی و بهداشت

 
شغلی(محل جلسه کمیسیون تلفیق) 

-دعوت از رییس سازمان اداري و استخدامی کشور در خصوص مسائل و مشکلات اداري و استخدامی کشور و اقدامات بعمل آمده در

 
راستاي تبدیل وضعیت مستخدمین(بویژه ایثارگران) در سال 1400(محل جلسه کمیسیون اصل نودم) 

-دعوت از وزیر ارتباطات و فناوري اطلاعات به منظور پاسخ به سوالات نمایندگان از جمله:1-کمال حسین پور نماینده پیرانشهر و
سردشت، 2-سید جلیل میرمحمدي میبدي نماینده تفت و میبد، 3-امانقلیچ شادمهر نماینده گنبد کاووس4-زهره الهیان نماینده

 
تهران، ري، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس(محل جلسه کمیسیون اصل نودم) 

 
-جلسه هیات رییسه کمیسیون اجتماعی 

 
-دعوت از معاون اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی به منظور تشریح سامانه ناظر و بررسی چالش هاي مشاغل خانگی 

 
-جلسه کمیته ساماندهی سازمان هاي مردم نهاد(انجمن ها و خیریه ها) -ادامه مباحث جلسات گذشته 

 
-ادامه بررسی طرح ساماندهی استخدام کارکنان دولت(کمیته ساماندهی استخدام کارکنان دولت) 

-نشست کمیته اداري و استخدامی در خصوص ادامه بررسی طرح دفاتر پیشخوان خدمات دولت و بخش عمومی غیردولتی.



خلیج فارس، انحصار تأمین سرمایه را شکست

منبع: روزنامه نوآورانشماره خبر:  9  |  تاریخ: 1400/02/25

خلیج فارس، انحصار تأمین سرمایه را شکست مدیرعامل گروه صنایع
پتروشیمی خلیج فارس، با اشاره به صدور مجوز «تأمین سرمایه خلیج
فارس» از سوي شوراي  عالی  بورس، این اقدام را مبارك عنوان کرد و
گفت: گروه پتروشیمی خلیج فارس ،اولین گروه صنعتی است که
خارج از شبکه  بانکی،  این مجوز را دریافت کرد و به نوعی انحصار

 
تأمین سرمایه شکسته شد.  

نوآوران آنلاین-به گزارش روابط عمومی گروه صنایع پتروشیمی خلیج
فارس، جعفر ربیعی درباره صدور مجوز تأمین سرمایه خلیج فارس از
سوي شوراي عالی بورس با سرمایه 500 میلیارد تومان که پیش بینی
می شود پذیره نویسی آن از مهرماه آغاز شود، اظهار داشت: در دنیا،
شرکت هاي تأمین سرمایه در کنار بانک ها، نقش بسیار مهمی در
تأمین منابع مالی پروژه ها از طریق بازار سرمایه دارند، اما در کشور ما
شرکت هاي تأمین سرمایه، بسیار محدود و ضوابط آن بسیار سخت

 
است. 

وي ادامه داد: گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس، به عنوان یک گروه
صنعتی، براي اولین بار، درخواست تأسیس شرکت تأمین سرمایه را داد، که خوشبختانه بعد از طی مراحل مختلف، اخذ مجوزهاي لازم

 
و با ارائه مستندات کافی به شوراي عالی بورس، مجوز تأسیس تأمین سرمایه را دریافت کرد. 

مدیرعامل گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس تصریح کرد: این خبر خوش را می دهم که این شرکت تأمین سرمایه، فقط محدود به
پروژه هاي گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس نیست و ما می توانیم براي بخش نفت، گاز و پتروشیمی هاي خارج از گروه هم ، کار

 
تأمین مالی از طریق بازار سرمایه را انجام دهیم. 

ربیعی ادامه داد: شوراي عالی بورس، عملاً انحصار شرکت هاي تأمین سرمایه در شبکه بانکی کشور را شکست و اجازه داد که شرکت
هاي بزرگ صنعتی هم وارد این عرصه شوند و بتوانند براي پروژه هاي کشوراز طریق بازار سرمایه، تأمین سرمایه کنند که این آغاز
یک مسیر مبارك است ، براي رونق گرفتن پروژه ها در کشور و پررنگ تر شدن نقش بازار سرمایه در تأمین مالی پروژه ها، که من به
دلیل این اتفاق مبارك از سازمان بورس، شوراي عالی بورس که موافقت کردند تا این اتفاق بیفتد و البته همکاران خودم در گروه

 
خلیج فارس که براي این اخذ این مجوز تلاش کردند، تشکر می کنم. 

وي با بیان اینکه در مجموعه هاي صنعتی کشور، بیشترین پروژه هاي در حال اجرا متعلق به گروه خلیج فارس است، اظهار داشت:
این گروه در حدود 15 میلیارد دلار پروژه در دست انجام دارد و در روزهاي آینده، ما در حدود 8 میلیارد دلار پروژه را در عسلویه و
ماهشهر کلنگ زنی خواهیم کرد که یک ریل گذاري براي آینده صنعت پتروشیمی است، همچنین ما وارد پروژه هاي پایین دست



پتروشیمی شدیم و تعداد زیادي پروژه پایین دستی، توسط شرکت پترول که وابسته به خلیج فارس است، آغاز شده و دو پروژه جدید

 
پایین دستی در استان کرمانشاه به زودي توسط این شرکت کلنگ زنی می شود. 

مدیرعامل گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس تأکید کرد: این اقدامات نشان می دهد شرکت هایی مثل گروه صنایع پتروشیمی خلیج
فارس، شرکت هاي توسعه اي هستند و نقش مهمی در توسعه اقتصادي کشور، توسعه منطقه اي، اشتغال آفرینی و ایجاد بازار فروش
براي محصولات شرکت هاي پایین دستی مانند: سازندگان قطعات و غیره دارند، که این ها همه نیازمند به منابع مالی است و باید به

 
صورت متوازن و متناسب، هم از شبکه بانکی و هم از شبکه بازار سرمایه تأمین شود. 

ربیعی افزود: ضمن اینکه از نقش قابل تقدیر بانک ها که در سال هاي گذشته در تأمین سرمایه براي گروه صنایع پتروشیمی خلیج
فارس نقش مهمی ایفا کردند نباید گذشت، اما نباید از نقش بازار سرمایه که میزبان تعداد زیادي از شرکت هاي پتروشیمی است ،در

 
این حوزه بگذریم. 

وي در پایان خاطرنشان کرد: ما امید داریم براي اولین بار، به عنوان یک کار نو، جذب منابع ارزي خارجی را از طریق همین شرکت
تأمین سرمایه، براي تأمین ارز مورد نیاز پروژه هاي گروه انجام دهیم که در صورت موفقیت، نه تنها این شرکت براي انجام پروژه ها،

اقدام به تأمین سرمایه از طریق بازار سرمایه می کند، که از خارج از کشور هم تأمین مالی صورت خواهد گرفت.



دژپسند و شریعتمداري براي پاسخ به سوالات نمایندگان به مجلس می آیند

منبع: نمایندهشماره خبر:  10  |  تاریخ: 1400/02/25

کمیسیون اقتصادي مجلس طی هفته جاري با دعوت از وزراي کار و اقتصاد، سوالات نمایندگان مجلس را بررسی خواهند
کرد.

به گزارش «نماینده» کمیسیون اقتصادي مجلس شوراي اسلامی طی هفته جاري در روزهاي یکشنبه، دوشنبه و سه شنبه (26،

 
27 و 28 اردیبهشت ماه) جلسات خود را برگزار می کند. 

این کمیسیون در روز یکشنبه عصر بررسی طرح/لایحه "طرح ارتقاي حکمرانی در حوزه ریال"، طرح/لایحه "لایحه مالیات بر ارزش
افزوده"، طرح/لایحه "لایحه موافقتنامه بین دولت لایحه جمهوري اسلامی ایران و دولت جمهوري غنا به منظور اجتناب از اخذ مالیات
مضاعف و جلوگیري از فرار مالیاتی در مورد مالیات هاي بر درآمد، سرمایه و عواید سرمایه اي"، طرح/لایحه "پروتکل اصلاحی
موافقتنامه تشویق و حمایت متقابل از سرمایه گذاري بین دولت جمهوري اسلامی ایران و دولت جمهوري کرواسی"، طرح/لایحه
"پروتکل بین دولت جمهوري اسلامی ایران و شوراي فدرال سوئیس به منظور اصلاح موافقتنامه (5) آبان 1381 هجري شمسی (27
اکتبر 2002) میان دولت جمهوري اسلامی ایران و شوراي فدرال سوئیس براي اجتناب از اخذ مالیات مضاعف در مورد مالیات هاي بر
درآمد و سرمایه و پروتکل آن"، انتخاب یک نفر از اعضاي کمیسیون براي عضویت در شوراي موضوع جز 5 بند الف تبصره قانون
بودجه سال 1400 و دعوت از وزیر جهاد کشاورزي براي پاسخ به سوال آقاي سید غنی نظري خانقاه نماینده محترم خلخال و کوثر را

 
در دستور کار خود دارد. 

کمیسیون اقتصادي در جلسه روز دوشنبه ضمن دعوت از وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی جهت بررسی سوالات آقایان علی اکبر
کریمی، نماینده محترم اراك، کمیجان و خنداب، علی خضریان، نماینده محترم تهران، ري، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس، جلال
محمودزاده، نماینده محترم مهاباد؛ بررسی تقاضاي تعدادي از نمایندگان مجلس در اجراي ماده 212 آئین نامه داخلی براي ضرورت
تحقیق و تفحص از نحوه تخصیص و توزیع منابع توسط بانک توسعه تعاون در پنج سال گذشته، صندوق کارآفرینی امید و عملکرد

 
سازمان تامین اجتماعی در سرمایه گذاري در استان ها به ویژه استان گلستان را در دستور دارد. 

در جلسه روز سه شنبه کمیسیون اقتصادي "طرح ارتقاي حکمرانی در حوزه ریال"، رأي گیري در خصوص لایحه اصلاح قانون مبارزه
با قاچاق کالا و ارز (اعاده شده از شوراي نگهبان)، رأي گیري نهایی گزارش کمیسیون اقتصادي در خصوص نحوه اجراي طرح جامع

 
مالیاتی موضوع اعمال ماده (234) آیین نامه داخلی رسیدگی خواهد شد. 

همچنین این کمیسیون روز سه شنبه با دعوت از وزیر امور اقتصادي و دارایی، سوالات آقایان علیرضا ورناصري قندعلی نماینده محترم
مسجدسلیمان، رحمت اله نوروزي نماینده محترم علی آباد کتول(2 فقره)، سیدمحمد مولوي نماینده محترم آبادان(5 فقره)، محمدرضا
صباغیان نماینده محترم بافق(3 فقره)، سیدجلیل میرمحمدي میبدي نماینده محترم تفت و میبد، علی اصغر خانی نماینده محترم
شاهرود و میامی، جلال محمودزاده نماینده محترم مهاباد (2 فقره)، سیدمحمدرضا میرتاج الدینی نماینده محترم تبریز، محمدتقی
نقدعلی نماینده محترم خمینی شهر، محسن فتحی نماینده محترم سنندج، سیدمصطفی آقامیرسلیم نماینده محترم تهران، علیرضا
نظري نماینده محترم خمین، مهدي طغیانی نماینده محترم اصفهان، جعفر قادري نماینده محترم شیراز، ابراهیم عزیزي نماینده



محترم کرمانشاه، محمدصالح جوکار نماینده محترم یزد، امانقلیچ شادمهر نماینده محترم گنبدکاووس، آرا شاوردیان نماینده محترم
مسیحیان ارمنی شمال ایران و خانم معصومه پاشائی بهرام نماینده محترم مرند و جلفا را بررسی می کند.



9 وزیر مهمان این هفته پارلمان/ طرح اقدام متقابل ایران در برابر ترور شهید

قاسم سلیمانی بررسی می شود

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  11  |  تاریخ: 1400/02/25

معاونت قوانین پارلمان دستور کار کمیسیون هاي تخصصی و ویژه مجلس را ذر این هفته منتشر کرد.

به گزارش خبرنگار مجلس گروه سیاسی باشگاه خبرنگاران
جوان، معاونت قوانین مجلس شوراي اسلامی دستور
جلسات هفتگی کمیسیون هاي پارلمان را در این هفته از

 
یکشنبه 26 تا چهارشنبه 29 اردیبهشت منتشر کرد. 

در کمیسیون هاي ویژه پارلمان، کمیسیون آیین نامه
داخلی مجلس سه شنبه و چهارشنبه دو طرح اصلاح ماده 41 آئین نامه داخلی و اصلاح ماده 234 آئین نامه داخلی مجلس شوراي

 
اسلامی را دستور کار خود دارد. 

کمیسیون اصل نود یکشنبه نشست عمومی براي بررسی گزارش تهیه شده در باره محصولات تراریخته و سایر مسائل مطروحه و سه

 
شنبه نشست عمومی کمیسیون با حضور وزیر ورزش و جوانان را برگزار خواهد کرد. 

کمیسیون ویژه جهش و رونق تولید و نظارت بر اجراي اصل 44 قانون اساسی یکشنبه در دستور خود ارائه گزارش سازمان خصوصی
سازي در خصوص واگذاري سهام و شرکت هاي دولتی و برنامه 1400 با توجه به احکام و جداول قانون بودجه، آخرین وضعیت سهام
عدالت، عملکرد و برنامه هاي پیشرو باحضور وزارت امور اقتصادي و دارایی، سازمان برنامه و بودجه کشور، رئیس سازمان خصوصی

 
سازي، سازمان بورس و اوراق بهادار، اتاق تعاون ایران، دیوان محاسبات کشور و مرکزپژوهش هاي مجلس شوراي اسلامی را دارد. 

دوشنبه هم بررسی و نظارت بر نحوه اجراي قانون حداکثر استفاده از توان تولیدي و خدماتی و حمایت از کالاي ایرانی با حضور وزارت
صنعت، معدن و تجارت، اتاق ایران، دیوان محاسبات کشور و مرکزپژوهش هاي مجلس شوراي اسلامی، بررسی طرح جهش تولید
دانش بنیان با حضور وزارتخانه هاي علوم تحقیقات و فناوري، اموراقتصادي و دارایی، وزارت صنعت، معدن وتجارت، معاونت علمی و

 
فناوري رئیس جمهور، اتاق ایران، دیوان محاسبات در دستور این کمیسیون است. 

کمیته رفع موانع تولید کمیسیون یاد شده روز سه شنبه به بررسی موانع توسعه روستایی و قوانین مزاحم در جهت توسعه روستا ها و
مهاجرت معکوس با حضور معاونت توسعه روستایی و مناطق محروم ریاست جمهوري، وزارت امور اقتصادي و دارایی، وزارت جهاد
کشاورزي، سازمان محیط زیست، سازمان شهرداري ها و دهیاري هاي کشور، بنیاد مسکن انقلاب اسلامی، دیوان محاسبات کشور و

 
مرکزپژوهش هاي مجلس شوراي اسلامی خواهد پرداخت. 



در کمیسیون هاي تخصصی پارلمان هم کمیسیون آموزش، تحقیقات و فناوري روز یکشنبه از وزیر نفت جهت پاسخگویی به سوالات
سید محمد مولوي نماینده مردم آبادان و محمدرضا صباغیان نماینده مردم مهریز، ابرکوه، بافق، بهاباد و خاتم دعوت کرده است. به

 
علاوه لایحه نظام رتبه بندي معلمان نیز بررسی خواهد شد. 

روز دوشنبه طرح الزام سازمان سنجش آموزش کشور به طراحی سوالات کنکور سراسري صرفا از متن کتاب هاي رسمی آموزش و
پرورش و بررسی تقاضاي اعمال تبصره 1 ماده 45 آئین نامه داخلی مجلس شوراي اسلامی از سوي تعدادي از نمایندگان درخصوص

 
نحوه اجراي طرح آمایش دانشگاه ها توسط وزارت علوم، تحقیقات و فناوري در دستور کار قرار دارد. 

سه شنبه تقاضاي اعمال تبصره 1 ماده 45 آئین نامه داخلی شوراي اسلامی از سوي تعدادي از نمایندگان محترم درخصوص مشکل

 
عدم احتساب فاصله خدمتی کارآموزان دانشسرا ها و طرح تامین نیروي انسانی آموزش و پرورش بررسی خواهد شد. 

بررسی طرح نقل و انتقال سوابق بیمه یا بازنشستگی بین صندوق هاي بازنشستگی، بررسی لایحه مقاوله نامه بازرسی کار 1947
(1326) و بررسی لایحه تصویب مقاوله نامه ایمنی و بهداشت شغلی 1981 (1360) و پروتکل 2002(1381) مقاوله نامه ایمنی و

 
بهداشت شغلی در دستور روز یکشنبه کمیسیون اجتماعی است. 

دوشنبه هم این کمیسیون از رئیس سازمان اداري و استخدامی کشور در خصوص مسائل و مشکلات اداري و استخدامی کشور و
اقدامات به عمل آمده در راستاي تبدیل وضعیت مستخدمین (به ویژه ایثارگران) در سال 1400 و دعوت از وزیر ارتباطات و فناوري
اطلاعات به منظور پاسخ به سوالات کمال حسین پور نماینده پیرانشهر و سردشت، سید جلیل میرمحمدي میبدي نماینده تفت و
میبد، امانقلیچ شادمهر نماینده گنبد کاووس و زهره الهیان نماینده محترم تهران، ري، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس دعوت کرده

 
است. 

افزون بر این، ادامه بررسی طرح ساماندهی استخدام کارکنان دولت (کمیته ساماندهی استخدام کارکنان دولت در برنامه روز دوشنبه

 
کمیسیون اجتماعی قرار دارد. 

کمیسیون اقتصادي بررسی طرح/لایحه "طرح ارتقاي حکمرانی در حوزه ریال"، بررسی طرح/لایحه "لایحه مالیات بر ارزش افزوده "،
بررسی طرح/لایحه "لایحه موافقتنامه بین دولت لایحه جمهوري اسلامی ایران و دولت جمهوري غنا به منظور اجتناب از اخذ مالیات
مضاعف و جلوگیري از فرار مالیاتی در مورد مالیات هاي بر درآمد، سرمایه و عواید سرمایه اي" ، بررسی طرح/لایحه "پروتکل اصلاحی
موافقتنامه تشویق و حمایت متقابل از سرمایه گذاري بین دولت جمهوري اسلامی ایران و دولت جمهوري کرواسی "، بررسی طرح/
لایحه "پروتکل بین دولت جمهوري اسلامی ایران و شوراي فدرال سوئیس به منظور اصلاح موافقتنامه 5 آبان 1381 هجري شمسی
(27 اکتبر 2002) میان دولت جمهوري اسلامی ایران و شوراي فدرال سوئیس براي اجتناب از اخذ مالیات مضاعف در مورد
مالیات¬هاي بر درآمد و سرمایه و پروتکل آن" و انتخاب یک نفر از اعضاي کمیسیون براي عضویت در شوراي موضوع جز 5 بند الف

 
تبصره قانون بودجه سال 1400 را روز یکشنبه در دستور خود دارد. 

دوشنبه هم وزیر جهاد کشاورزي براي پاسخ به سوال سید غنی نظري خانقاه نماینده خلخال و کوثر، و وزیر تعاون، کار و رفاه
اجتماعی جهت بررسی سوالات علی اکبر کریمی، نماینده اراك، کمیجان و خنداب، علی خضریان، نماینده تهران، ري، شمیرانات،

 
اسلامشهر و پردیس و جلال محمودزاده، نماینده مهاباد به این کمیسیون خواهند آمد. 

افزون بر این، تقاضاي تعدادي از نمایندگان محترم مجلس در اجراي ماده 212 آئین نامه داخلی براي ضرورت تحقیق و تفحص از



نحوه تخصیص و توزیع منابع توسط بانک توسعه تعاون در پنج سال گذشته، صندوق کارآفرینی امید و عملکرد سازمان تامین

 
اجتماعی در سرمایه گذاري در استان ها به ویژه استان گلستان بررسی خواهد شد. 

روز سه شنبه بررسی طرح/لایحه "طرح ارتقاي حکمرانی در حوزه ریال" ، رأي گیري در خصوص لایحه اصلاح قانون مبارزه با قاچاق
کالا و ارز (اعاده شده از شوراي نگهبان)، رأي گیري نهایی گزارش کمیسیون اقتصادي در خصوص نحوه اجراي طرح جامع مالیاتی
موضوع اعمال ماده 234 آیین نامه داخلی و همچنین دعوت از وزیر امور اقتصادي و دارایی جهت بررسی سوالات 19 نماینده در

 
دستور نمایندگان کمیسیون اقتصادي است. 

کمیته امنیت کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی دوشنبه طرح/لایحه "طرح ممنوعیت انتخاب یا انتصاب مقامات و مدیران داراي
تابعیت مضاعف و مرتبط با کشور هاي خارجی"، طرح ممنوعیت ورود خبرنگاران رسانه هاي آمریکایی و انگلیسی حامی تحریم به

 
کشور و طرح تحریم برخی از مقامات آمریکایی و طرح اقدام متقابل ایران در برابر ترور شهید قاسم سلیمانی را بررسی می کند. 

کمیته دفاعی دوشنبه طرح/لایحه "اصلاح قانون بسیج سازندگی " و طرح تقویت و توسعه علوم، پژوهش و نوآوري دفاعی را در دستور

 
بررسی خود دارد. 

کمیته روابط خارجی یکشنبه به بررسی طرح/لایحه "لایحه موافقتنامه تشویق و حمایت متقابل از سرمایه گذاري بین دولت جمهوري
اسلامی ایران و دولت جمهوري نیکاراگوئه"، بررسی طرح/لایحه "پروتکل اصلاحی موافقتنامه تشویق و حمایت متقابل از سرمایه
گذاري بین دولت جمهوري اسلامی ایران و دولت جمهوري کرواسی "، بررسی طرح/لایحه "لایحه موافقتنامه بین دولت لایحه
جمهوري اسلامی ایران و دولت جمهوري غنا به منظور اجتناب از اخذ مالیات مضاعف و جلوگیري از فرار مالیاتی در مورد مالیات هاي
بر درآمد، سرمایه و عواید سرمایه اي" ، بررسی طرح/لایحه "پروتکل بین دولت جمهوري اسلامی ایران و شوراي فدرال سوئیس به
منظور اصلاح موافقتنامه 5 آبان 1381 هجري شمسی (27 اکتبر 2002)میان دولت جمهوري اسلامی ایران و شوراي فدرال سوئیس
براي اجتناب از اخذ مالیات مضاعف در مورد مالیات هاي بر درآمد و سرمایه و پروتکل آن" ، بررسی طرح/لایحه "لایحه تصویب مقاوله
نامه ایمنی و بهداشت شغلی 1981(1360) و پروتکل 2002(1381) مقاوله نامه ایمنی و بهداشت شغلی"، بررسی طرح/لایحه "لایحه
تصویب مقاوله نامه مشاوره سه جانبه (استاندارد هاي بین المللی کار) 1976(1355) ، بررسی طرح/لایحه "لایحه تصویب مقاوله نامه
حداقل سن 1973(1352)، بررسی طرح/لایحه "لایحه مقاوله نامه بازرسی کار 1947) (1326)، بررسی طرح/لایحه "لایحه موفقتنامه
خدمات هوایی بین دولت جمهوري اسلامی ایران و دولت جمهوري صربستان"، بررسی طرح/لایحه "لایحه موافقتنامه سرویس هاي

 
هوایی دو جانبه بین دولت جمهوري اسلامی ایران و دولت جمهوري عراق" خواهد پرداخت. 

کمیسیون امورداخلی کشور و شورا ها یکشنبه بررسی «طرح نحوه تشکیل تجمعات وبرگزاري راهپیمایی ها» با حضور کارشناس مرکز
پژوهش ها و دستگاه هاي اجرایی و امنیتی ذي ربط را در برنامه دارد.دوشنبه طرح ها و لوایح کمیته هاي شش گانه کمیسیون در
سال جاري(امنیت داخلی-بررسی آمایش و توسعه استانها- مدیریت شهري و روستایی- احزاب و سازمان هاي مردم نهاد-شورا هاي

 
اسلامی کشور-مدیریت بحران) به عنوان بخشی از دستور کارهاي این کمیسیون در هفته جاري بررسی می شود. 

روز یکشنبه کمیسیون انرژي 7 نفر از اعضاي خود را براي عضویت در کمیسیون مشترك طرح تشکیل وزارتخانه هاي «انرژي»، «آب
و محیط زیست» انتخاب می کند. به علاوه بررسی نهایی و رأي گیري درخصوص درخواست جمعی از نمایندگان محترم جهت اعمال
ماده 234 قانون آیین نامه داخلی مجلس شوراي اسلامی (استنکاف از اجراي قانون و اجراي ناقص قانون «حمایت از صنایع پایین

 
دستی نفت خام و میعانات گازي با استفاده از سرمایه گذاري مردمی») در دستور همین روز است. 



 
سه شنبه هم وضعیت تأمین برق کشور و پیش بینی راهکار هاي لازم براي تأمین برق پایدار تابستان سال جاري بررسی خواهد شد. 

کمیسیون برنامه و بودجه و محاسبات یکشنبه به طرح برخی احکام مربوط به اصلاح ساختار بودجه کشور (اعاده شده از سوي شوراي
محترم نگهبان) رسیدگی می کند و استماع گزارش و بررسی گزارش عملکرد مالی سال 1399 کل کشور با حضور خزانه دار کل کشور
را در دستور خود دارد. همچنین انتخاب نمایندگان ناظر کمیسیون در شورا هاي مندرج در قانون بودجه سال 1400 کل کشور در

 
برنامه این کمیسیون است. 

سه شنبه هم رسیدگی به درخواست جمعی از نمایندگان محترم جهت اعمال ماده 234 (با موضوع استنکاف دولت از راه اندازي
سامانه ثبت حقوق و مزایا و همچنین انجام تحقیق و تفحص از پرداخت و دریافت حقوق هاي نامتعارف و نجومی)، رسیدگی به
درخواست عد هاي از نمایندگان جهت انجام تحقیق و تفحص از عملکرد "دولت در اجراي قانون تأمین کالا هاي اساسی و تخصیص
ارز 4200 تومانی و بررسی درخواست عد هاي از نمایندگان جهت رسیدگی به تخلفات و سوء مدیریت در تدوین اولیه لایحه بودجه
سال 1400 کل کشور در اجراي تبصره 1 ماده 45 قانون آئین نامه داخلی مجلس شوراي اسلامی دستور کار کمیسیون برنامه و

 
بودجه است. 

روز یکشنبه نمایندگان کمیسیون بهداشت و درمان بررسی احکام بودجه 1400 بخش سلامت و نحوه پیگیري آن و روز سه شنبه
استماع گزارش معاون بهداشتی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در خصوص آخرین وضعیت بیماري کرونا و میزان تولید،
واردات و توزیع واکسن آن را در برنامه خود دارند. کمیته هلال احمر این کمیسیون روز دوشنبه بررسی طرح اصلاح موادي از قانون

 
اساسنامه جمعیت هلال احمر جمهوري اسلامی ایران را ادامه می دهد. 

کمیسیون صنایع و معادن یکشنبه طرح جهش تولید دانش بنیان را بررسی می کند و به استماع گزارش عملکرد مدیرعامل محترم
سازمان صنایع کوچک و شهرك هاي صنعتی می پردازد. همچنین دعوت از وزیر ارتباطات و فناوري اطلاعات براي پاسخگویی به
سؤالات 10 نماینده به در دستور قرار دارد. در ادامه، بررسی وضعیت صنعت و بازار خودرو با دعوت از وزیر صنعت معدن و تجارت،
رئیس شوراي رقابت، مدیران عامل شرکت هاي خودروسازي ایران خودرو و سایپا و رئیس انجمن قطعه سازان به منظور اخذ پیشنهاد

 
از برون رفت شرایط موجود بخشی دیگر از دستور کارهاي نمایندگان این کمیسیون است. 

کمیسیون عمران یکشنبه رسیدگی به طرح اصلاح ماده 100 قانون شهرداري ها را ادامه می دهد. دوشنبه هم اسلامی وزیر راه و

 
شهرسازي براي پاسخگویی به سوالات 7 نماینده به مجلس می رود. 

روز سه شنبه درخواست انجام تحقیق و تفحص آب و فاضلاب خوزستان در اجراي ماده 212 آئین نام داخلی مجلس شوراي اسلامی
بررسی خواهد شد. کمیته حمل و نقل ریلی دوشنبه ارزیابی عملکرد حمل و نقل ریلی در سال 1399 و برنامه سال 1400 و کمیته

 
نظام هاي فنی، اجرایی و مهندسی بررسی طرح اصلاح قانون نظام مهندسی و کنترل ساختمان را در برنامه دارد. 

بررسی تقاضاي تعدادي از نمایندگان محترم جهت اعمال ماده 234 قانون آیین نامه داخلی با موضوع ضعف عملکرد وزارت ورزش و
جوانان در حوزه جوانان و بررسی طرح اداره صدا و سیماي جمهوري اسلامی ایران دستور روز یکشنبه کمیسیون فرهنگی است.

 
بررسی طرح حمایت از ورزش و ورزشکاران هم در دستور کمیته هاي زیر مجموعه این کمیسیون قرار دارد. 

کمیسیون قضائی و حقوقی یکشنبه تقاضاي جمعی از نمایندگان درخصوص اعمال ماده 234 قانون آییننامه داخلی در مورد موارد
اعلامی نقض، اجراي ناقص و استنکاف از اجراي اصل یکصد و سی و چهارم 134 قانون اساسی و قوانین متعدد دیگر و تقاضاي جمعی



از نمایندگان درخصوص اعمال ماده 234 قانون آییننامه داخلی در مورد موارد اعلامی نقض اصل 121 قانون اساسی و عدم رعایت

 
شئونات را بررسی می کند. همچنین بررسی طرح اصلاح قانون تشکیلات و آیین دادرسی دیوان عدالت اداري ادامه پیدا می کند. 

روز سه شنبه طرح الزام به ثبت رسمی معاملات اموال غیرمنقول (اعاده شده از شوراي نگهبان) بررسی می شود. کارگروه حقوق

 
عمومی و بین الملل هم دوشنبه طرح تشکیل سازمان نظام داوري جمهوري اسلامی ایران را مورد بررسی قرار خواهد داد.پ 

کمیسیون کشاورزي، آب، منابع طبیعی و محیط زیست دو دستور بررسی آخرین وضعیت میزان تولید جوجه یک روزه در کشور و
همچنین مسائل و مشکلات حوزه تولید گوشت مرغ با دعوت از مسئولین اجرایی ذیربط و نشست و هم اندیشی در اصول حاکم بر
حکمرانی آب با دعوت از مسئولین ذیربط وزارتخانه هاي جهاد کشاورزي، نیرو و اندیشکده هاي فعال در این بخش را براي یکشنبه

 
تعیین کرده است. 

دوشنبه نرخ جدید گندم و رابطه آن با محصولات انتهاي زنجیره ارزش با حضور وزراي جهاد کشاورزي و صنعت، معدن و تجارت
بررسی می شود و سه شنبه هم تقاضاي تحقیق و تفحص تعدادي از نمایندگان محترم از شرکت ملی کشت و صنعت و دامپروري
پارس در اجراي ماده 212 آئین نامه داخلی مجلس و مشکلات خشکسالی در سالجاري و بحران کم آبی در بخش کشاورزي و راه کار

هاي لازم براي مقابله با آن با دعوت از مسئولین اجرایی ذیربط مورد بررسی قرار خواهد گرفت.



رشد 26.8 درصدي زنان سرپرست خانوار

منبع: شبکه ایرانشماره خبر:  12  |  تاریخ: 1400/02/25

طبق داده هاي آماري تعداد زنان سرپرست خانوار طی سال هاي 90 تا 98 رشد ملایم 26.8 درصدي داشته است که 50.4
درصد این زنان باسواد هستند.

طبق داده هاي آماري تعداد زنان سرپرست خانوار طی سال
هاي 90 تا 98 رشد ملایم 26.8 درصدي داشته است که

 
50.4 درصد این زنان باسواد هستند. 

زن سرپرست خانوار به زنی اطلاق می شود که سن وي
بیش از 18 سال است و یا ازدواج کرده، اما به دلایل
مختلف همچون فوت، طلاق، متارکه، از کارافتادگی،
مفقودالاثر شدن، سربازي، محکومیت به زندان، مجهول
المکان بودن، اعتیاد، مهاجرت و متواري شدن همسر،

 
سرپرست خانوار شده است. 

این افراد در اغلب موارد با عوامل آسیب زایی همچون ضعف دسترسی به فرصت هاي شغلی، نداشتن درآمد مستمر و موارد دیگر روبه

 
رو هستند که اگر جامعه از آنها حمایت نکند هزینه هایی را به جامعه تحمیل می کنند. 

طبق داده هاي مرکز آمار و اطلاعات راهبردي وزارت تعاون، در سال 98 تعداد سه میلیون خانوار کشور داراي سرپرست زن بودند که

 
در مقایسه با سال 90 حدود 26.8 درصد افزایش یافته است. 

 
همچنین نسبت زنان سرپرست خانوار به کل سرپرست خانوار در سال 90 برابر 13.1 درصد و در سال 98 حدود 13.7 درصد است. 

زنان خودسرپرست نیز زیر مجموعه اي از زنان سرپرست خانوار هستند که تحت عنوان خانوارهاي تک نفره با سرپرست زن در
سرشماري ها لحاظ می شوند. بررسی آمارها نشان می دهد که شمار زنان سرپرست خانوار در دوره هشت ساله (1390 تا 1398) در

 
حال افزایش است و 1.4برابر شده است. 

طبق اطلاعات ارائه شده، نسبت جنسی زن به مرد سرپرستان خانوار طی سال هاي 1390 تا 1398 روند صعودي داشته است. در سال
1390 به ازاي هر 100 سرپرست مرد حدود 15 سرپرست زن وجود داشته است که این نسبت در سال 1398 به حدود 16 نفر

 
رسیده است. 

استان هاي سیستان و بلوچستان و گیلان (20.1 درصد)، همدان (17.3) بیشترین و آذربایجان غربی (9.9 درصد)، کردستان (10.1) و

 
هرمزگان (10.8 درصد) کمترین درصد زنان سرپرست خانوار را به خود اختصاص داده اند. 



بررسی وضعیت زنان خودسرپرست در کشور نیز حاکی از این است که در 9 استان خراسان جنوبی، یزد، گیلان، مازندران، قزوین،

 
آذربایجان شرقی، مرکزي، زنجان و البرز بیش از نیمی از جمعیت زنان سرپرست خانوار، خودسرپرست هستند. 

همچنین در این سال ها (بین 90 تا 98) زنان خودسرپرست 41.4 درصد افزایش یافته اند و استان هاي تهران، لرستان و هرمزگان

 
بیشترین زنان خودسرپرست را دارند. 

بیشترین درصد زنان سرپرست خانوار به ترتیب مربوط به دهک هاي درآمدي اول و دوم (45.2 و 22.4 درصد) و کمترین درصد

 
مربوط به دهک هاي هفتم و دهم (7.8 و 8 درصد) است. 

براساس این گزارش 50.4 درصد زنان سرپرست خانوار باسواد هستند. همچنین 10 درصد زنان سرپرست خانوار متاهل هستند و

 
همسر 75.2 درصد نیز فوت کرده اند و 3.9 درصد نیز هرگز ازدواج نکرده اند. 

بیشترین زنان سرپرست خانوار در سال 98 به ترتیب مربوط به گروه هاي سنی 75 ساله (18.88 درصد) و کمترین مقدار این سهم

 
مربوط رده سنی 15 ساله است. 

 
ایجاد 6.2 هزار فرصت شغلی در سال 98 

االبته در سال 1398 طرح ملی توانمندسازي اقتصادي زنان سرپرست خانوار با هدف استفاده از ظرفیت مشاغل خانگی براي ایجاد

 
اشتغال پایدار و مولد ایجاد شد. 

زنان خودسرپرست و بی سرپرست متقاضی اشتغال خانگی، با حداکثر 55 سال سن که تحت پوشش نهادهاي حمایتی باشند، مشمول

 
این طرح شدند. 

در ادامه اجراي این طرح 11 هزار و 700 متقاضی استعدادیابی شد و در کنار آن به 15 هزار و 300 نفر مشاوره کسب وکار ارائه شد.

 
همچنین 14 هزار و 400 نفر نیز در این میان آموزش دیدند. 

پس از طی تمام مراحل براي پنج هزار و 300 نفر فرصت شغلی ایجاد و احیا شد و براي 6 هزار و 200 زن سرپرست خانوار در سراسر

 
کشور شغل ایجاد شد. 

/ایرنا



افزایش تولیدات فولاد مبارکه موتور محرکه اقتصادي کشور

منبع: اقتصاد آنلاینشماره خبر:  13  |  تاریخ: 1400/02/25

رییس هیات مدیره شرکت فولاد مبارکه گفت: در سال 1400 که با عنوان «تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها» نام گذاري
شده، مشکلی سد راه تولید نخواهد بود و همچنان تلاش براي تولید بیشتر و اشتغال زایی مضاعف صورت خواهد گرفت.

 
 فولاد مبارکه اصفهان (هلدینگ) 

 
 

رییس هیات مدیره شرکت فولاد مبارکه گفت: در سال 1400 که با عنوان «تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها» نام گذاري شده،

 
مشکلی سد راه تولید نخواهد بود و همچنان تلاش براي تولید بیشتر و اشتغال زایی مضاعف صورت خواهد گرفت. 

به گزارش اقتصادآنلاین، سید ضیاء ایمانی، با اشاره به ترکیب اعضاي هیات مدیره این شرکت گفت: هیات مدیره شرکت فولاد مبارکه

 
تغییراتی داشته و دو عضو جدید که از معاونان فولاد مبارکه هستند به هیات مدیره اضافه شده اند. 

وي با بیان این مطلب در ادامه افزود: شرکت فولاد مبارکه یک مجموعه صنعتی مادر و قطب صنعت کشور است که باید به صورت
همه جانبه، در بخش هاي مختلفی همچون حوزه مدیریتی، مسائل اقتصادي، تولید، اشتغال و جلوگیري از خروج ارز از کشور و...

 
تقویت شود. 

هیات مدیره فولاد مبارکه درصدد افزایش نقاط قوت این صنعت است به گفته وي، شرکت فولاد مبارکه یک مجموعه ممتاز در کشور
است و اکنون تیمی که با تمام مسائل شرکت فولاد مبارکه آشنایی دارند در قالب هیات مدیره در کنار هم قرار گرفته اند. اولین جلسه

 
هیات مدیره نیز تشکیل شد و در آن اتفاقات خوبی رخ داد و تصمیم گیري هاي مناسبی براي این شرکت فولادي صورت گرفت. 

ایمانی ادامه داد: شرکت فولاد مبارکه باید به نقطه اوج خود که سیاست و تدابیر هیات مدیره نیز بر پایه آن استوار شده، دست پیدا
کند؛ چراکه اگر این شرکت در شرایط کنونی و با مدیریت فعلی نتواند به آرمان ها و واقعیت هایی که لازمه کار است دست یابد، باید

 
تعمق بیشتري داشته باشد و درصدد رفع مشکلات و ایرادات برآید. 

رییس هیات مدیره شرکت فولاد مبارکه افزود: همه اعضاي هیات مدیره شرکت فولاد مبارکه تصمیم گرفتند با تدابیر ویژه و سیاست
هاي مناسب، همچنین در نظر گرفتن تمامی مسائل و مشکلات مجموعه فولاد مبارکه و با تکیه بر نیروي انسانی و ارتباطات موجود،



این شرکت را که همیشه خوش درخشیده و با تلاش کارشناسان و مدیران طی سال هاي گذشته باعث سربلند و سرافزاري ایران

 
اسلامی شده، در این مسیر نگه دارند و نقاط قوت شرکت فولاد مبارکه را افزایش دهند. 

مقررات دست و پاگیر بزرگ ترین مانع براي تولید وي با اشاره به نام گذاري سال 1400 با عنوان «تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی
ها» در ادامه افزود: در حال حاضر علاوه بر شرایط اقتصادي و مشکلات موجود در کشور، برخی مقررات دست و پاگیر و یا موضوعات
سلیقه اي وجود دارند که خود بزرگ ترین مانع براي تولید به شمار می آیند. این در حالی است که گروه فولاد مبارکه مجموعه اي

 
حساس محسوب می شود و منافع آن نیز ملی و مردمی است، چراکه درآمدهاي آن به نوعی به مردم بازگشته و متعلق به مردم است. 

رییس هیات مدیره شرکت فولاد مبارکه در جلسه با اعضاي این هیات ضمن تأکید بر توجه این شرکت بر تحقق شعار سال خاطرنشان
کرد: از سال 1380 که رهبر معظم انقلاب اسلامی با تدابیر حکیمانه خود و با تأکید بر اشتغال آفرینی، شعار «اقتدار ملی و اشتغال
آفرینی» را نام گذاري فرمودند، فولاد مبارکه در راستاي تحقق شعار همان سال گام هاي زیادي برداشت و این مهم تاکنون ادامه

 
داشته است. 

بصیرت در جنگ اقتصادي و تلاش براي رونق تولید وي با تأکید بر ضرورت پیروي از منویات مقام معظم رهبري افزود: ایشان هرساله
با در نظر گرفتن شرایط کشور، شعار آن سال را تعیین و ابلاغ می فرمایند و نکته قابل توجه در نام گذاري مدبرانه ایشان در همه سال

 
هاي دهه 90 این بوده که ایشان همواره بر اقتصاد و تولید تأکید زیادي داشته و دارند. 

رییس هیات مدیره شرکت فولاد مبارکه نام گذاري سال هاي دهه 90 توسط رهبر معظم انقلاب را نشان از اهمیت تولید و اقتصاد
براي کشور دانست و عنوان داشت: حضور فولاد مبارکه در خط مقدم جبهه اقتصاد و صنعت نیازمند بصیرت داشتن و توجه به منویات
مقام معظم رهبري در جنگ اقتصادي است که حقیقتا این شرکت علی رغم اعمال تحریم هاي ظالمانه، نهایت تلاش خود را براي

 
رونق تولید به کار گرفته است. 

ایمانی با اشاره به نقش فولاد مبارکه در رونق و جهش تولید در سال هاي 98 و 99 بیان کرد: فولاد مبارکه در اواخر دهه 90 و طی
سال هاي 98 و 99 با ثبت رکوردهاي پی درپی تولید فولاد توانست نیاز بسیاري از صنایع کشور را تأمین، از خروج ارز از کشور

 
جلوگیري و سهم قابل توجهی از رونق و جهش تولیدات کشور را از آن خود کند. 

افزایش تولید و اشتغال نیازمند همدلی بیشتر است وي ادامه داد: بنابر آنچه گفته شد، باید فضایی ایجاد شود که همدلی بیشتري در
آن وجود داشته باشد و مسئولان استان اصفهان، نمایندگان محترم مجلس شوراي اسلامی و... کمک کنند تا شاهد تولید و اشتغال
بیشتر در شرکت فولاد مبارکه باشیم. البته تصور ما بر این است که با توجه به شرایط موجود، همه پاي کار آمده اند و با نگاهی به

 
ارزش آفرینی فولاد مبارکه، تلاش بیشتري در جهت تحقق اهداف این شرکت خواهند داشت. 

به گفته رییس هیات مدیره شرکت فولاد مبارکه، اکنون با توجه به فضاي همدلی موجود در شرکت، پیش بینی می شود مسیري که

 
پیشِ روي این شرکت بزرگ صنعتی است چشم انداز بسیار خوبی دارد و فولاد مبارکه در آینده بیش از پیش خواهد درخشید. 

ایمانی در پایان گفت: انتظار ما از فعالان روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه این است که در برنامه هاي آتی این مجموعه حضور
بیشتر و پررنگ تري داشته باشند و دستاوردهاي فولاد مبارکه را به نحو مطوب تري اطلاع رسانی کنند؛ همان گونه که مقام معظم
رهبري نیز همواره در فرمایشات خود به اطلاع رسانی درباره اقدامات و فعالیت هاي مجموعه ها تأکید داشته اند. این اقدام هم اکنون
نیز به خوبی انجام می شود، اما با توجه به اینکه اتفاقاتی که در بخش هاي مختلف فولاد مبارکه رخ داده، بی نظیر است، هر اندازه



اطلاع رسانی بیشتري صورت بگیرد، به نفع صنعت فولاد خواهد بود. البته هیات مدیره شرکت فولاد مبارکه نیز از فرایند اطلاع رسانی

 
پشتیبانی لازم را به عمل خواهد آورد. 

مانع زدایی هاي فولاد مبارکه از طریق بومی سازي حمیدرضا عظیمیان مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه نیز در ادامه این جلسه با تأکید
بر لزوم ارتقاي تولید خاطرنشان کرد: شرکت فولاد مبارکه در سال جدید به تبعیت از فرامین مقام معظم رهبري مبنی بر پشتیبانی از
تولیدکنندگان، به عنوان یک صنعت مادر با حداکثر توان خود درصدد ارتقاي تولید جهت تأمین کامل نیاز بازار خواهد بود و با تکیه بر

 
توان داخلی در ارائه محصولات جدید نیز اتفاقات ویژه اي را رقم خواهد زد. 

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه در ادامه با اشاره به برنامه فولاد مبارکه در سال 1400 یادآور شد: براساس برنامه ریزي هاي صورت
گرفته در معاونت بهره برداري فولاد مبارکه، پیش بینی می شود با افزایش تولید نسبت به سال گذشته، بتوانیم با تأمین فولاد

 
موردنیاز کشور، از صنعت و اقتصاد به خوبی پشتیبانی کنیم. 

وي با اشاره به موانع تولید و ضرورت تلاش براي از میان برداشتن این موانع بیان داشت: بومی سازي قطعات و تجهیزات صنعتی با
تکیه بر شعار «ما می توانیم» در فولاد مبارکه منجر به بی نیازي این صنعت از واردات بسیاري از قطعات و تجهیزات خارجی و از میان

 
برداشته شدن یکی از مهم ترین موانع تولید گردیده است. 

عظیمیان در پایان ابراز امیدواري کرد: وزارت صنعت، معدن و تجارت نیز با تعیین تکلیف در قیمت گذاري فولاد می تواند گام بسیار
مؤثري در مانع زدایی تولید در فولاد مبارکه و دیگر صنایع معدنی بردارد. امیدواریم در سال جاري براي فولاد مبارکه در زمینه تأمین

 
سنگ آهن مانعی ایجاد نگردد تا از سرعت قطار پرشتاب این صنعت کاسته نشود 

پربیننده ترین کشور در دامِ قاچاق دام دیدار دو غول معدنی کشور در تالار بورس کالا کمک خیران فولاد مبارکه براي آزادي زندانیان
جرائم غیرعمد تحسین برانگیز است تولید 20هزار تن ریل از ابتداي اسفند ماه تا کنون در ذوب آهن اصفهان هزینه حمل و نقل

دریایی «فله» رکورد زد



حال خانواده ایرانی را چه کسی می پرسد؟

منبع: ایسناشماره خبر:  14  |  تاریخ: 1400/02/25

یک جامعه شناس گفت: مبلغ تخصیص داده شده وام ازدواج ، تسهیلات درنظر گرفته شده مسکن براي حفظ زندگی، افزایش
افراد مجرد، طلاق، بحران اقتصادي و... از جمله مواردي است که باعث شده خانواده ایرانی حال خوبی نداشته باشد و نیازمند

پرستاري است، در غیر این صورت ممکن است وضعیتش از آنچه هست بدتر شود و در این ...

محمدمهدي لبیبی در گفت وگو با ایسنا، به مناسبت روز
جهانی خانواده اظهار کرد: وقتی می گوییم خانواده در
ایران نیاز به پرستاري و مراقبت دارد، این پرستاري کردن
را باید نهادهاي گوناگون که در جامعه هستند و مرتبط با
مسائل حوزه خانواده اند، انجام دهند. نهادهاي مختلف
بایستی در زمینه عملکرد خود و فعالیت هایی که در حوزه
خانواده دارند، کاملا توضیح دهند دراین زمینه چه کار
کرده اند؟ با همایش، سمینار یا نوشتن کتاب دردي درمان

نمی شود. اینها فقط شرایط را توصیف می کند ولیکن در شرایط فعلی بایستی از مرحله توصیف عبور کنیم و فعالیت و کارهاي

 
اجرائی-عملی انجام دهیم. 

وي افزود: به عنوان مثال چقدر وام براي ازدواج افراد تخصیص داده شده؟ آیا با این وام فرد می تواند ازدواج کند؟ چقدرتسهیلات براي
منزل افرادي که ازدواج می کنند درنظر گرفته شده که صاحب منزل شوند و بتوانند زندگی شان را حفظ کنند؟ در همین جامعه
هستند افرادي که منازل و املاك بسیاري دارند که خالی است و کسی با آنها برخوردي نمی کند. این بعٌد مادي است و در بعد معنوي
نیز بایستی کار شود و برنامه ریزي هاي مختلفی از سمت روانشناسان، جامعه شناسان و علماء دین که از منظر دینی به خانواده نگاه
می کنند، انجام شود. اینها باید در کناریکدیگر هم افزایی ایجاد کنند تا بتوانند با کنار هم بودن راه حل هاي موجود را به مرحله اجرا

 
برسانند و افراد را دلسرد نکنند تا فضاي خانواده لطیف و سرشار از آرامش باشد تا بتوان آن را حفظ کرد. 

این عضو هیأت علمی دانشگاه با بیان اینکه طبق آمارها در ایران با دو پدیده همزمان یعنی کاهش نرخ ازدواج و افزایش نرخ طلاق
مواجه هستیم، گفت: هردوي این موارد وضعیت خانواده ایرانی را دچار بحران می کند. شاید ما هنوز به مرحله بحران نرسیده باشیم،
اما بسیار به این مرحله نزدیک هستیم. درصورتی که همین رویه ادامه یابد، هیچ تغییري در شرایط روي ندهد و تعداد افراد مجردي

 
که ازدواج نکرده اند بیش از گذشته شود، قطعا به مرحله بحرانی نیز خواهیم رسید. 

وي با بیان اینکه در وضعیت فعلی شکل هاي جدیدي از خانواده به وجود آمده که اصلا با فرهنگ ایرانی-اسلامی سازگاري ندارد؛
مانند ازدواج سفید یا در مواردي گسترش روابط فرازناشویی که آن هم می تواند یک آسیب و مسئله مهم در جامعه ایرانی باشد، افزود:
همانطور که می دانیم خانواده، هستی یک جامعه را تشکیل می دهد و در تعریف جامعه شناختی می گویند اولین و بنیادي ترین نهاد
در یک جامعه خانواده است. از وضعیت خانواده می توان وضعیت جامعه را شناخت و متقابلا شرایط جامعه بر وضعیت خانواده تاثیر

 
می گذارد. 



لبیبی در خصوص کاهش نرخ باروري در جامعه گفت: بحث باروري نیز به خانواده مربوط می شود. زمانی که افراد تمایلی به ازدواج
ندارند یا ازدواج در سنین بالاتر صورت می گیرد و همچنین زمانی که که افراد تمایلی به فرزنددار شدن یا داشتن فرزند بیشتر نشان
نمی دهند، نرخ باروري کاهش می یابد. ما درحال حاضر به سمت بحران جمعیت در حال حرکتیم. کم کم از نرخ جایگزینی به پایین
ترین حالت و احتمال دارد روزي به نرخ صفر جمعیت و حتی با احتمال بسیار ضعیف به نرخ منفی جمعیت برسیم. اینها همه
احتمالاتی است که پیش روي ما است، اما به هر حال براي چاره اندیشی و حل این مشکل باید از الان تمهیداتی را به کار بست که در
سی-چهل سال آینده با شرایط بحرانی مواجه نشویم؛ زیرا در آن شرایط جامعه و کشور از ابعاد مختلف، مسائل و مشکلات بسیاري را

 
تجربه خواهد کرد. 

وي افزود: یکی از معروفترین کتاب هایی که در زمینه خانواده تالیف یا ترجمه کرده ام، کتاب خانواده درقرن بیست ویکم است که در
آن نظریات جامعه شناسان ایرانی و خارجی در خصوص خانواده را در کنار هم و به صورت تطبیقی آورده ام و در شرایط فعلی گمان
می کنم که ما در ایران تاسف می خوریم و احساس ناراحتی می کنیم و از اتفاقاتی که درخصوص وضعیت خانواده در جامعه ایرانی
درحال رخ دادن است، نگرانیم، اما این نگرانی و ناراحتی هیچ کمکی نمی کند و باید یک اقدام عملی انجام شود. درحال حاضر در
خیلی از کشورهاي غربی به جاي احساس تاسف دست به اقدام می زنند و مشکل را چاره اندیشی و حل می کنند؛ به طور مثال براي
بالابردن نرخ باروري در بسیار از کشورها زمانی که فرد داراي یک فرزند است براي فرزند دوم به او امتیازاتی می دهند. به خانم ها
مرخصی با حقوق و تسهیلاتی می دهند که اشتغال پاره وقت داشته باشند تا از فرزند خود مراقبت کنند، حتی در بسیاري از کشورها،
پرستار بچه به خانواده می دهند و امتیازات مختلفی به لحاظ مالی-تفریحی براي خانواده درنظر گرفته می شود. خب ما وقتی هیچ

 
کدام اینها را نداریم و انتظار داریم باروري بالا باشد، این روند غیرمنطقی است . 

این جامعه شناس ضمن بیان اینکه در وضعیت فعلی دفاتر ثبت طلاق با تراکم مراجعه کننده، مواجه هستند، گفت: در شرایط فعلی
درون خانواده آشفتگی هایی داریم؛ از یک طرف طلاق واقعی را داریم که نرخش رسما ثبت می شود و می بینیم که رو به رشد است.
بسیاري از دفاتر ثبت طلاق الان با تراکم مراجعه کننده مواجه هستند. از طرفی افرادي که براي ازدواج می آیند، بسیار کم اند و این
وضعیت مطلوبی نیست، اما راه حل دارد. این تصور که فکر کنیم خانواده در ایران به بن بست رسیده، کاملا غلط است و اینکه گمان
کنیم آینده خانواده در ایران تیره و تار است، می تواند درست یا غلط باشد، اما یک سرنوشت محکوم نیست و بستگی به عملکردي

 
دارد که ما در این زمینه انجام می دهیم و کارهایی که درست و به موقع انجام می شود. 

وي افزود: خانواده در شرایط فعلی از یک سو با بحران اقتصادي روبه رو است که اکثر خانواده ها آن را تجربه می کنند. بخاطر گرانی و
تورم خیلی از خانواده ها از حداقل هاي زندگی محرومند که همین می تواند عاملی براي جدایی و طلاق باشد. از سوي دیگر مسائل
فرهنگی وجود دارد که زمینه ساز ایجاد مشکل براي خانواده ها است. فرض بفرمایید یک موضوع ساده مثل مهریه در جامعه ما هنوز
حل نشده و قانون گذار تکلیف را روشن نکرده است. مردي که مهریه خانم را 500 سکه تمام بها طلا قرار می دهد درحالی که
موجودي اش حتی به دو سکه هم نمی رسد، چرا این مکتوب می شود و در سند نوشته می شود و فرد امضا می کند و خانم مهریه را
به اجرا می گذارد و بعد درگیري هاي شدید اتفاق می افتد؟! درحال حاضر کلی مراجعه کننده به دادگاه هاي خانواده وجود دارد، کلی

 
اطاله زمان و درگیر شدن افراد و درنهایت هم به نتیجه نمی رسد. 

لبیبی با بیان اینکه یک سنت بسیار خوب در اسلام از زمان پیامبر (ص) درخصوص مهریه وجود داشته است، گفت: زمان پیامبر
هنگامی که کسی می خواست ازدواج کند و مهریه اي تعیین می کردند، همان زمان مهریه را تحویل همسرش می دادند. ما مهریه را
تبدیل کرده ایم به یک وعده وعید و این ضرب المثل بسیار غلط را ایجاد کرده ایم که مهریه را کی داده و کی گرفته، درحالی که
مهریه را باید داد و باید گرفت ولی یک مهریه معقول را قانون باید مشخص کند. زمانی که فردي مهریه اي را تعیین می کند همان



زمان باید آن را تحویل همسرش دهد و تمام شود. اینطوري دیگر ما دادگاهی براي مهریه در جامعه نخواهیم داشت. این راه حل
سخت نیست. فقط همت می خواهد و کسی که توان مالی بالایی ندارد از ابتدا باید بگوید من فقط این مقدار را می توانم پرداخت کنم

 
و همان را باید پرداخت کند و به آینده نیز موکول نکند. این یک راه حل درست براي مهریه است. 

وي افزود: زمانی که این کار را درخصوص مهریه انجام نمی دهیم؛ در نتیجه در کوچکترین مسائلی که بین خانواده ها اتفاق می افتد با
اجرا گذاشتن مهریه و ناتوانی همسر از پرداخت مهریه، کار به دادگاه و قسط بندي مهریه کشیده می شود و عمري از مرد و زن تلف
می شود و بچه هایی که این وسط لطمه می بینند. در حالی که می توانست اینگونه نباشد. مگر قرار است ما خرید و فروش مالی در
ازدواج انجام دهیم که تا این حد سراغ مسائل مالی می رویم. طبق آمارها یک سوم طلاق ها و حتی بیشتر در همان 6 ماه اول زندگی
روي می دهد و نشان می دهد این ازدواج ها بر مبناي عقلانیت و عاطفه و دوست داشتن لازم صورت نگرفته است. خانواده در ایران

 
ةً وَ رَحْمَۀً است.  وَدَّ باید مطابق با شرع اسلام توام با مودت و محبت باشد.آنچه در آیات قران به آن اشاره می شود آیه وَجَعَلَ بیَْنَکُم مَّ

این عضو هیأت علمی دانشگاه ضمن اشاره به نظریه استرنبرگ درخصوص خانواده گفت: طبق نظریه استرنبرگ در خانواده بین زن و
شوهر باید سه ویژگی مهم وجود داشته باشد؛ یکی عشق و دوست داشتن، دومی تعهد و وفاداري و سوم یک رابطه جنسی منظم و
مرتب است. اگر هرکدام از اینها به هم بریزد ساختار و بنیان خانواده و زن وشوهر نیز به هم خواهم ریخت و مسلما بقیه موارد تحت
تاثیر آن قرار می گیرد. جالب است که در این نظریه تاکید می شود که باید هر سه این ها توامان باشد و نبودن یکی از این موارد نیز
باعث اختلاف در وضعیت خانواده می شود. اینها نظریاتی است که بارها اثبات شده و براي آن می توانیم چاره اندیشی کنیم و راه هاي

 
مشخصی حتی براي درمان این دردها وجود دارد، اما مسئله این است که به جاي حرف زدن باید وارد عمل بشویم. 

وي افزود: ما در ایران به جاي اینکه غصه خانواده ها را بخوریم و مرتبا پایان نامه و مقاله، کتاب هاي متعدد و مختلف بنویسیم و مرتب
شرایط را توصیف کنیم که در چه وضعیتی قرار گرفته ایم. باید از این مرحله عبور کرده و توصیف ها را تجزیه و تحلیل کنیم و وارد
قسمت کاربردي بشویم. الان براي هر معضل در حوزه خانواده یک راهکار اجرائی وجود دارد. کارها کاملا مشخص است ولی انجام نمی
شود. وقتی می خواهیم تعداد فرزندان در خانواده زیاد شود باید به صورت معنوي و مادي از باروري و فرزندآوري حمایت شود و

 
مجموعه اي از نهادها باید این حمایت را انجام دهند در غیر این صورت اتفاقی نمی افتد. 

لبیبی ضمن بیان اقداماتی که در خصوص تشویق به فرزندآوري در کشورهایی مثل فنلاند و سوئد و اسکاندیناوري اتفاق افتاده است،
گفت: در این کشورها زمانی که دیدند وضعیت خانواده ها به هم ریخته است و نرخ باروري پایین و نرخ طلاق بالا است. فورا دست به
کار شدند و پشتیبانی هاي خاصی را انجام دادند. اقدامات بسیاري از ناحیه دولت و نهادهاي مختلف انجام گرفت، هرچند هنوز کاملا
به مرحله موفقیت نرسیده اند ولی حداقل جلوي بحران را گرفته اند و قدم هایی به جلو برداشته و به وضعیت بهتري رسیده اند و

 
همچنان سعی می کنند در این مسیر راه را ادامه دهند تا به وضعیت مطلوب شان برسند. 

وي افزود: باید دید که ما در ایران خانواده را چگونه نشان می دهیم؟ اکثر افراد زمانی که از بچه دار شدن صحبت می کنند، رابطه
بسیار سخت و پیچیده و خشک بین زن و شوهر را نشان می دهند. در سریال هاي ما بیشتر دعوا و جنگ و درگیري هاي شدید
خانوادگی نمایش داده می شود، زنی که سطح توقعاتش بالا است و مردي که هوسران است و بچه هایی که در خانواده مزاحمند و
همیشه از خانواده هایشان طلبکارند. این تصویرسازي و گفتمان که ما از خانواده مطرح می کنیم، گفتمان غلطی است. خانواده با
وجود مسائل و مشکلات و سختی هایی که دارد، لذت هایی نیز دارد. تولد یک فرزند در خانواده می تواند باعث ایجاد شادي و نشاط
بسیاري در پدر و مادر شود که هیچ چیز دیگري نمی تواند این شادي و نشاط را ایجاد کند. این لحظات بسیار شیرینی است که
بایستی درمورد اینها نیز کار شود. اگر معضلاتی وجود دارد، خوبی ها و مزایایی نیز وجود دارد. منتها این دو در کنار هم باید جلو
بروند. بایستی مشکلات کاهش و مزایا افزایش یابد تا ما بتوانیم حداقل چشم اندازي که در آینده داریم، چشم انداز بهتري نسبت به



 
وضعیت فعلی باشد. 

این جامعه شناس ضمن بیان اینکه به خصوص مشکل ما در جامعه با متولدین دهه 60 است، گفت: تعداد زیاد و انبوه جمعیت این
دهه که در تاریخ ایران بی سابقه بوده است، الان به سنی رسیده اند که حدود 35 تا 40 سال را شامل می شوند و بخش عمده اي از
این افراد مجردند و باید تسهیلاتی براي این افراد فراهم شود. باید برخی از آداب و رسوم را اصلاح کنیم. وقتی ویروس کرونا به کشور
آمد، باوجود تمام بدي هایی که داشت و خساراتی که وارد کرد به ما نشان داد که دو نفر می توانند با هم ازدواج کنند، اما عروسی
نگیرند و هیچ اتفاقی هم در این عالم هستی نمی افتد. در این مدت خیلی از افراد ازدواج کردند بدون اینکه کارت دعوت چاپ کنند و
این همه خرج تشریفات عروسی و مجلس کنند؛ بنابراین خیلی ساده ازدواج کردند و مشکلی نیز پیش نیامد. پس بعد از کرونا نیز می
تواند این گونه باشد. مشکل ما این است که از لحاظ فرهنگی ضعیف عمل می کنیم و نمی آییم به قول گیدنز یک بازاندیشی در آداب
و سنن و رسوم گذشته داشته باشیم و رفتارهاي غلط اضافی نادرست و غیرضروري که نه دین آنها را تعیین کرده و نه عقل آن را تائید

 
می کند را کنار بگذاریم و به افراد فرصت هایی براي تشکیل خانواده بدهیم. 

وي افزود: معمولا طلاق هایی که اتفاق می افتد، به لحاظ جامعه شناختی عنوان فرایند طلاق بر آن اطلاق می شود؛ زیرا طلاق چیزي
نیست که در لحظه اتفاق بیفتد و فرد در یک روز یک دفعه تصمیم بگیرد که می خواهد طلاق بگیرد. اگر فرد چنین تصمیمی گرفته
این تصمیم منوط به ماه ها و سال ها قبل بوده است؛ یعنی فرآیندي صورت گرفته که مشکلاتی روي هم انباشته شده و حل نشده
است و رسیده به نقطه غیرقابل تحمل و آن موقع جدایی اتفاق افتاده. پس بایستی از نقطه اول جلوي مشکلات را گرفت و برایش راه
حل پیدا کرد تا به مرحله بعدي نرسد. گاهی افراد یک بهشت آرمانی از زندگی بعد از طلاق در ذهن خود می سازند که اگر طلاق
بگیرند راحت می شوند و زندگی خوبی خواهند داشت و همه مشکلاتشان حل می شود، درحالی که اینگونه نیست و صدها مشکل به

 
مسائل شان اضافه می شود. 

این عضو هیأت علمی دانشگاه ضمن بیان اینکه من با این دیدگاه موافق نیستم که خیلی از اساتید و اندیشمندان چشم انداز پیش
روي خانواده ایرانی را چشم انداز سیاه و تاریکی می بینند، گفت: ممکن است که در آینده وضعیت سیاه وتاریکی داشته باشیم، اما این
فقط یک احتمال است و امکان مقابل آن نیز این است که شرایط بهبود یابد. قطعا این ما هستیم که با عملکردمان تعیین می کنیم که
در آینده ممکن است چه اتفاقی بیفتد. در اینجا بیشتر مسئولین مخاطب من هستند. آنهایی که دلسوزند و امکانات مالی برایشان
وجود دارد، بایستی بدانند این مسئله در اولویت اول ما است. قطعا بیشتر مشکلات در جامعه از خانواده ها نشأت می گیرد. یک
خانواده متلاشی شده است که فرد را به اعتیاد می کشاند. یک خانواده فروپاشیده و نابسامان است که زمینه بزهکاري، فسادهاي

 
اخلاقی و جنسی را در جامعه ایجاد می کند. 

وي افزود: اگر ما اصل را حفظ خانواده درنظر بگیریم، می توانیم آسیب هاي دیگر را تا حد زیادي جبران و معالجه کنیم. ابتدا باید
ریشه درد را درمان کرد. وقتی به شاخه ها می پردازیم، مشکل حل نمی شود. درد واقعی را باید تشخیص درست داد و علاج کرد و
درنهایت بعد از آن تمام عوارضی که ناشی از این موضوع است، حل می شود؛ پس اگر درست عمل کنیم، چشم انداز خانواده در ایران

 
می تواند خیلی بهتر از وضعیت فعلی باشد. 

انتهاي پیام



افزایش تولیدات فولاد مبارکه موتور محرکه اقتصادي کشور

منبع: تابناكشماره خبر:  15  |  تاریخ: 1400/02/25

رئیس هیئت مدیره شرکت فولاد مبارکه گفت: در سال 1400 که با عنوان «تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها» نام گذاري
شده، مشکلی سد راه تولید نخواهد بود و همچنان تلاش براي تولید بیشتر و اشتغال زایی مضاعف صورت خواهد گرفت.

سید ضیاء ایمانی، با اشاره به ترکیب اعضاي هیئت مدیره
این شرکت گفت: هیئت مدیره شرکت فولاد مبارکه
تغییراتی داشته و دو عضو جدید که از معاونان فولاد

 
مبارکه هستند به هیئت مدیره اضافه شده اند. 

وي با بیان این مطلب در ادامه افزود: شرکت فولاد مبارکه یک مجموعه صنعتی مادر و قطب صنعت کشور است که باید به صورت
همه جانبه، در بخش هاي مختلفی همچون حوزه مدیریتی، مسائل اقتصادي، تولید، اشتغال و جلوگیري از خروج ارز از کشور و...

 
تقویت شود. 

هیئت مدیره فولاد مبارکه درصدد افزایش نقاط قوت این صنعت است به گفته وي، شرکت فولاد مبارکه یک مجموعه ممتاز در کشور
است و اکنون تیمی که با تمام مسائل شرکت فولاد مبارکه آشنایی دارند در قالب هیئت مدیره در کنار هم قرار گرفته اند. اولین جلسه

 
هیئت مدیره نیز تشکیل شد و در آن اتفاقات خوبی رخ داد و تصمیم گیري هاي مناسبی براي این شرکت فولادي صورت گرفت. 

ایمانی ادامه داد: شرکت فولاد مبارکه باید به نقطه اوج خود که سیاست و تدابیر هیئت مدیره نیز بر پایه آن استوار شده، دست پیدا
کند؛ چراکه اگر این شرکت در شرایط کنونی و با مدیریت فعلی نتواند به آرمان ها و واقعیت هایی که لازمه کار است دست یابد، باید

 
تعمق بیشتري داشته باشد و درصدد رفع مشکلات و ایرادات برآید. 

رئیس هیئت مدیره شرکت فولاد مبارکه افزود: همه اعضاي هیئت مدیره شرکت فولاد مبارکه تصمیم گرفتند با تدابیر ویژه و سیاست
هاي مناسب، همچنین در نظر گرفتن تمامی مسائل و مشکلات مجموعه فولاد مبارکه و با تکیه بر نیروي انسانی و ارتباطات موجود،
این شرکت را که همیشه خوش درخشیده و با تلاش کارشناسان و مدیران طی سال هاي گذشته باعث سربلند و سرافزاري ایران

 
اسلامی شده، در این مسیر نگه دارند و نقاط قوت شرکت فولاد مبارکه را افزایش دهند. 

مقررات دست و پاگیر بزرگ ترین مانع براي تولید وي با اشاره به نام گذاري سال 1400 با عنوان «تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی
ها» در ادامه افزود: در حال حاضر علاوه بر شرایط اقتصادي و مشکلات موجود در کشور، برخی مقررات دست و پاگیر و یا موضوعات
سلیقه اي وجود دارند که خود بزرگ ترین مانع براي تولید به شمار می آیند. این در حالی است که گروه فولاد مبارکه مجموعه اي

 
حساس محسوب می شود و منافع آن نیز ملی و مردمی است، چراکه درآمدهاي آن به نوعی به مردم بازگشته و متعلق به مردم است. 



رئیس هیئت مدیره شرکت فولاد مبارکه در جلسه با اعضاي این هیئت ضمن تأکید بر توجه این شرکت بر تحقق شعار سال
خاطرنشان کرد: از سال 1380 که رهبر معظم انقلاب اسلامی با تدابیر حکیمانه خود و با تأکید بر اشتغال آفرینی، شعار «اقتدار ملی و
اشتغال آفرینی» را نام گذاري فرمودند، فولاد مبارکه در راستاي تحقق شعار همان سال گام هاي زیادي برداشت و این مهم تاکنون

 
ادامه داشته است. 

بصیرت در جنگ اقتصادي و تلاش براي رونق تولید وي با تأکید بر ضرورت پیروي از منویات مقام معظم رهبري افزود: ایشان هرساله
با در نظر گرفتن شرایط کشور، شعار آن سال را تعیین و ابلاغ می فرمایند و نکته قابل توجه در نام گذاري مدبرانه ایشان در همه سال

 
هاي دهه 90 این بوده که ایشان همواره بر اقتصاد و تولید تأکید زیادي داشته و دارند. 

رئیس هیئت مدیره شرکت فولاد مبارکه نام گذاري سال هاي دهه 90 توسط رهبر معظم انقلاب را نشان از اهمیت تولید و اقتصاد
براي کشور دانست و عنوان داشت: حضور فولاد مبارکه در خط مقدم جبهه اقتصاد و صنعت نیازمند بصیرت داشتن و توجه به منویات
مقام معظم رهبري در جنگ اقتصادي است که حقیقتا این شرکت علی رغم اعمال تحریم هاي ظالمانه، نهایت تلاش خود را براي

 
رونق تولید به کار گرفته است. 

ایمانی با اشاره به نقش فولاد مبارکه در رونق و جهش تولید در سال هاي 98 و 99 بیان کرد: فولاد مبارکه در اواخر دهه 90 و طی
سال هاي 98 و 99 با ثبت رکوردهاي پی درپی تولید فولاد توانست نیاز بسیاري از صنایع کشور را تأمین، از خروج ارز از کشور

 
جلوگیري و سهم قابل توجهی از رونق و جهش تولیدات کشور را از آن خود کند. 

افزایش تولید و اشتغال نیازمند همدلی بیشتر است وي ادامه داد: بنابر آنچه گفته شد، باید فضایی ایجاد شود که همدلی بیشتري در
آن وجود داشته باشد و مسئولان استان اصفهان، نمایندگان محترم مجلس شوراي اسلامی و... کمک کنند تا شاهد تولید و اشتغال
بیشتر در شرکت فولاد مبارکه باشیم. البته تصور ما بر این است که با توجه به شرایط موجود، همه پاي کار آمده اند و با نگاهی به

 
ارزش آفرینی فولاد مبارکه، تلاش بیشتري در جهت تحقق اهداف این شرکت خواهند داشت. 

به گفته رئیس هیئت مدیره شرکت فولاد مبارکه، اکنون با توجه به فضاي همدلی موجود در شرکت، پیش بینی می شود مسیري که

 
پیشِ روي این شرکت بزرگ صنعتی است چشم انداز بسیار خوبی دارد و فولاد مبارکه در آینده بیش از پیش خواهد درخشید. 

ایمانی در پایان گفت: انتظار ما از فعالان روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه این است که در برنامه هاي آتی این مجموعه حضور
بیشتر و پررنگ تري داشته باشند و دستاوردهاي فولاد مبارکه را به نحو مطوب تري اطلاع رسانی کنند؛ همان گونه که مقام معظم
رهبري نیز همواره در فرمایشات خود به اطلاع رسانی درباره اقدامات و فعالیت هاي مجموعه ها تأکید داشته اند. این اقدام هم اکنون
نیز به خوبی انجام می شود، اما با توجه به اینکه اتفاقاتی که در بخش هاي مختلف فولاد مبارکه رخ داده، بی نظیر است، هر اندازه
اطلاع رسانی بیشتري صورت بگیرد، به نفع صنعت فولاد خواهد بود. البته هیئت مدیره شرکت فولاد مبارکه نیز از فرایند اطلاع رسانی

 
پشتیبانی لازم را به عمل خواهد آورد. 

مانع زدایی هاي فولاد مبارکه از طریق بومی سازي حمیدرضا عظیمیان مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه نیز در ادامه این جلسه با تأکید
بر لزوم ارتقاي تولید خاطرنشان کرد: شرکت فولاد مبارکه در سال جدید به تبعیت از فرامین مقام معظم رهبري مبنی بر پشتیبانی از
تولیدکنندگان، به عنوان یک صنعت مادر با حداکثر توان خود درصدد ارتقاي تولید جهت تأمین کامل نیاز بازار خواهد بود و با تکیه بر

 
توان داخلی در ارائه محصولات جدید نیز اتفاقات ویژه اي را رقم خواهد زد. 



مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه در ادامه با اشاره به برنامه فولاد مبارکه در سال 1400 یادآور شد: براساس برنامه ریزي هاي صورت
گرفته در معاونت بهره برداري فولاد مبارکه، پیش بینی می شود با افزایش تولید نسبت به سال گذشته، بتوانیم با تأمین فولاد

 
موردنیاز کشور، از صنعت و اقتصاد به خوبی پشتیبانی کنیم. 

وي با اشاره به موانع تولید و ضرورت تلاش براي از میان برداشتن این موانع بیان داشت: بومی سازي قطعات و تجهیزات صنعتی با
تکیه بر شعار «ما می توانیم» در فولاد مبارکه منجر به بی نیازي این صنعت از واردات بسیاري از قطعات و تجهیزات خارجی و از میان

 
برداشته شدن یکی از مهم ترین موانع تولید گردیده است. 

عظیمیان در پایان ابراز امیدواري کرد: وزارت صنعت، معدن و تجارت نیز با تعیین تکلیف در قیمت گذاري فولاد می تواند گام بسیار
مؤثري در مانع زدایی تولید در فولاد مبارکه و دیگر صنایع معدنی بردارد. امیدواریم در سال جاري براي فولاد مبارکه در زمینه تأمین

سنگ آهن مانعی ایجاد نگردد تا از سرعت قطار پرشتاب این صنعت کاسته نشود.



چرا سوئد داراي برترین سیستم آموزش عالی است؟

منبع: ایسناشماره خبر:  16  |  تاریخ: 1400/02/25

سوئد به عنوان خانه جایزه نوبل (سالانه مراسم اهداي جوایز نوبل در استکهلم سوئد برگزار می شود) یکی از بهترین کشورها
در زمینه ارائه آموزش عالی و از خلاق ترین کشورهاي جهان در زمینه نوآوري و کارآفرینی است.

به نقل از لوند یونورسیتی، بسیاري از دانشجویان بین
المللی، محیط یادگیري و سبک تدریس در سوئد را
متفاوت می دانند که در ذیل برخی از موارد مهم درباره
تحصیل در دانشگاه لوند(دانشگاه لوند واقع در شهر لوند

 
استان اسکانیا در کشور سوئد) ذکر شده است. 

 
محیط باز، راحت و آزاد 

دانشجویان و اساتید در یک محیط غیررسمی (صدازدن با نام کوچک) در کنار هم هستند. سلسله مراتب آکادمیک سنتی با یک
رویکرد مشارکتی جایگزین شده است و دانشجویان معمولا به عنوان همکاران استاد شناخته می شوند و نظرات آنان توسط همتایان
باتجربه تر ارزیابی و تشویق می شود. این روش گفت وگو و همکاري، دانشجویان و اساتید را تشویق و فرصت هایی را براي ارائه ایده

 
ها و نوآوري هاي جدید ایجاد می کند. 

 
آموزش دانشجو محوري 

دانشجو در مرکز آموزش در دانشگاه لوند است، در تدریس پشتیبانی می شود و تمرکز بر این است که دانشجویان بتوانند به منظور
آماده سازي، مهارت هاي تفکر انتقادي و تحلیلی، مهارت هاي تحقیق مستقل، کار گروهی، حل مسئله و مهارت هاي رهبري را توسعه

 
دهند. 

 
کلاس بین المللی 

دانشگاه لوند نمایه بین المللی قوي دارد و از حدود 150 کشور جهان، دانشجو جذب و کلاس هاي جهانی ایجاد کرده است که در آن

 
دانشجویان با دیدگاه هاي مختلف فرهنگی روبرو شده و می توانند شبکه هاي بین المللی ایجاد کنند. 

 
سخنرانی 

متداول ترین روش آموزش، سخنرانی براي گروه هاي 25 تا 30 نفري است. حضور در سخنرانی ها الزامی است اما از دانشجویان انتظار
می رود که از طریق مطالعه مستقل، دانش عمیقی در مورد موضوع بدست آورند. بعضی از دروس (در رشته مهندسی) حدود 30
ساعت سخنرانی رسمی در هفته و همچنین ساعات آزمایشگاهی دارند، در حالی که بعضی از آنها، براي مثال در علوم اجتماعی، ممکن



 
است کمتر از 10 ساعت باشد و بیشتر به مطالعه فردي دانشجویان بستگی دارد. 

 
مطالعه مستقل 

وقتی دانشجویان مطالب درسی را با یکدیگر می آموزند و بحث می کنند، قسمت عمده اي از فرایند یادگیري در خارج از کلاس انجام
می شود. دانشجویان دانشگاه لوند براي ارزیابی کارآمد مقادیر زیادي از اطلاعات آموزش دیده اند. تکنیک هاي مطالعه در کلاس

 
توسط مشاوران مطالعه و از طریق کارگاه ها آموزش داده می شوند. 

 
کار گروهی 

کار گروهی در بسیاري از برنامه ها معمول و هدف این است که دانشجویان کار گروهی را در گروه هاي کوچک و در فرهنگ هاي
مختلف درون کلاس انجام دهند و همچنین مهارت هاي حل مسئله و رهبري را توسعه دهند و کار گروهی جنبه مهمی در تجربه

 
یادگیري دارد. 

 
مطالعات موردي و سخنرانان مهمان 

سازمان هاي غیردولتی و تحقیقات به طور منظم براي ارتباط بیشتر با دنیاي حرفه اي، مدرسان و سخنرانان میهمان بین المللی از
مشاغل مختلف را معرفی می کنند که به عنوان بخشی از برنامه درسی است. این منطقه میزبان شرکت هاي جهانی و یک محیط بی

 
نظیر و کلاس جهانی براي فناوري، دانش، نوآوري و کارآفرینی است. 

 
تحقیقات دانشگاهی فشرده 

تحصیلات در دانشگاه لوند با تحقیقات فعلی همسو است و اغلب از رویکرد تحقیق میان رشته اي استفاده می کند که در معرفی قوي
ترین دانشگاه تحقیقاتی سوئد موثر بوده است. این دانشگاه سالانه حدود 40 هزار دانشجو آموزش می دهد و نزدیک به 60 درصد از

 
بودجه دانشگاه به تحقیق مربوط می شود که نشان دهنده تعهد به عنوان یکی از از برترین دانشگاه هاي تحقیقاتی جهان است. 

 
تفکر انتقادي و آزادي فکر 

تفکر انتقادي و آزادي فکر، سنگ بناي زندگی آکادمیک در دانشگاه لوند است. منظور از تفکر انتقادي، توانایی ارزیابی اطلاعات در
موضوعات مختلف و شکل گیري نظرات مستقل و کاملا آگاه است و منظور از آزادي فکر، تفکر در خارج از چارچوب است. تفکر
انتقادي و آزادي تفکر در تمام فعالیت هاي دانشگاه ازجمله سمینارها، کارگاه ها و آزمایش ها وجود دارد. مفاهیم نظري در شرایط

 
عملی آزمایش و تجارب عملی براي توسعه و غنی سازي نظریه استفاده می شود. 

انتهاي پیام



کشت و کار یک میوه محبوب/ محصولی ارگانیک با طعمی ماندگار از کوهستان

فارسبان

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  17  |  تاریخ: 1400/02/25

تولید توت فرنگی؛ کسب وکاري سودآور در کوهستان فارسبان از توابع بخش خزل شهرستان نهاوند با برند «پارسپو»

ببینید؛ کشت و کار یک میوه محبوب/ محصولی ارگانیک با
طعمی ماندگار از کوهستان فارسبان تولید توت فرنگی؛
کسب وکاري سودآور در کوهستان فارسبان از توابع بخش

 
خزل شهرستان نهاوند با برند «پارسپو» 

به گزارش خبرنگار برنا از همدان، این مزرعه به همت زوج
جوان نهاوندي در 32کیلومتري جنوب غربی شهرستان
نهاوند بر فراز ارتفاعات مشرف به روستاي فارسبان در
حاشیه راه دسترسی به سراب فارسبان به مساحت یک

 
هزار 500 مترمربع واقع شده است. 

به گفته محسن خزایی این مزرعه به صورت مستقیم و غیرمستقیم براي 10 نفر ایجاد اشتغال کرده و روزانه نیز با هدف قرار دادن

 
طرح بوم گردي پذیراي خانواده هاي زیادي از نقاط مختلف شهرستان براي گذران اوقات فراغت هستند. 

خزایی راز موفقیت خود را همراهی همسرش می داند و گفت: امیدواریم با تلاش ، لطف خدا و حمایت مسئولین طی سال آینده
بتوانیم علاوه بر تکثیر نشاء توت فرنگی نسبت به توسعه مزرعه توت فرنگی در شهرستان نهاوند اقدام کنیم.



اجراي دو طرح اقامتگاه بوم گردي در لرستان

منبع: شبستانشماره خبر:  18  |  تاریخ: 1400/02/25

قاسمی، گفت: در راستاي اجراي دو طرح اقامتگاه بوم گردي در خرم آباد و بروجرد چهار میلیارد و 700 میلیون تومان
تصویب شد.

قاسمی، گفت: در راستاي اجراي دو طرح اقامتگاه بوم گردي در خرم آباد و بروجرد چهار میلیارد و

 
700 میلیون تومان تصویب شد. 

به گزارش خبرنگار خبرگزاري شبستان از خرم آباد، «سیدامین قاسمی»، امروز(25 اردیبهشت)، در جمع خبرنگاران، به برگزاري جلسه
کمیته اشتغال پایدار روستایی و عشایري استان اشاره کرد و اظهارداشت: در این نشست چهار میلیارد و 700 میلیون تومان براي

 
توسعه زیرساخت هاي گردشگري استان تصویب شد. 

مدیرکل میراث فرهنگی گردشگري و صنایع دستی لرستان افزود: هدف از تصویب این اعتبار اجراي دو طرح اقامتگاه بوم گردي در

 
شهرستان هاي خرم آباد و بروجرد است. 

وي با بیان اینکه در راستاي ایجاد یک واحد اقامتی و رستوران سنتی در بروجرد چهار میلیارد تومان هزینه خواهد شد، گفت: در این

 
راستا اشتغالزایی براي 25 نفر به صورت مستقیم ایجاد خواهد شد. 

 
قاسمی بیان کرد: 700 میلیون تومان نیز براي ایجاد یک اقامتگاه بوم گردي در منطقه ده پیر شهرستان خرم آباد هزینه خواهد شد. 

وي در ادامه عنوان کرد: در این راستا نیز میزان اشتغالزایی مستقیم در این طرح نیز پنج نفر خواهد بود.



فیروزآبادي: تا اینستاگرام داخلی نداشته باشیم معتقد به فیلتر اینستاگرام

نیستم

منبع: دیده بان ایرانشماره خبر:  19  |  تاریخ: 1400/02/25

دبیر شوراي عالی فضاي مجازي گفت:به طور عام هیچ وقت از فیلترینگ دفاع نکرده ام، معتقدم باید در فضاي مجازي همانند
فضاي فیزیکی حدود و قلمرو ایران و ایرانیت و انقلاب اسلامی مشخص باشد.

به گزارش دیده بان ایران؛ سید ابوالحسن فیروزآبادي دبیر
شوراي عالی فضاي مجازي که با شعار «تحول و عدالت»
داوطلب سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوري شد.
وي درآخرین روز ثبت نام از داوطلبان انتخابات ریاست
جمهوري در ستاد انتخابات کشور حضور یافت و پس از

 
انجام مراحل ثبت نام داوطلب این دوره از انتخابات شد. 

فیروزآبادي در جمع خبرنگاران درباره آزادي بیان و
فیلترینگ گفت: به طور عام هیچ وقت از فیلترینگ دفاع

 
نکرده ام، معتقدم باید در فضاي مجازي همانند فضاي فیزیکی حدود و قلمرو ایران و ایرانیت و انقلاب اسلامی مشخص باشد. 

دبیر شوراي عالی فضاي مجازي ادامه داد:اعتقادي ندارم که در کشور پلتفرم هایی داشته باشیم که نسبت به ما تعهدي نداشته باشندو
سایت ها و عکس هایی را حذف کنند، اما در عین حال کشور نمی تواند بدون پلتفرم خارجی باشد و نظرم نسبت به اینستاگرام هم

 
همین است. 

 
فیروزآبادي تصریح کرد: تا اینستاگرام داخلی نداشته باشیم معتقد به فیلتر اینستاگرام نیستم. 

وي به برخی بی هنجاري ها در برخی پلتفرم هاي خارجی اشاره ك رد و گفت: بی هنجاري بی ارزشی و بدون مقررات بودن فضاي
مجازي به همه کشور ها ضرباتی وارد کرده و در کشور ما هم شاهد هستیم صفحات و کانال هاي خرید و فروش سلاح مواد مخدر،
کالا هاي فرهنگی و تغییر سبک زندگی به صورت انبوه می شود واجازه می دهیم تخلف و جرم اجتماعی گسترده در کشورشکل می

 
گیرد و بی تفاوت باشیم. 

دبیر شوراي عالی فضاي مجازي خاطرنشان کرد: باید قلمرو مشخصی در پلتفرم ها داشته باشیم و معتقد به تقدم پلتفرم هاي داخلی

 
هستیم. 

فیروزآبادي غفلت از شایسته سالاري را مهم ترین مشکل کشور عنوان وتصریح کرد: تلاش می کنم شایسته ترین افراد و معتقد عمیق

 
به جمهوري اسلامی را سر کار بیاورم. 

وي که با شعار «تحول و عدالت» داوطلب سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوري شده است، اظهار داشت: در سال هاي اخیر



تلاش هایی در عرصه هاي مختلف صورت گرفته، اما نیاز به تحول دارد و باید در حوزه ساختار، برآیند انجام شود و در حوزه اقتصادي،

 
اجتماعی و فرهنگی تا حدودي سیاسی هم این اقدام باید انجام شود. 

این داوطلب انتخات ریاست جمهوري به افزایش شاخص هاي آسیب هاي اجتماعی و مشکلات اقتصادي در سال هاي اخیر اشاره کرد
و افزود: ما شاهد یک ساختار دولتی عمودي هستیم و امیدوارم بتوانم با استفاده از دو محور اقتصاد دیجیتالی که تکیه بر خدمات دارد،

 
پیشران تولید و افزایش اشتغال باشیم و در حوزه صنعت هم نوسازي صنعتی را اجرا کنیم. 

فیروزآبادي با بیان این که باید به فکر توسعه دولت دیجیتال هم باشیم، گفت: قوا در حوزه عدالت هم در بخش مجازات و هم پیگیري
متخلفان کار می کنند، اما در زمینه عدالت ساختاري توجه نکردن به شایسته سالاري مهم ترین مشکل ما است و تلاش می کنم

 
کسانی که شایسته ترین افراد و معتقد عمیق به جمهوري اسلامی هستند را سر کار بیاوریم. 

دبیر شوراي عالی فضاي مجازي با یادآوري این که در دولت آینده به مثابه پلتفرم اقدامات اجرایی را انجام می دهم، گفت: شفافیت

 
لازم را از این طریق در کشور ایجاد می کنم. همچنین امیدوارم نوسازي در تأمین اجتماعی و بیمه آن را عملی کنم. 

وي ادامه داد: در کشور نباید کوله بري وجود داشته باشد و این به دلیل ناکارآمدي ها در حوزه اقتصادي بوده است که باید با همکاري
و همراهی همه ملت و بسیج کردن آنان این مشکلات را رفع کنیم.



اینوتکس استیج 2021؛ در لباسی نو به مخاطبین سلام می کند

منبع: بانک و صنعتشماره خبر:  20  |  تاریخ: 1400/02/25

استیج رویدادي در دل اینوتکس که همه ساله میزبان سخنرانان، صاحب نظران و فعالان اکوسیستم کارآفرینی کشور است و
این افراد در طی مدت برگزاري نمایشگاه در یک صحنه آزاد به ایراد سخن می پردازند.

 
اینوتکس استیج 2021؛ در لباسی نو به مخاطبین سلام می کند 

استیج رویدادي در دل اینوتکس که همه ساله میزبان سخنرانان، صاحب نظران و فعالان اکوسیستم کارآفرینی کشور است و این افراد

 
در طی مدت برگزاري نمایشگاه در یک صحنه آزاد به ایراد سخن می پردازند. 

به گزارش بانک و صنعت به نقل از روابط عمومی اینوتکس، برگزارکنندگان اینوتکس استیج از کم و کیف این رویداد و تغییرات آن

 
می گویند: 

نمایشگاه اینوتکس، یک رویداد منحصر به فرد در اکوسیستم نوآوري و فناوري است که هرساله توسط پارك فناوري پردیس، و با

 
حضور کارآفرینان و صاحب نظران مطرح حوزه علم و فناوري برگزار می شود. 

4 سال است که این نمایشگاه میزبان بخش جدیدي است تحت عنوان "استیج" که توسط موسسه فرصت آفرین برگزار می شود و از
ابتداي فعالیت به یکی از بخش هاي مهم نمایشگاه تبدیل شده و با اقبال زیادي از جانب مخاطبین همراه شده و از آن با عنوان قلب

 
تپنده نمایشگاه اینوتکس یاد می شود. 

استیج در واقع رویدادي در دل اینوتکس است که هرساله میزبان سخنرانان، صاحب نظران و فعالان اکوسیستم کارآفرینی کشور است
و این افراد در طی مدت برگزاري نمایشگاه در یک صحنه آزاد به ایراد سخن می پردازند و بازدیدکنندگان نمایشگاه اینوتکس قادر

 
هستند با حضور در استیج از محتواي آن استفاده کنند. 

اما امسال، رویداد اینوتکس استیج که با حمایت پست بانک برگزار می شود، دست خوش تغییرات گسترده اي شده است و لباسی نو

 
به تن کرده. در خصوص این تغییرات و کم و کیف رویداد اینوتکس استیج، به سراغ برگزارکنندگان این رویداد رفتیم. 



 
 

عباد غفوري از برگزارکنندگان استیج درباره تغییرات محتوایی رویداد امسال گفت: «امسال با توجه به دیدگاهی جدید مبنی بر اینکه
بتوان میزبان عموم افراد جامعه بود و نمایشگاه اینوتکس رفته رفته به محیطی جهت آشنایی افراد جامعه با اکوسیستم استارتاپی و
فناوري کشور تبدیل شود، تصمیماتی گرفته شد در حوزه محتواي استیج و بنا شده موضوعاتی عمومی نظیر اقتصاد و تحریم، محیط
زیست و مسئولیت اجتماعی نیز به استیج در کنار موضوعات فناوري و نوآوري اضافه شود و باعث حضور اقشار مختلف جامعه در
نمایشگاه اینوتکس شود. به همین خاطر بنده نیز با توجه به سابقه ام در برگزاري رویدادهاي متعدد در حوزه هاي اجتماع، فرهنگ،

 
هنر و ادبیات، در کنار موسسه فرصت آفرین مسئولیت برگزاري استیج را برعهده گرفتم». 

غفوري افزود: «به نظر من با این تغییرات محتوایی شاهد گسترده تر شدن دایره مخاطبین نمایشگاه اینوتکس خواهیم بود و این
تغییرات به حدي اهمیت پیدا کرده که صاحب نظران و بزرگان و اندیشمندان متعددي مهمان ما در استیج شدند. از جمله دکتر بهزاد
شیري، مدیرعامل پست بانک، دکتر حجت االله مهدیان مدیرعامل بانک توسعه تعاون، مهندس محمد درویش، فعال محیط زیست و
رئیس کمیته محیط زیست در کرسی سلامت اجتماعی یونسکو، استاد علی دهباشی، از فعالین و اساتید حوزه فرهنگ و مطبوعات و
سردبیر نشریه وزین بخارا، پدرام سلطانی، فعال اقتصادي و نایب رئیس سابق اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزي ایران، شریف

 
نظام مافی، رئیس اتاق بازرگانی ایران و سوئیس و مدیرعامل موسسه محک». 

رضا غیابی، عضو اتاق فکر اینوتکس نیز در خصوص موضوعی مهم در اینوتکس استیج امسال گفت: «یکی از اتفاقات مهم در استیج که
می تواند عافیت و فواید زیادي براي اکوسیستم کارآفرینی کشور داشته باشد، دیدار حاکمیت و بخش خصوص و کارآفرینی کشور در
محیطی دوستانه و سازنده است. از نظرم فاصله ي میان حاکمیت و فعالان بخش خصوصی به نفع هیچ یک از طرفین نیست و
هرچقدر این دو همسوتر باشند، جامعه و اقتصاد قدرتمندتر شده و کارآفرینی کشور و اکوسیستم استارتاپی می تواند با دغدغه کمتر و

 
قدرت بیشتري فعالیت کند». 

آقاي غیابی اضافه کرد: «از جمله افرادي که در این حوزه، میزبان آن ها در استیج هستیم، جناب سرهنگ گودرزي، فرمانده پلیس فتا
تهران بزرگ و همچنین نمایندگانی از قوه قضاییه خواهند بود و این اتفاق را می توان به فال نیک گرفت و امیدواریم بتوانیم از طریق

 
استیج ارتباطی سازنده و مفید میان حاکمیت و بخش خصوصی ایجاد کنیم». 

نمایشگاه اینوتکس از 28 الی 31 اردیبهشت ماه در محل پارك فناوري پردیس برگزار می شود و علاقه مندان جهت حضور، قادر

 
هستند از طریق وب سایت نمایشگاه به آدرس www.inotex.com اقدام نموده و ثبت نام کنند. 

با ثبت نام در نمایشگاه اینوتکس امکان حضور در اینوتکس استیج نیز فراهم می شود و نیازي به ثبت نام مجزا جهت حضور در این



 
رویداد نیست. 

رویداد اینوتکس استیج در سه روز 28، 29 و 30 اردیبهشت از ساعت 10 الی 18 میزبان مخاطبین خواهد بود و رویداد در 7 محور
کلی با عناوین "تفکر خلاق و تفکر کارآفرین"، "رهبري و ایجاد تغییر در پارادایم هاي ذهنی"، "ساخت یک اقتصاد موفق در کشور"،
"تحریم و جهانی شدن کسب وکارها"، "محیط زیست و توسعه پایدار"، "مسئولیت اجتماعی کسب وکارها" و "چالش هاي

 
اکوسیستم" برگزار می شود. 

با توجه به همه گیري ویروس کرونا و جهت جلوگیري از انتقال این ویروس، رویداد اینوتکس استیج در فضاي باز و با حفظ فاصله
اجتماعی برگزار می گردد.



9 وزیر مهمان این هفته پارلمان/ طرح اقدام متقابل ایران در برابر ترور شهید

قاسم سلیمانی بررسی می شود

منبع: شبستانشماره خبر:  21  |  تاریخ: 1400/02/25

معاونت قوانین پارلمان دستور کار کمیسیون هاي تخصصی و ویژه مجلس را در این هفته منتشر کرد که بر اساس آن طرح
اقدام متقابل ایران در برابر ترور شهید قاسم سلیمانی مورد بررسی قرار می گیرد.

معاونت قوانین پارلمان دستور کار کمیسیون هاي تخصصی
و ویژه مجلس را در این هفته منتشر کرد که بر اساس آن
طرح اقدام متقابل ایران در برابر ترور شهید قاسم سلیمانی

 
مورد بررسی قرار می گیرد. 

به گزارش خبرگزاري شبستان، معاونت قوانین مجلس
شوراي اسلامی دستور جلسات هفتگی کمیسیون هاي

 
پارلمان را در این هفته از یکشنبه 26 تا چهارشنبه 29 اردیبهشت منتشر کرد. 

در کمیسیون هاي ویژه پارلمان، کمیسیون آیین نامه داخلی مجلس سه شنبه و چهارشنبه دو طرح اصلاح ماده 41 آئین نامه داخلی و

 
اصلاح ماده 234 آئین نامه داخلی مجلس شوراي اسلامی را دستور کار خود دارد. 

کمیسیون اصل نود یکشنبه نشست عمومی براي بررسی گزارش تهیه شده در باره محصولات تراریخته و سایر مسائل مطروحه و سه

 
شنبه نشست عمومی کمیسیون با حضور وزیر ورزش و جوانان را برگزار خواهد کرد. 

کمیسیون ویژه جهش و رونق تولید و نظارت بر اجراي اصل 44 قانون اساسی یکشنبه در دستور خود ارائه گزارش سازمان خصوصی
سازي در خصوص واگذاري سهام و شرکت هاي دولتی و برنامه 1400 با توجه به احکام و جداول قانون بودجه، آخرین وضعیت سهام
عدالت، عملکرد و برنامه هاي پیشرو باحضور وزارت امور اقتصادي و دارایی، سازمان برنامه و بودجه کشور، رئیس سازمان خصوصی

 
سازي، سازمان بورس و اوراق بهادار، اتاق تعاون ایران، دیوان محاسبات کشور و مرکزپژوهش هاي مجلس شوراي اسلامی را دارد. 

دوشنبه هم بررسی و نظارت بر نحوه اجراي قانون حداکثر استفاده از توان تولیدي و خدماتی و حمایت از کالاي ایرانی با حضور وزارت
صنعت، معدن و تجارت، اتاق ایران، دیوان محاسبات کشور و مرکزپژوهش هاي مجلس شوراي اسلامی، بررسی طرح جهش تولید
دانش بنیان با حضور وزارتخانه هاي علوم تحقیقات و فناوري، اموراقتصادي و دارایی، وزارت صنعت، معدن وتجارت، معاونت علمی و

 
فناوري رئیس جمهور، اتاق ایران، دیوان محاسبات در دستور این کمیسیون است. 

کمیته رفع موانع تولید کمیسیون یاد شده روز سه شنبه به بررسی موانع توسعه روستایی و قوانین مزاحم در جهت توسعه روستا ها و
مهاجرت معکوس با حضور معاونت توسعه روستایی و مناطق محروم ریاست جمهوري، وزارت امور اقتصادي و دارایی، وزارت جهاد



کشاورزي، سازمان محیط زیست، سازمان شهرداري ها و دهیاري هاي کشور، بنیاد مسکن انقلاب اسلامی، دیوان محاسبات کشور و

 
مرکزپژوهش هاي مجلس شوراي اسلامی خواهد پرداخت. 

در کمیسیون هاي تخصصی پارلمان هم کمیسیون آموزش، تحقیقات و فناوري روز یکشنبه از وزیر نفت جهت پاسخگویی به سوالات
سید محمد مولوي نماینده مردم آبادان و محمدرضا صباغیان نماینده مردم مهریز، ابرکوه، بافق، بهاباد و خاتم دعوت کرده است. به

 
علاوه لایحه نظام رتبه بندي معلمان نیز بررسی خواهد شد. 

روز دوشنبه طرح الزام سازمان سنجش آموزش کشور به طراحی سوالات کنکور سراسري صرفا از متن کتاب هاي رسمی آموزش و
پرورش و بررسی تقاضاي اعمال تبصره 1 ماده 45 آئین نامه داخلی مجلس شوراي اسلامی از سوي تعدادي از نمایندگان درخصوص

 
نحوه اجراي طرح آمایش دانشگاه ها توسط وزارت علوم، تحقیقات و فناوري در دستور کار قرار دارد. 

سه شنبه تقاضاي اعمال تبصره 1 ماده 45 آئین نامه داخلی شوراي اسلامی از سوي تعدادي از نمایندگان محترم درخصوص مشکل

 
عدم احتساب فاصله خدمتی کارآموزان دانشسرا ها و طرح تامین نیروي انسانی آموزش و پرورش بررسی خواهد شد. 

بررسی طرح نقل و انتقال سوابق بیمه یا بازنشستگی بین صندوق هاي بازنشستگی، بررسی لایحه مقاوله نامه بازرسی کار 1947
(1326) و بررسی لایحه تصویب مقاوله نامه ایمنی و بهداشت شغلی 1981 (1360) و پروتکل 2002(1381) مقاوله نامه ایمنی و

 
بهداشت شغلی در دستور روز یکشنبه کمیسیون اجتماعی است. 

دوشنبه هم این کمیسیون از رئیس سازمان اداري و استخدامی کشور در خصوص مسائل و مشکلات اداري و استخدامی کشور و
اقدامات به عمل آمده در راستاي تبدیل وضعیت مستخدمین (به ویژه ایثارگران) در سال 1400 و دعوت از وزیر ارتباطات و فناوري
اطلاعات به منظور پاسخ به سوالات کمال حسین پور نماینده پیرانشهر و سردشت، سید جلیل میرمحمدي میبدي نماینده تفت و
میبد، امانقلیچ شادمهر نماینده گنبد کاووس و زهره الهیان نماینده محترم تهران، ري، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس دعوت کرده

 
است. 

افزون بر این، ادامه بررسی طرح ساماندهی استخدام کارکنان دولت (کمیته ساماندهی استخدام کارکنان دولت در برنامه روز دوشنبه

 
کمیسیون اجتماعی قرار دارد. 

کمیسیون اقتصادي بررسی طرح/لایحه "طرح ارتقاي حکمرانی در حوزه ریال"، بررسی طرح/لایحه "لایحه مالیات بر ارزش افزوده "،
بررسی طرح/لایحه "لایحه موافقتنامه بین دولت لایحه جمهوري اسلامی ایران و دولت جمهوري غنا به منظور اجتناب از اخذ مالیات
مضاعف و جلوگیري از فرار مالیاتی در مورد مالیات هاي بر درآمد، سرمایه و عواید سرمایه اي" ، بررسی طرح/لایحه "پروتکل اصلاحی
موافقتنامه تشویق و حمایت متقابل از سرمایه گذاري بین دولت جمهوري اسلامی ایران و دولت جمهوري کرواسی "، بررسی طرح/
لایحه "پروتکل بین دولت جمهوري اسلامی ایران و شوراي فدرال سوئیس به منظور اصلاح موافقتنامه 5 آبان 1381 هجري شمسی
(27 اکتبر 2002) میان دولت جمهوري اسلامی ایران و شوراي فدرال سوئیس براي اجتناب از اخذ مالیات مضاعف در مورد
مالیات¬هاي بر درآمد و سرمایه و پروتکل آن" و انتخاب یک نفر از اعضاي کمیسیون براي عضویت در شوراي موضوع جز 5 بند الف

 
تبصره قانون بودجه سال 1400 را روز یکشنبه در دستور خود دارد. 

دوشنبه هم وزیر جهاد کشاورزي براي پاسخ به سوال سید غنی نظري خانقاه نماینده خلخال و کوثر، و وزیر تعاون، کار و رفاه
اجتماعی جهت بررسی سوالات علی اکبر کریمی، نماینده اراك، کمیجان و خنداب، علی خضریان، نماینده تهران، ري، شمیرانات،



 
اسلامشهر و پردیس و جلال محمودزاده، نماینده مهاباد به این کمیسیون خواهند آمد. 

افزون بر این، تقاضاي تعدادي از نمایندگان محترم مجلس در اجراي ماده 212 آئین نامه داخلی براي ضرورت تحقیق و تفحص از
نحوه تخصیص و توزیع منابع توسط بانک توسعه تعاون در پنج سال گذشته، صندوق کارآفرینی امید و عملکرد سازمان تامین

 
اجتماعی در سرمایه گذاري در استان ها به ویژه استان گلستان بررسی خواهد شد. 

روز سه شنبه بررسی طرح/لایحه "طرح ارتقاي حکمرانی در حوزه ریال" ، رأي گیري در خصوص لایحه اصلاح قانون مبارزه با قاچاق
کالا و ارز (اعاده شده از شوراي نگهبان)، رأي گیري نهایی گزارش کمیسیون اقتصادي در خصوص نحوه اجراي طرح جامع مالیاتی
موضوع اعمال ماده 234 آیین نامه داخلی و همچنین دعوت از وزیر امور اقتصادي و دارایی جهت بررسی سوالات 19 نماینده در

 
دستور نمایندگان کمیسیون اقتصادي است. 

کمیته امنیت کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی دوشنبه طرح/لایحه "طرح ممنوعیت انتخاب یا انتصاب مقامات و مدیران داراي
تابعیت مضاعف و مرتبط با کشور هاي خارجی"، طرح ممنوعیت ورود خبرنگاران رسانه هاي آمریکایی و انگلیسی حامی تحریم به

 
کشور و طرح تحریم برخی از مقامات آمریکایی و طرح اقدام متقابل ایران در برابر ترور شهید قاسم سلیمانی را بررسی می کند. 

کمیته دفاعی دوشنبه طرح/لایحه "اصلاح قانون بسیج سازندگی " و طرح تقویت و توسعه علوم، پژوهش و نوآوري دفاعی را در دستور

 
بررسی خود دارد. 

کمیته روابط خارجی یکشنبه به بررسی طرح/لایحه "لایحه موافقتنامه تشویق و حمایت متقابل از سرمایه گذاري بین دولت جمهوري
اسلامی ایران و دولت جمهوري نیکاراگوئه"، بررسی طرح/لایحه "پروتکل اصلاحی موافقتنامه تشویق و حمایت متقابل از سرمایه
گذاري بین دولت جمهوري اسلامی ایران و دولت جمهوري کرواسی "، بررسی طرح/لایحه "لایحه موافقتنامه بین دولت لایحه
جمهوري اسلامی ایران و دولت جمهوري غنا به منظور اجتناب از اخذ مالیات مضاعف و جلوگیري از فرار مالیاتی در مورد مالیات هاي
بر درآمد، سرمایه و عواید سرمایه اي" ، بررسی طرح/لایحه "پروتکل بین دولت جمهوري اسلامی ایران و شوراي فدرال سوئیس به
منظور اصلاح موافقتنامه 5 آبان 1381 هجري شمسی (27 اکتبر 2002)میان دولت جمهوري اسلامی ایران و شوراي فدرال سوئیس
براي اجتناب از اخذ مالیات مضاعف در مورد مالیات هاي بر درآمد و سرمایه و پروتکل آن" ، بررسی طرح/لایحه "لایحه تصویب مقاوله
نامه ایمنی و بهداشت شغلی 1981(1360) و پروتکل 2002(1381) مقاوله نامه ایمنی و بهداشت شغلی"، بررسی طرح/لایحه "لایحه
تصویب مقاوله نامه مشاوره سه جانبه (استاندارد هاي بین المللی کار) 1976(1355) ، بررسی طرح/لایحه "لایحه تصویب مقاوله نامه
حداقل سن 1973(1352)، بررسی طرح/لایحه "لایحه مقاوله نامه بازرسی کار 1947) (1326)، بررسی طرح/لایحه "لایحه موفقتنامه
خدمات هوایی بین دولت جمهوري اسلامی ایران و دولت جمهوري صربستان"، بررسی طرح/لایحه "لایحه موافقتنامه سرویس هاي

 
هوایی دو جانبه بین دولت جمهوري اسلامی ایران و دولت جمهوري عراق" خواهد پرداخت. 

کمیسیون امورداخلی کشور و شورا ها یکشنبه بررسی «طرح نحوه تشکیل تجمعات وبرگزاري راهپیمایی ها» با حضور کارشناس مرکز
پژوهش ها و دستگاه هاي اجرایی و امنیتی ذي ربط را در برنامه دارد.دوشنبه طرح ها و لوایح کمیته هاي شش گانه کمیسیون در
سال جاري(امنیت داخلی-بررسی آمایش و توسعه استانها- مدیریت شهري و روستایی- احزاب و سازمان هاي مردم نهاد-شورا هاي

 
اسلامی کشور-مدیریت بحران) به عنوان بخشی از دستور کارهاي این کمیسیون در هفته جاري بررسی می شود. 

روز یکشنبه کمیسیون انرژي 7 نفر از اعضاي خود را براي عضویت در کمیسیون مشترك طرح تشکیل وزارتخانه هاي «انرژي»، «آب
و محیط زیست» انتخاب می کند. به علاوه بررسی نهایی و رأي گیري درخصوص درخواست جمعی از نمایندگان محترم جهت اعمال



ماده 234 قانون آیین نامه داخلی مجلس شوراي اسلامی (استنکاف از اجراي قانون و اجراي ناقص قانون «حمایت از صنایع پایین

 
دستی نفت خام و میعانات گازي با استفاده از سرمایه گذاري مردمی») در دستور همین روز است. 

 
سه شنبه هم وضعیت تأمین برق کشور و پیش بینی راهکار هاي لازم براي تأمین برق پایدار تابستان سال جاري بررسی خواهد شد. 

کمیسیون برنامه و بودجه و محاسبات یکشنبه به طرح برخی احکام مربوط به اصلاح ساختار بودجه کشور (اعاده شده از سوي شوراي
محترم نگهبان) رسیدگی می کند و استماع گزارش و بررسی گزارش عملکرد مالی سال 1399 کل کشور با حضور خزانه دار کل کشور
را در دستور خود دارد. همچنین انتخاب نمایندگان ناظر کمیسیون در شورا هاي مندرج در قانون بودجه سال 1400 کل کشور در

 
برنامه این کمیسیون است. 

سه شنبه هم رسیدگی به درخواست جمعی از نمایندگان محترم جهت اعمال ماده 234 (با موضوع استنکاف دولت از راه اندازي
سامانه ثبت حقوق و مزایا و همچنین انجام تحقیق و تفحص از پرداخت و دریافت حقوق هاي نامتعارف و نجومی)، رسیدگی به
درخواست عد هاي از نمایندگان جهت انجام تحقیق و تفحص از عملکرد ""دولت در اجراي قانون تأمین کالا هاي اساسی و تخصیص
ارز 4200 تومانی و بررسی درخواست عد هاي از نمایندگان جهت رسیدگی به تخلفات و سوء مدیریت در تدوین اولیه لایحه بودجه
سال 1400 کل کشور در اجراي تبصره 1 ماده 45 قانون آئین نامه داخلی مجلس شوراي اسلامی دستور کار کمیسیون برنامه و

 
بودجه است. 

روز یکشنبه نمایندگان کمیسیون بهداشت و درمان بررسی احکام بودجه 1400 بخش سلامت و نحوه پیگیري آن و روز سه شنبه
استماع گزارش معاون بهداشتی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در خصوص آخرین وضعیت بیماري کرونا و میزان تولید،
واردات و توزیع واکسن آن را در برنامه خود دارند. کمیته هلال احمر این کمیسیون روز دوشنبه بررسی طرح اصلاح موادي از قانون

 
اساسنامه جمعیت هلال احمر جمهوري اسلامی ایران را ادامه می دهد. 

کمیسیون صنایع و معادن یکشنبه طرح جهش تولید دانش بنیان را بررسی می کند و به استماع گزارش عملکرد مدیرعامل محترم
سازمان صنایع کوچک و شهرك هاي صنعتی می پردازد. همچنین دعوت از وزیر ارتباطات و فناوري اطلاعات براي پاسخگویی به
سؤالات 10 نماینده به در دستور قرار دارد. در ادامه، بررسی وضعیت صنعت و بازار خودرو با دعوت از وزیر صنعت معدن و تجارت،
رئیس شوراي رقابت، مدیران عامل شرکت هاي خودروسازي ایران خودرو و سایپا و رئیس انجمن قطعه سازان به منظور اخذ پیشنهاد

 
از برون رفت شرایط موجود بخشی دیگر از دستور کارهاي نمایندگان این کمیسیون است. 

کمیسیون عمران یکشنبه رسیدگی به طرح اصلاح ماده 100 قانون شهرداري ها را ادامه می دهد. دوشنبه هم اسلامی وزیر راه و

 
شهرسازي براي پاسخگویی به سوالات 7 نماینده به مجلس می رود. 

روز سه شنبه درخواست انجام تحقیق و تفحص آب و فاضلاب خوزستان در اجراي ماده 212 آئین نام داخلی مجلس شوراي اسلامی
بررسی خواهد شد. کمیته حمل و نقل ریلی دوشنبه ارزیابی عملکرد حمل و نقل ریلی در سال 1399 و برنامه سال 1400 و کمیته

 
نظام هاي فنی، اجرایی و مهندسی بررسی طرح اصلاح قانون نظام مهندسی و کنترل ساختمان را در برنامه دارد. 

بررسی تقاضاي تعدادي از نمایندگان محترم جهت اعمال ماده 234 قانون آیین نامه داخلی با موضوع ضعف عملکرد وزارت ورزش و
جوانان در حوزه جوانان و بررسی طرح اداره صدا و سیماي جمهوري اسلامی ایران دستور روز یکشنبه کمیسیون فرهنگی است.

 
بررسی طرح حمایت از ورزش و ورزشکاران هم در دستور کمیته هاي زیر مجموعه این کمیسیون قرار دارد. 



کمیسیون قضائی و حقوقی یکشنبه تقاضاي جمعی از نمایندگان درخصوص اعمال ماده 234 قانون آییننامه داخلی در مورد موارد
اعلامی نقض، اجراي ناقص و استنکاف از اجراي اصل یکصد و سی و چهارم 134 قانون اساسی و قوانین متعدد دیگر و تقاضاي جمعی
از نمایندگان درخصوص اعمال ماده 234 قانون آییننامه داخلی در مورد موارد اعلامی نقض اصل 121 قانون اساسی و عدم رعایت

 
شئونات را بررسی می کند. همچنین بررسی طرح اصلاح قانون تشکیلات و آیین دادرسی دیوان عدالت اداري ادامه پیدا می کند. 

روز سه شنبه طرح الزام به ثبت رسمی معاملات اموال غیرمنقول (اعاده شده از شوراي نگهبان) بررسی می شود. کارگروه حقوق

 
عمومی و بین الملل هم دوشنبه طرح تشکیل سازمان نظام داوري جمهوري اسلامی ایران را مورد بررسی قرار خواهد داد.پ 

کمیسیون کشاورزي، آب، منابع طبیعی و محیط زیست دو دستور بررسی آخرین وضعیت میزان تولید جوجه یک روزه در کشور و
همچنین مسائل و مشکلات حوزه تولید گوشت مرغ با دعوت از مسئولین اجرایی ذیربط و نشست و هم اندیشی در اصول حاکم بر
حکمرانی آب با دعوت از مسئولین ذیربط وزارتخانه هاي جهاد کشاورزي، نیرو و اندیشکده هاي فعال در این بخش را براي یکشنبه

 
تعیین کرده است. 

دوشنبه نرخ جدید گندم و رابطه آن با محصولات انتهاي زنجیره ارزش با حضور وزراي جهاد کشاورزي و صنعت، معدن و تجارت
بررسی می شود و سه شنبه هم تقاضاي تحقیق و تفحص تعدادي از نمایندگان محترم از شرکت ملی کشت و صنعت و دامپروري
پارس در اجراي ماده 212 آئین نامه داخلی مجلس و مشکلات خشکسالی در سالجاري و بحران کم آبی در بخش کشاورزي و راه کار

هاي لازم براي مقابله با آن با دعوت از مسئولین اجرایی ذیربط مورد بررسی قرار خواهد گرفت.



200 طرح تولیدي و خود اشتغالی در استان اردبیل توسط صندوق کارآفرینی

امید حمایت می شود

منبع: شبستانشماره خبر:  22  |  تاریخ: 1400/02/25

مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اردبیل گفت: موافقت پرداخت تسهیلات ارزان جهت گشایش اشتغال و حمایت از
200 طرح تولیدي در دیدار اخیر با مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید اخذ شد.

مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اردبیل گفت:
موافقت پرداخت تسهیلات ارزان جهت گشایش اشتغال و
حمایت از 200 طرح تولیدي در دیدار اخیر با مدیرعامل

 
صندوق کارآفرینی امید اخذ شد. 

به گزارش خبرگزاري شبستان در اردبیل به نقل از روابط
عمومی تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اردبیل، «قاسم
رحیمی» از نشست استاندار اردبیل با مدیرعامل صندوق

کارآفرینی امید کشور خبر داد و گفت: مصوبات این نشست در حال پیگیري است و موافقت پرداخت تسهیلات ارزان جهت گشایش

 
اشتغال و حمایت از 200 طرح تولیدي در استان اردبیل اخذ شده است. 

مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اردبیل تصریح کرد: پذیرش 45 طرح سردخانه اي سهم صندوق کارآفرینی امید با نیاز
مالی بیش از 64 میلیارد تومان از محل منابع مازاد اشتغال روستایی جهت پرداخت تسهیلات بزودي توسط صندوق کارآفرینی امید

 
استان اردبیل آغاز خواهد شد. 

این مقام مسئول افزود: پذیرش 45 طرح مهم و اولویت دار تولیدي استان با نیاز مالی بیش از 43 میلیارد تومان از محل اعتبارات
تفاهم نامه مشترك وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی با صندوق کارآفرینی امید جهت پرداخت تسهیلات نیز از دیگر مصوبات این

 
نشست بود. 

وي با اشاره به لزوم حمایت از طرح هاي خرد و شرکت هاي تعاونی، اضافه کرد: پذیرش 29 طرح اقتصادي با نیاز مالی بیش از 62

 
میلیارد تومان جهت پرداخت تسهیلات توسط صندوق کارآفرینی امید عملیاتی خواهد شد. 

رحیمی اظهار داشت: بازرسی و اعتبارسنجی از 122 طرح اشتغالی جهت پرداخت 123 میلیارد تومان تسهیلات براي گشایش اشتغال

 
نیز موافقت شد. 

مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان یادآور شد: پرداخت تسهیلات مرحله پنجم طرح اشتغال پایدار روستایی توسط صندوق
کارآفرینی امید نیز به زودي آغاز خواهد شد.





نرخ بالاي بیکاري در خوزستان ناشی از عدم توجه دولت به طرح هاي کارآفرینی است

منبع: هما خوزستانشماره خبر:  23  |  تاریخ: 1400/02/25

رئیس انجمن صنایع همگن فلزي خوزستان با بیان اینکه بخش خصوصی همانند دستگاه هاي دولتی از منابع مالی لازم براي
پرداخت هزینه هاي مازاد نیروي کار برخوردار نیست گفت: برهمین اساس قوانین کار ویژه واحدهاي اقتصادي نیازمند اصلاح

و بازنگري هستند. عصر تولید؛ایمان علیرضایی در این خصوص اظهارداشت: توجیهات مالی ...

رئیس انجمن صنایع همگن فلزي خوزستان با بیان اینکه بخش خصوصی همانند دستگاه هاي دولتی
از منابع مالی لازم براي پرداخت هزینه هاي مازاد نیروي کار برخوردار نیست گفت: برهمین اساس
قوانین کار ویژه واحدهاي اقتصادي نیازمند اصلاح و بازنگري هستند. عصر تولید؛ایمان علیرضایی در

 
این خصوص اظهارداشت: توجیهات مالی در بخش خصوصی از اولویت (...) 

رئیس انجمن صنایع همگن فلزي خوزستان با بیان اینکه بخش خصوصی همانند دستگاه هاي دولتی از منابع مالی لازم براي پرداخت
هزینه هاي مازاد نیروي کار برخوردار نیست گفت: برهمین اساس قوانین کار ویژه واحدهاي اقتصادي نیازمند اصلاح و بازنگري

 
هستند. 

عصر تولید؛ایمان علیرضایی در این خصوص اظهارداشت: توجیهات مالی در بخش خصوصی از اولویت بسیار مهمی برخوردار است و به
همین دلیل استفاده از تکنولوژي عاملی براي کاهش هزینه هاي جاري واحدهاي اقتصادي محسوب می گردد؛ بنابراین همراهی قانون

 
کار با مولفه هاي “مدیریت هزینه و درآمد” ضروري است. 

وي بیان داشت: بکارگیري از تکنولوژي هاي روز مستلزم ارتقاء سطح آگاهی نیروي کار است تا مجموعه هاي اقتصادي بتوانند به این

 
واسطه در فضاي رقابتی موجود، با تحمیل هزینه هاي کمتري به بقاء خود ادامه دهند. 

 
نرخ بالاي بیکاري در خوزستان ناشی از عدم توجه دولت به طرح هاي کارآفرینی است 

رئیس انجمن صنایع همگن فلزي خوزستان همچنین ادامه داد: یکی از مهمترین عوامل نرخ بالاي بیکاري در این استان، عدم توجه

 
کافی به طرح هاي کارآفرین است. 

وي افزود: تولید و صنعت بومی استان خوزستان درحالی مورد کمترین حمایت ها قرار گرفته که مجوزهاي فرآوانی براي واردات انوع

 
محصولات، صادر و ارائه شده است. 

علیرضایی با بیان اینکه فرصت هاي شغلی موجود در واحدهاي تولیدي استان خوزستان به واسطه برخی بی توجهی ها در معرض
تهدید قرار گرفته اند عنوان کرد: شرایط تحریم، نبود حمایت هاي لازم بانکی به منظور تامین نقدینگی و سرمایه درگرش واحدها،
افزایش قیمت مواد اولیه و همچنین معوقات طولانی کارفرمایانی دولتی در پرداخت مطالبات واحدهاي تولیدي از جمله عوامل بروز

 
این شرایط محسوب می شوند. 

رئیس انجمن صنایع همگن فلزي خوزستان به دولتی بودن اقتصاد استان اشاره کرد و افزود: این شرایط باعث شده تا حجم عمده اي



از سرمایه ها به سمت صنایع سرمایه بر مثل نفت و گاز، فولاد و پتروشیمی ها سوق داده شوند که در نتیجه این رویه باعث ایجاد بی

 
توجهی مسئولان به پروژه هاي کارآفرین و در نتیجه بالا رفتن نرخ بیکاري خوزستان شده است. 

وي ریشه افزایش ظرفیت جذب نیروي کار در دستگاه هاي دولتی استان خوزستان را مربوط به دوره پایانی جنگ تحمیلی دانست و
افزود: این رویه متاسفانه در استان خوزستان طی این سال ها در دستور کار دولتمردان قرار گرفته و به بی توجهی در حوزه ایجاد

 
فرصت هاي شغلی کاربردي در بخش خصوصی بیش از پیش دامن زده است. 

علیرضایی یادآورشد: در صورتی که اگر زیرساخت هاي مناسب جهت توسعه سرمایه گذاري ها در خوزستان ایجاد می شد هم اکنون

 
شاهد نیروي مازاد در دستگاه هاي دولتی نبودیم و توسعه در این استان با شتاب بیشتري انجام می شد. 

رئیس انجمن همگن فلزي خوزستان یادآورشد: با این وجود در حال حاضر به واسطه افزایش اشتغال دولتی در استان خوزستان، بار

 
مالی سنگینی بر دوش دولت تحمیل شده است. 

وي در ادامه به اشتغال موجود در بخش خصوصی استان خوزستان اشاره کرد و گفت: روند این بی توجهی ها تاجایی ادامه یافت که
قانون کار، کارفرمایان بخش خصوصی را نیز متحمل هزینه هاي مازادي کرده است.



حضور شرکتهاي گیلان در نمایشگاه اینوتکس 2021 به صورت مجازي است

منبع: دیار میرزاشماره خبر:  24  |  تاریخ: 1400/02/25

معاون فناوري و نوآوري پارك علم و فناوري گیلان درگفتگو با دیار میرزا از کارنمایشگاه اینوتکس امسال با حضور شرکتهایی
ازاستانمان خبرداد و اظهار داشت: حضورشرکتهاي گیلان دراین نمایشگاه، با توجه به شرایط کرونا به صورت مجازي خواهد

بود. The post حضور شرکتهاي گیلان در نمایشگاه اینوتکس 2021 به صورت مجازي ...

معاون فناوري و نوآوري پارك علم و فناوري گیلان
درگفتگو با دیار میرزا از کارنمایشگاه اینوتکس امسال با
حضور شرکتهایی ازاستانمان خبرداد و اظهار داشت:
حضورشرکتهاي گیلان دراین نمایشگاه، با توجه به شرایط

 
کرونا به صورت مجازي خواهد بود. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دیارمیرزا، کمتر از سه روز
دیگر به دهمین نمایشگاه بین المللی نوآوري و فناوري

درتهران موسوم به اینوتکس باقی مانده. رویدادي که هرساله توسط پارك فناوري پردیس تهران و با حضورفعالان و صاحبنظران
اکوسیستم نوآوري برگزارمی شود و محل تلاقی بازیگران و سرمایه گذاران این اکوسیستم براي نیل به اهداف همکاري و مشارکت،
سرمایه گذاري و همچنین گفتگو وشبکه سازي درحوزه نوآوري ست. ویژگی نمایشگاه اینوتکس امسال، برگزاري آن به صورت ترکیبی
ازبخش هاي حضوري و مجازي ست که درفضایی بازواقع درپارك فناوري پردیس برگزارخواهد شد. این نمایشگاه چهار روزه از 28

 
اردیبهشت ماه سال جاري درتهران آغازبه کارمی کند و تا 31 اردیبهشت ماه برپا خواهد بود. 

معاون فناوري و نوآوري پارك علم و فناوري گیلان در گفتگو با دیارمیرزا از کارنمایشگاه اینوتکس امسال با حضور شرکتهایی

 
ازاستانمان خبرداد و اظهار داشت: حضور شرکتهاي گیلان دراین نمایشگاه، با توجه به شرایط کرونا به صورت مجازي خواهد بود. 

 امیر ملک پور با اشاره به اولین دوره مسابقات استارکاپ (جام بازیهاي یارانه اي) دردهمین نمایشگاه اینوتکس امسال، افزود:
استارکاپ یکی ازبخش هاي مهیجی ست که ازامسال به نمایشگاه اضافه شده است و شاهد رقابت جذاب بین استارت آپ ها دراین

 
بخش خواهیم بود. 

وي نخستین جام استارتاپی بازیهاي رایانه اي را، رقابتی جذاب و نفس گیر در اکوسیستم استارت آپی کشورتوصیف کرد و افزود: این

 
رقابت دردو رشته PES و FIFA برگزارخواهد شد. 

به گفته این مقام مسئول هریک از استارتاپ ها براي شرکت در این جام، باید نمایندگان خود را مشخص و ثبت نام نمایند و دراین

 
کاپ، هراستارتاپ می تواند یک تیم معرفی و درمسابقه شرکت کند. 



ملک پور در پاسخ به این سئوال که آیا فناوریهاي خاصی براي شرکت دراینوتکس امسال مد نظر است؟ توضیح داد: این نمایشگاه در
طول ادوار خود، میزبان بازیگران کلیدي زیست بوم نوآوري و فناوري بوده است. در واقع ما در نمایشگاه اینوتکس، محدودیتی را براي
حوزه خاصی از فناوري و نوآوري قائل نیستیم؛ بلکه با ایجاد محلی براي گردهمایی کارآفرینان و صاحبنظران حوزه هاي فناورانه، به
دنبال افزایش سینرژي حاصل ازاین شبکه سازي هستیم. رویکرد ما درهرسال، بررسی آخرین ترندهاي نوآوري و فناوري در رویداد
اینوتکس است؛ که بنا برگزارشات علمی، این ترندها درسال 2021 به سه دسته کلی هوشمندسازي، دیجیتال و توسعه پایدار تقسیم

 
می شود. 

معاون فناوري و نوآوري پارك علم و فناوري گیلان همچنین در توضیح رویدادها و بخش هاي جانبی اینوتکس امسال اضافه کرد:
رویدادهاي حوزه فناوري و کارآفرینی، ابزارمهمی براي همکاري و مشارکت بین صاحبان ایده، صاحبان سرمایه، فناوران و نوآوران
است. شرکت کنندگان دراین رویدادها، علاوه بر افزایش مهارت هاي تخصصی، از فرصت هایی مانند شبکه سازي، دسترسی به منابع

 
سرمایه، مربیان، متخصصان و مزایاي زیاد دیگر بهره مند می شوند. 

ملک پور با بیان اینکه رویدادهاي کارآفرینی مختلفی که درسراسرجهان برگزار می شود را می توان براساس ماهیت رویداد، در چهار
مفهوم شبکه سازي، آموزش، سرمایه گذاري و همکاري و مشارکت طبقه بندي کرد، افزود: اینوتکس هرسال ضمن شناسایی مهمترین
این رویدادها و نیز همکاري با برگزارکنندگان آن ها، میزبانی این رویدادهاي مهم را عهده دارخواهد بود. برخی از این رویدادها پیش

 
ازبرگزاري نمایشگاه اجرا شده و نتایج آن درنمایشگاه منعکس خواهد شد. 

وي با اشاره به کافه سرمایه اینوتکس به عنوان یکی ازبرنامه هاي کار دهمین نمایشگاه اینوتکس 2021 تصریح کرد: کافه سرمایه
اینوتکس، فرصتی ویژه براي صاحبین شرکت هاي نوپا و استارت آپ ها براي جذب سرمایه و مذاکره با سرمایه گذاران است. شرکت
کنندگان و غرفه داران نمایشگاه باتوجه به میزان سرمایه مورد نیاز و حوزه فعالیت و خدماتشان، به سرمایه گذاران متناظرمعرفی شده

 
و جلسات ویژه اي براي آن ها ترتیب داده می شود. 

ملک پور متذکرشد: ثبت نام درکافه سرمایه، فقط براي افرادي مجاز است که به عنوان بازدید کننده یا غرفه دار، نام نویسی کرده

 
باشند. 

معاون پارك علم و فناوري گیلان یادآور شد: سال گذشته حدود 18 میلیارد تومان سرمایه گذاري موفق دربخش کافه سرمایه
اینوتکس انجام گرفت.



گردش مالی تولید کنندگان بزرگ خراسان شمالی در خارج استان است

منبع: روزنامه قدسشماره خبر:  25  |  تاریخ: 1400/02/25

بجنورد- نماینده مردم بجنورد، مانه و سملقان، گرمه و جاجرم و راز و جرگلان در مجلس شوراي اسلامی گفت: تولید
کنندگان بزرگ استان درآمد و گردش پولی شان در بانک هاي استان نیست که امسال در قانون بودجه مقرر شد به نسبت

سهم تولیدي در داخل استان محل گرفته شود و در دفاتر مرکزي شان نباشد.

بجنورد- نماینده مردم بجنورد، مانه و سملقان، گرمه و
جاجرم و راز و جرگلان در مجلس شوراي اسلامی گفت:
تولید کنندگان بزرگ استان درآمد و گردش پولی شان در
بانک هاي استان نیست که امسال در قانون بودجه مقرر
شد به نسبت سهم تولیدي در داخل استان محل گرفته

 
شود و در دفاتر مرکزي شان نباشد. 

محمد وحیدي در گفتگو با قدس آنلاین، اظهار داشت:
خرید تجهیزات ماشینی در صنایع بزرگی مثل آلومینا
1000 میلیارد تومان و در پتروشیمی 800 میلیارد است

 
که متاسفانه هیچکدام در داخل استان گردش نمی کند. 

وي در ادامه با بیان اینکه پیمان کارها نباید از استان فراري داده شوند گفت: پیمانکاران استان بدلیل نوع رفتار مدیران و ایجاد فضاي

 
بسته تنها تعداد کمی پیمانکار باقی مانده اند و این باعث عدم پیشرفت استان خواهد شد. 

وحیدي با اشاره به ثبت بدهی هاي پیمانکاران افزود: از بدهی هاي پیمان کاران تنها حدود 400 میلیارد تومان ثبت شده که همان

 
نیز پرداخت نشده و لازم است موانع بدرستی شناسایی و از پیمان کاران پشتیبانی شود. 

نماینده مردم 5 شهرستان خراسان شمالی در مجلس شوراي اسلامی گفت: در سال جاري در قانون بودجه در بحث محرومیت_زدایی
اعتبارات را به استان هایی که ضریب پیشرفت کمتري داشتند سوق دادیم و براي اولین بار 480 میلیارد تومان اعتبار به استان

 
اختصاص داده شد. 

وحیدي در پایان خاطر نشان کرد: سهم استان در حوزه تولید و کارآفرینی سهم کمی است که لازم است در شوراي هماهنگی بانکها
مورد توجه جدي قرار بگیرد.



سهمیه اي که سوخت/ لزوم اصلاح قانون ساماندهی مبادلات مرزي

منبع: آرا نیوزشماره خبر:  26  |  تاریخ: 1400/02/25

بیرجند- گذشته از مشکلات قهر طبیعت و خشکسالی هاي پیش رو، قطع سهمیه سوخت برخی از مرزنشینان خراسان
جنوبی گلایه هاي زیادي را ایجاد کرده و زنگ خطر کوچ آن ها را به صدا در آورده است.

به گزارش آرانیوز:گروه استان ها: امروزه اهمیت مرز و
مرزنشینی بر کسی پوشیده نیست. غیور مردان و شیرزنانی
که از رفاه و آسایش زندگی گذشته و در حاشیه مرزها

 
ساکن شده و راه نفوذ بر هر بیگانه اي را سد کرده اند. 

خراسان جنوبی با داشتن 360 کیلومتر مرز مشترك با
افغانستان، افراد زیادي را در حاشیه این مرزها ساکن کرده
است. اگرچه دولت از سال هاي گذشته براي تشویق و
ترغیب مرزنشینان حمایت هایی را در نظر گرفته اما بسته
هاي تشویقی دولت به مرور آب می رود و چیزي نصیب

 
مرزنشینان نمی شود. 

ابتداي دهه 90 دستگاه هاي مسئول تصمیم گرفتند که از ظرفیت مرز براي صادرات سوخت استفاده کنند و بر این اساس، سه استان
خراسان رضوي، جنوبی و سیستان و بلوچستان براي صادرات سوخت مورد توجه دولت قرار گرفتند که با هدف تقویت اقتصادي

 
مرزنشین ها و تأمین معیشت آنها از طریق فعال کردن تعاونی ها دنبال می شد. 

بنابراین تصمیم، افرادي که در شعاع 20 کیلومتري مرز ساکن بودند از سهمیه سوخت بهره مند می شدند و حالا به واسطه بهره

 
مندي از این امتیاز می توانستند در تعاونی ها مشارکت کنند که نقش بسزایی در جلوگیري از خالی شدن مرزها ایفا می کرد. 

 
تغییر مسیر مصوبه هیئت وزیران 

هیئت وزیران در جلسه مورخ هشتم تیر 1399، با هدف ارتقاي توان اقتصادي ساکنین روستاهاي مرزي شعاع (20) کیلومتري مرز و
تخصیص سهمی از درآمدهاي حاصل از صادرات زمینی فرآورده هاي نفتی، تعیین سهمیه فروش سوخت به مرزنشینان را به تصویب

 
رساند. 

به موجب این مصوبه، از ابتداي سال 1399، سهمیه کل سوخت نفت گاز تخصیصی به ساکنین روستاهاي مرزي مشمول این تصویب

 
نامه، در سال، برابر 450 (ماهانه برابر با 5/37) میلیون لیتر نفت گاز برآورد شد. 



 
 

همچنین سهمیه هر خانوار مرزنشین مشمول این تصویب نامه، در سال حداکثر 1500 لیتر نفت گاز (مجموعاً در سقف مذکور) تعیین

 
گردید. 

بنا به گفته مرزنشینان متأسفانه از حدود یک سال پیش، استانداري و سازمان دهیاري ها در بحث اختصاص سهمیه سوخت به

 
مرزنشینان ورود کرده و این امر را به دست گرفتند که این حرکت موجب نارضایتی در مناطق مرزي شده است. 

چراکه حالا تعاونی ها مانده اند و هزار و یک مشکل اقتصادي دیگر....تعاونی هایی که قادر به پاسخگویی به اعضاي خود هم نیستند و

 
زیر فشارهاي مالیاتی کمر خم کرده اند. 

 
از سویی دیگر سهمیه سوخت برخی از مرزنشینان بنا به دلایلی از لیست حذف شده و منبع درآمد شأن را از بین برده است. 

حذف این سهمیه ها از یک سو و خشکسالی هاي پیش رو از یک سو باعث شده تا مرزنشینان راه مهاجرت را پیش بگیرند و به طرف

 
شهرها کوچ کنند. 

 
سوخت از دست مرزنشینان خارج شد 

یکی از مرزنشینان در گفت و گو با خبرنگار مهر با اشاره به مشکلات سهمیه سوخت مرزنشینان بیان کرد: سهمیه مرزنشینان از

 
چندي پیش از این قشر گرفته شده و به دست استانداري افتاده است. 

علیرضا رحیم آبادي با بیان اینکه فروش سوخت از دست مرزنشینان خارج شده است، اظهار کرد: در گذشته سود حاصل از فروش

 
سوخت به جیب مرزنشینان می رفت اما الان این امر انجام نمی شود. 

وي با بیان اینکه گذشته از این امر، مالیات هاي سنگینی پیرامون سوخت براي تعاونی ها وضع شده است، اظهار کرد: این امر

 
مشکلات زیادي براي اتحادیه و تعاونی ها ایجاد کرده که پیگیري هاي انجام شده مشکلی را حل نکرده است. 

رحیم آبادي ادامه داد: مالیات سوخت سال 96 بخشیده شده اما براي سال 95 بیش از پنج میلیارد تومان مالیات تعلق گرفته که می

 
طلبد مورد توجه قرار گیرد. 



 
مالیات بر مرزنشینان 

این مرزنشین با بیان اینکه ماده 251، بررسی می کند که آیا مالیات سال 95 بر سوخت تعلق می گیرد، گفت: اگرچه در حال حاضر

 
منتظر جواب این مصوبه هستیم اما اداره مالیات منتظر نمی ماند و در صدد مزایده و فروش ساختمان اتحادیه است. 

وي با اشاره به مشکلات خشکسالی در مناطق مرزي بیان کرد: کمبود باران و خشکسالی ها راه درآمدي براي مرزنشینان باقی

 
نگذاشته و دام هایشان را با قیمت ارزان به فروش می گذارند. 

رحیم آبادي با بیان اینکه تاکنون استانداري به صورت ماهانه مبلغی را از محل فروش سوخت به حساب مرزنشینان واریز می کرد که

 
منبع درآمد خوبی بود، افزود: اکنون نه تنها پولی واریز نمی شود بلکه سهمیه بسیاري از خانوارها هم حذف شده است. 

وي با بیان اینکه یکی از شرایط تعلق گرفتن سهمیه سوخت، قرار گرفتن مرزنشین در شعاع 25 کیلومتر است، اظهار کرد: این در

 
حالی است که خراسان جنوبی استانی کویري بوده و باید حاشیه مرزنشینی با دیگر استان ها متفاوت باشد. 

رحیم آبادي با بیان اینکه گندم و جو یارانه دار تاکنون به ما تعلق نگرفته است، گفت: همچنین هنوز در زمینه خرید دام تضمینی

 
اتفاق مطلوبی نیفتاده و دام را با قیمت پایین به دلال می فروشند. 

وي بیان کرد: در حال حاضر مرزنشینان این منطقه از کارگري در بازارچه ماهیرود اندکی درآمد خود را تأمین می کنند و اگر همین

 
بازارچه هم نباشد، به ناچار کوچ می کنیم. 

 
هیچ منبع درآمدي نداریم 

یکی دیگر از مرزنشینان در گفت و گو با مهر با اشاره به مشکلات سوخت مرزنشینان بیان کرد: زمانی که مرزنشینان هیچ منبع

 
درآمدي ندارند، چرا مسئولان کشوري سوخت این قشر را قطع می کند. 

غلامرضا سعادتی با بیان اینکه در چنین شرایطی باید سوخت مرزنشینان دو برابر شود، اظهار کرد: در حال حاضر مشکلات زیادي اعم

 
از کمبود آب و علوفه دام گریبان گیر مرزنشینان است. 

 
وي ادامه داد: با ادامه روند فعلی کوچ مرزنشینان آغاز و روستاها تخلیه می شود و مشکلات عدیده اي گریبانگیر دولت خواهد شد. 

این مرزنشین خراسان جنوبی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا الان هیچ سهمیه اي به مرزنشینان تعلق نمی گیرد، گفت: از سال

 
گذشته سوخت تعلق نمی گیرد و در دست شرکت نفت است. 

سعادتی با بیان اینکه از مهر ماه سال گذشته سوخت در دست استانداري بود و 20 درصد سود فروش طی دو مرتبه به حساب
مرزنشینان واریز شد، گفت: در حال حاضر شرکت نفت، فروش سوخت مرزنشینان را بر عهده گرفته تا عوائد حاصل را در نواحی مرزي

 
اشتغال زایی کند. 



 
 

 
کوچ مرزنشینان 

وي با اشاره به کویري بودن خراسان جنوبی اظهار کرد: در حال حاضر کوچ از بندان تا زیرکوه به طرف شهر شروع شده چراکه راه و

 
چاره اي برایشان باقی نمانده است. 

 
سعادتی با بیان اینکه قیمت گوسفند کاهش یافته است، افزود: در کنار کاهش قیمت گوسفند، نهاده هاي دامی افزایش یافته است. 

 
وي ادامه داد: در حال حاضر هر کیلو جو بیش از هشت هزار تومان، هر کیلو کاه چهار هزار تومان به فروش می رسد. 

 
سعادتی افزود: دولت به ازاي هر گوسفند سه کیلوگرم جو یارانه اي می دهد که کفاف چهار روز خوراك گوسفند را نمی دهد. 

وي با بیان اینکه تاکنون 90 درصد چراي دام در بیابان و 10 درصد در خانه بوده است، گفت: با خشکسالی هاي پیش رو 10 درصد

 
چرا در بیابان بوده و 90 درصد خوراك گوسفند در خانه است . 

 
لیست دریافت سوخت آب می رود 

رئیس اتحادیه مرزنشینان خراسان جنوبی در گفت و گو با مهر با اشاره به وضعیت سوخت مرزنشینان بیان کرد: از ابتداي سال 98 امر

 
جذب، فروش سهمیه سوخت و توزیع سود حاصله بین مرزنشینان توسط استانداري انجام می شود. 

االله نظر اسعد زاده ادامه داد: در حال حاضر اتحادیه و تعاونی هاي مرزنشینان هیچ گونه اطلاعی از کمیت و کیفیت سوخت مرزنشینان

 
ندارند. 

وي در پاسخ به سوالی مبنی بر علت قطع سهمیه سوخت برخی از مرزنشینان بیان کرد: سهمیه به طور کامل قطع نشده اما مشمولین

 
دریافت سهمیه، به طور مرتب در حال تغییر هستند به گونه اي که گاهاً افرادي اضافه و یا افرادي حذف می شوند. 

اسعد زاده اظهار کرد: در حال حاضر بیش از 42 هزار و 493 خانوار با جمعیتی بالغ بر 142 هزار و 154 نفر در خراسان جنوبی داراي

 
کارت مرزنشینی معتبر هستند. 



وي با بیان اینکه قریب به 30 هزار نفر از مرزنشینان فاقد کارت هستند، افزود: همچنین کارت مرزنشینی برخی از افراد داراي نواقص و

 
ایراداتی مانند نادرستی مشخصات، اتمام مهلت اعتبار و غیره است. 

 
 

 
درد سرهاي خشکسالی براي مرزنشینان 

رئیس اتحادیه مرزنشینان خراسان جنوبی با اشاره به مشکلات پیش روي مرزنشینان بیان کرد: محرومیت خراسان جنوبی، استضعاف

 
عمومی مردم و معضلات ناشی از کمبود باران از جمله مشکلات پیش روي این قشر است. 

وي ادامه داد: متأسفانه خشکسالی هاي متعدد و مستمر صدمه و لطمات بسیار سنگین به قشر کشاورز، دامدار و عشایر منطقه که

 
اعضا تحت پوشش تعاونی هاي مرزنشین هستند، وارد کرده است. 

وي ادامه داد: این مسئله باعث شده تا اعضاي تعاونی هاي مرزنشین در امر تقویت بنیه مالی تعاونی ها ناتوان شده و تعاونی هاي آنها

 
با مشکل شدید کمبود نقدینگی و سرمایه در گردش قرار گیرد. 

اسعد زاده ضربه هاي کاري، شغلی و اقتصادي ناشی از کرونا را از دیگر مشکلات این قشر دانست و افزود: افزایش هزینه هاي زندگی،

 
بالا رفتن سقف مخارج عمومی، گرانی هاي پیش رو و از بین رفتن درآمدهاي کشاورزي از دیگر مشکلات این جامعه است. 

وي بیان کرد: افزایش هزینه هاي مربوط به امور کاشت، داشت و برداشت محصولات کشاورزي، عدم تعادل بین هزینه ها با قیمت

 
تمام شده، متضرر شدن و ترك حرفه کشاورزي هم از جمله مشکلات مرزنشینان است. 

اسعدزاده بی ثباتی قیمت محصولات مرزنشینان و کشاورزان، پایین بودن قیمت این تولیدات و عدم تناسب هزینه ها با قیمت روز را از

 
دیگر مشکلات پیش رو دانست. 

 
بانک ها در پرداخت تسهیلات همکاري نمی کنند 

رئیس اتحادیه مرزنشینان خراسان جنوبی عدم وجود تسهیلات کافی و مناسب یکی از مشکلات مهم مرزنشینان دانست و گفت: بانک

 
ها در پرداخت تسهیلات همکاري نمی کنند و شرایط اخذ وام بسیار سنگین است. 



وي با اشاره به ضربه خشکسالی به مرزنشینان بیان کرد: متأسفانه خشکسالی سال جاري در طول حداقل صد سال اخیر بی سابقه بوده

 
و دامداران که متکی بر نزولات جوي و تکیه بر علوفه صحرایی هستند، بیشترین ضربه را متحمل شدند. 

اسعد زاده ادامه داد: در کنار نبود آب کافی، کمبود، گرانی و نامرغوب بودن علوفه اعم از جو، کنستانتره، سبوس، یونجه و کاه بر

 
مشکلات این قشر می افزاید. 

وي با بیان اینکه تعداد زیادي از دام عشایر به دلیل نبود خوراك دام، کمبود دارو و بیماري هاي مختلف تلف شده اند، افزود: ضعف،

 
لاغري و نبود مشتري براي خرید دام هاي باقیمانده دغدغه بزرگ مرزنشینان است. 

رئیس اتحادیه مرزنشینان خراسان جنوبی ادامه داد: علی رغم اینکه قیمت فعلی دام یک سوم قیمت قبلی کاهش یافته اما باز هم

 
کسی مایل به خرید نیست. 

رئیس اتحادیه مرز نشینان خراسان جنوبی خواستار بخشودگی مالیات هاي معوقه شد و گفت: همچنین خواستار معافیت مالیاتی در

 
ماده 133 قانون مالیات هاي مستقیم هستیم. 

 
 

 
صادرات اجباري حذف شود 

اسعد زاده ادامه داد: حذف صادرات اجباري، اصلاح فهرست اقلام سهمیه اي با درخواست استان و اجازه واردات محصولات و تولیدات

 
از افغانستان از دیگر راهکارهاي پیش رو براي رفع مشکلات مرز نشینان است. 

وي خواستار رفع مشکلات کارت هاي الکترونیک مرز نشینان شد و گفت قانون ساماندهی مبادلات مرزي نیازمند اصلاح است که می

 
طلبد مورد توجه قرار گیرد. 

اسعد زاده با بیان اینکه برخی آئین نامه ها و دستورالعمل ها موجب اخلال در امور مرز نشینان شده است که باید باز نگري شود،
گفت: حذف کلی طرح ساماندهی مبادلات مرزي و جایگزینی طرحی ساده و روان و باکارشناسی دقیق و پایدار در رفع مشکلات مرز

 
نشینان بسیار مؤثر است. 

رئیس اتحادیه مرز نشینان خراسان جنوبی خواستار رفع محدودیت الزام به برگشت ارز شد و گفت: تأمین سرمایه در گردش و



نقدینگی، تعاملات و جلب موافقت با بانک ها درخصوص همکاري با تعاونی هاي مرزنشینان در پرداخت تسهیلات و توجه به ثبات

 
قوانین و مقررات از جمله پیشنهادات پیش رو براي رفع مشکلات مرز نشینان است. 

 
چند درخواست 

وي با بیان اینکه خواستاریم محدودیت سقف مشمولین برخوردار از طرح ساماندهی و امتیازات مرز نشینی اضافه بر چهار نفر رفع

 
شود، گفت: مرز نشینان باید از امتیازات بازارچه هاي مرزي بیشتر برخوردار شوند. 

اسعد زاده افزود: مرزنشینان خواستار اجازه واردات چند قلم کالاي مناسب و سودآور موجود در افغانستان و دیگر کشورهاي همجوار

 
هستند. 

وي بیان کرد: همچنین خواستار عزم جدي و مشارکت همه دستگاه ها در خصوص رفع مشکلات موجود و ایجاد بستر مناسب براي

 
شروع مجدد فعالیت تعاونی ها و برون رفت از زمین گیر شدن فعلی هستیم. 

آنچه مسلم است محروم کردن مرزنشینان از سهمیه سوخت و واگذار کردن آن به سازمانی شبه دولتی نه تنها گلایه هاي زیادي را به
دنبال دارد بلکه منبع درآمد این قشر را از بین برده که می طلبد مورد توجه ویژه قرار گیرد در غیر این صورت راه مهاجرت براي

خانوارهاي مرزنشین هموار شده و خالی شدن مرز شرقی عواقب بدي را به دنبال خواهد داشت.



مشکل کمبود نقدینگی 6 واحد صنعتی درچهارمحال وبختیاري حل می شود

منبع: آرا نیوزشماره خبر:  27  |  تاریخ: 1400/02/25

شهرکرد- رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت چهارمحال و بختیاري گفت: مشکل کمبود سرمایه در گردش شش واحد
صنعتی درچهارمحال وبختیاري حل می شود.

به گزارش آرانیوز:سجاد رستمی با بیان اینکه مشکلات
شش واحد صنعتی و تولیدي در چهارمحال و بختیاري
مورد بررسی قرار گرفت، اظهار داشت: و تمهیدات لازم

 
براي حل مشکلات این واحدهاي صنعتی اتخاذ شد. 

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت چهارمحال و
بختیاري گفت: پرداخت تسهیلات در گردش به مبلغ 117
میلیارد ریال براي این تعداد واحد صنعتی در نشست ستاد

 
تسهیل و رفع موانع تولید مصوب شده است. 

 
وي عنوان کرد: با پرداخت این میزان تسهیلات به این تعداد واحد صنعتی اشتغال این این تعداد واحد صنعتی حفظ می شود. 

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت چهارمحال و بختیاري بیان کرد: این تعداد واحد صنعتی داراي بیش از 80 نیروي کار هستند.



زنان دیار آفتاب و مطالبات سیاسی و اجتماعی از رئیس جمهوري آینده

منبع: ایرناشماره خبر:  28  |  تاریخ: 1400/02/25

اراك - ایرنا - زنان نیمی از جمعیت کشور را شامل می شوند که مشارکت جویی هدفمند آنان در مسایل اجتماعی، فرهنگی
و سیاسی اهمیت زیادي در شتاب بخشی به آهنگ توسعه دارد و زنان دیار آفتاب در آستانه انتخابات با طرح مطالباتشان از

سکاندار ارشد امور اجرایی کشور از نقش خود در تصمیم سازي ها می گویند.

 اراك - ایرنا - زنان نیمی از جمعیت کشور را شامل می
شوند که مشارکت جویی هدفمند آنان در مسایل اجتماعی، فرهنگی و سیاسی اهمیت زیادي در شتاب بخشی به آهنگ توسعه دارد و
زنان دیار آفتاب در آستانه انتخابات با طرح مطالباتشان از سکاندار ارشد امور اجرایی کشور از نقش خود در تصمیم سازي ها می

 
گویند. 

جاي جاي کارنامه انقلاب اسلامی در چهار دهه اخیر رد پاي مشارکت سیاسی و اجتماعی زنان را در خود دارد و این قشر همواره
بازیگران کلیدي در فرآیند تصمیم سازي و اجراي امور کشور بوده اند و در انتخابات پیش رو نیز با آراي هدفمند و پختگی در

 
انتخابشان نشان می دهند که به عنوان شهروند فهیم و مسئولیت پذیر تسهیل ساز مسیر توسعه هستند. 

حضور آگاهانه زنان در مناسبات نهادهاي مدنی، هسته هاي تصمیم سازي و اجرایی، قانونگذاري و قضایی شاخصه اي در بهبود
حکمرانی، اصلاح امور و شتاب بخشی و تعمیق پیشرفت کشور است و از این منظر زمینه سازي براي حضور کیفی و کمی زنان در

 
جامعه و توانمندسازي آنان اهمیت زیادي دارد تا کفه و وزن اثربخشی سهم این قشر متعال تر شود. 

انتخابات بزنگاهی حساس و سرنوشت ساز است که در دو سویه انتخاب شوندگی و انتخاب کردن ادبیات خود را می طلبد چرا که
هدف از پرسش همگانی براي انتخاب نمایندگان اصلح، تحقق مفهوم جمهوریت نظام اسلامی است و از این بین زنان به عنوان نیمه
پیکره جمعیتی باید هویتی رفتاري و وزن موثر خود را در این معادله داشته باشند و این مهم با بهبود فرآیند جامعه پذیري سیاسی،
تقویت شبکه هاي زنانه، ارتقاي خودباوري و بسترسازي براي ارجحیت شایسته سالاري در تصاحب کرسی هاي و ارکان کلان، میانه و

 
خرد براي این قشر مهیا می شود. 

زنان پس از انقلاب اسلامی توانستند در سایه تفکر و تلاش، جهش بخشی علمی و مشارکت جویی اجتماعی رشد مناسبی را تجربه



کنند و ایران اسلامی در بازه زمانی کنونی به زنانی نیاز دارد که در سایه مطالبه گري، آگاهی و مشارکت جویی نقش آفرین باشند و به

 
عنوان شهروند نظام اسلامی ردپاي خود را در رقم زدن مناسبات خرد و کلان کشور با بهترین شکل به جاي بگذارند. 

 
 

 
صندوق راي فرصتی براي مشارکت زنان در پیگیري حقوقشان است 

مدیر کل دفتر بانوان و خانواده استانداري مرکزي گفت: انتخابات عرصه اي عمومی براي گزینش افراد اصلح در خدمتگذاري براي
ارکان مختلف نظام اسلامی است و زنان باید از فرصت صندوق راي با آگاهی در گزینش خادمانشان بهترین بهره را براي پیگیري

 
حقوقشان و طرح مطالبات داشته باشند. 

«زهرا کسایی پور» افزود: زنان در حیات بیش از 40 سال انقلاب اسلامی از مرحله شور انتخاباتی به شعور و بلوغ در گزینش افراد
رسیده اند و باید با نیم نگاهی به مسایل حوزه زنان در پی گزینش فردي براي سکانداري ارشد اجرایی کشور باشند که براي گره
گشایی از معضلات برنامه داشته باشد و فرصت لازم و قانونی را براي شایسته سالاري و نقش آفرینی زنان توانمند در عرصه هاي

 
مختلف کشور بیش از پیش مهیا کند. 

وي اظهار داشت: زنان بد سرپرست و سرپرست خانوار نسبت به زنان همسردار وظایف و مسئولیت بیشتري دارند که این پیچیدگی
باعث بروز مشکلات متعددي براي این جامعه هدف است و رئیس جمهوري آینده باید فردي باشد که براي این قشر چتر حمایتی و

 
راهبرد توانمندسازي داشته باشد و انتظار می رود قوه مجریه این مهم را در اولویت اقدامات خود قرار دهد. 

مشاور امور بانوان و خانواده استاندار مرکزي خاطرنشان کرد: نیاز زنان سرپرست خانوار و خود سرپرست نسبت به مناطق مختلف به
لحاظ اشتغال و تامین مسکن متفاوت است و می طلبد که همگرایی و همبستگی بین نهادهاي متولی ایجاد شود و با وحدت رویه و در
سایه برنامه علمی و اثربخش شرایط وجود و حضوراین زنان در فعالیت هاي مختلف تسهیل شود و با توجه به اینکه بیشتر رویکردها
در این راستا بیشتر یارانه اي است، بخشی از مشکلاتشان رفع شده فرصت توانمندي اقتصادي و مهارتی به گونه اي مهیا شود که

 
بتوانند در تربیت فرزندان ، مدیریت خانواده و مصون ماندن از اسیب هاي اجتماعی سربلند باشند. 

کسایی پور با بیان اینکه اکنون معضلات اقتصادي در کشور فشار مضاعفی بر مردم است، گفت : زنان در قیاس با مردان در اشتغال و
امور اقتصادي نوپا هستند و جراحات اقتصادي بیشتر انان را رنج می دهد بنابراین یکی از مطالبات جدي زنان از رئیس جمهوري آینده
برنامه موثر و به دور از شعارزدگی براي ترمیم شرایط کنونی است و باید با بهبود اقتصاد زنان که مخرج مشترکی با سایر مسایل

 
زندگی دارد جایگاه و نقش این قشر در عرصه زیست فردي، اجتماعی و جانوادي برجسته تر شده و رشد یابد. 

مدیر کل دفتر بانوان و خانواده استانداري مرکزي اطهار داشت: بحث بیمه زنان خانه دار در برهه زمانی کنونی نتوانسته انتظارات این
قشر را برآورده کند که به مسایل اقتصادي کشور برمی گردد و نیاز است که رئیس جمهوري آینده مواضع شفافش را براي این موضوع



 
طرح کرده و چتر بیمه براي زنان در تمامی طیف ها در دولت بعد گسترده تر باشد. 

مدیر کل دفتر بانوان و خانواده استانداري مرکزي در خصوص با برابري حقوقی و اجتماعی زنان و مردان نیز گفت: بهبود شاخص
عدالت جنسیتی دیگر مطالبه زنان دیار آفتاب از مقام ارشد اجرایی کشور است و نیاز است که راهبردهاي فرصت ساز براي جبران این

 
نقیصه براي زنان از سوي نامزدهاي ریاست جمهوري مطرح شود تا زنان بتوانند با مطالعه آن ها قدرت انتخاب اصلح را داشته باشد. 

کسایی پور افزود:شاخص عدالت جنسیتی در بحث امنیت زنان خودش زیر شاخه هاي مختلفی دارد که در این زمینه باید برنامه هاي

 
رئیس جمهوري اینده با سایر قوا در احقاق حقوق زنان به شکل شفاف مطرح شود. 

مدیر کل دفتر بانوان و خانواده استانداري مرکزي تاکید کرد: شرایط و فرهنگ هر استانی در وضعیت زنان ان اثر مستقیم دارد بنابراین
رئیس جمهوري آینده باید براي هر خطه و قومیتی بر مبناي داشته هاي فرهنگی، کاستی ها و معضلات اطلس وضعیت زنان را ترسیم
و برنامه جامعه در بهبود امور داشته باشد و اگرچه استان مرکزي در هشت سال اخیر رتبه نخست را در ترسیم اطلس وضعیت زنان
کسب کرده اما باید اذعان داشت که این حوزه نوپاست و باید دولت آتی به گونه اي چتر حمایتی و برنامه اي خود را براي زنان

 
بگستراند که شرایط اجتماعی و فضاي فرهنگی شکننده از این قشر رخت بربندد. 

کسایی پور گفت: اکنون شاهد روند رو به رشد زنان در لایه هاي مختلف هستیم و در تمام عرصه ها می توان شواهد آن را دید اما باید

 
استمرار یافته و دولت بعدي با اقتدار بیشتري امور را پیش ببرد. 

 
 

وي تصریح کرد: لایحه حمایت از زنان به تازگی ابلاغ شده که با افت و خیزهاي فراوان و مسایل مختلف مواجه است اما، مراحل قانونی
را گذرانده واین مهم چشم انداز خوبی در اولویت بخشی و متعادل کردن نگرش هاي موجود به زنان در خصوص عدالت جنسیتی باز

 
می کند. 

مدیرکل دفتر امور زنان و خانواده استانداري مرکزي با بیان اینکه مطالبه حقوق زنان از مهمترین موضوعاتی است که با ادبیات مختلف
در تمام کشور وجود دارد، گفت: نظام جمهوري اسلامی توجه به سبقه اي که در بحث نظام اداري دارد و با وجود زنان توانمند و
رشادت هایی که در تمام صحنه هاي کشور از خود نشان دادند سهمی را که لازم و شایسته است در قامت مدیریتی ایفا کند تاکنون

 
محقق نشده و می طلبد که با فرصت سازي و بسترسازي این مهم در دولت بعدي با جدیت بیشتري دنبال شود. 

کسایی پور یادآور شد: یکی از مهمترین دستاوردهاي دولت باید بهره گیري از ظرفیت زنان در مدیریت میانی و پایه باشد که دولت
دکتر روحانی با اختصاص 30درصدي و تکلیف در ارگان هاي مختلف در حوزه مدیریتی گام مهمی در این راستا برداشت و با اقدامات
پژوهشی نتایج این اعتمادسازي به زنان انجام شد و انتظار می رود که در دولت بعدي نیز اعتماد به زنان براي تصاحب پست هاي

 
مدیریتی استمرار داشته باشد و این قشر بتواند توانمندي مدیریتی خرد تا کلان خود را بروز دهد. 



 
 

وي سلامت، تندرستی، آموزش و پژوهش را از دیگر شاخصه هاي اصلی عدالت جنسیتی دانست و گفت: بهبود سواد سلامتی و ارتقاي
میزان دسترسی به شاخص هاي بهداشتی، کاهش بیماري هاي شایع زنان و توجه کیفی به تغذیه و سلامت روان و جسم زنان به
عنوان یکی از ارکان مهم خانواده موضوعی است که باید در دولت بعدي با جدیت دنبال شود چرا که دولت روحانی با ایجاد پرونده
الکترونیک سلامت در پایگاه هاي شهري و روستایی پایه اقدامی هدفمند را در این زمینه برداشته و باید در دولت هاي بعد این مهم

 
تکمیل تر شود. 

مدیرکل دفتر امور زنان و خانواده استانداري مرکزي امکانات ورزشی و تفریحی و بهبود زیرساخت هاي فرهنگی و نشاط اجتماعی نیز
باید به عنوان فصل مهمی در کنار اقدامات هدفمند حوزه سلامت براي زنان پی گرفته شود و خودمراقبتی هدفمند با گفتمانی غالب

 
بین زنان برجسته سازي شود. 

کسایی پور در خصوص آسیب هاي اجتماعی زنانه گفت: طیفی از آسیب در هر جامعه اي براي زنان و مردان محتمل است اما بیش از
آن نشان از بروز مشکلاتی دارد که در نظام برنامه اي و خدمات از گذشته تاکنون رخ داده، جامعه امروز ایران اکنون طیفی از اسیب
هاي اجتماعی را تجربه می کند ك سویه زنانه آن ابعاد عمیقی دارد و نیاز است با شناخت جدیف مشارکت کارشناسان و برنامه ریزان

 
و اقدامات هدفمند، راهبردهایی که در دولت روحانی براي مهار اسیب ها انجام شده با قوت بیشتري در دولت بعدي پی گرفته شود. 

وي یادآور شد: اعتیاد از آسیب هاي اجتماعی چندوجهی است که در سال هاي اخیر بین زنان و دختران شیب افزایشی دارد بنابراین
مسئله شناسی زنان و توجه به افزایش پوشش آموزشی مهارت هاي زندگی، بسترسازي شغلی و اقتصادي باید به عنوان امر جدي در

 
دولت بعدي دنبال شود و زیرساخت هاي خدمات ترك اعتیاد و اورژانس اجتماعی براي زنان اسیب دیده بیش از پیش تقویت شود. 

مدیرکل دفتر امور زنان و خانواده استانداري مرکزي اظهار داشت: سیاست هاي ابلاغی مقام معظم رهبري در بحث حمایت از خانواده
بحث افزایش جمعیت و حفظ کرامت زنان، تشکیل خانواده و حمایت خانواده هاي جوان باید مورد توجه ویژه دولتمردان قرار گیرد و

 
سیاست گذاري مناسبی در حوزه قوه مجریه انجام شود. 

کسایی پور تصریح کرد: خانواده مهمترین نهاد اجتماعی تلقی می شود و این مهم یکی ازمهمترین سرمایه هاي اجتماعی است که
دولت براي استحکام و تقویت بنیان خانواده باید اقدامات ویزه اي انجام دهد چرا که زنان باید نسل آینده جامعه را در کانون گرم

 
خانواده پرورش دهند که این مهم را دولتمردان باید مدنظر ویژه قرار دهند. 



 
 

 
سمن هاي زنانه ظرفیتی که باید بارور شود 

عضو یکی از سمن هاي اجتماعی استان مرکزي گفت: تشکل هاي مردم نهاد کلنی هاي مردمی در بهبود مناسبات فرهنگی و
اجتماعی هستند که باید از سوي دولت ها جدي گرفته شوند تا آهنگ توسعه کشور متوازن باشد و در این بین سمن هاي زنانه و
ظرفیت هاي انان اهمیت مضاعف دارند و یکی از انتظارات زنان از رئیس جمهوري اینده این است که حوزه سمن ها را جدي تر بگیرد.

«سمانه ضحا» افزود: استان مرکزي با همه توانمندي اقتصادي در عرصه صنعت، کشاورزي و خدمات، در پوست اجتماعی و فرهنگی
خود نواقص جدي دارد که براي التیام آن ها باید از ظرفیت مردمی و دولتی در کنار هم بهره گرفته شود و جدي گرفتن سمن ها به
خصوص تشکل هایی که فعالیت در مسایل زنان دارند اهمیت زیادي دارد و نباید نگاه به این حوزه شعاري و مقطعی باشد بلکه برنامه

 
دولتمردان باید سهمی مشخص را براي سمن ها تعریف کند. 

وي ادامه داد: دوران آزمون و خطا نیست و انتظار است که سکاندار ارشد اجرایی کشور و کابینه اش در دوره پیش رو براي زنان برنامه

 
اي هدفمند داشته باشند و از توانمندي زنان در بهبود مسایل اقتصادي، اجتماعی و فرهنگی به بهترین شکل بهره ببرند. 

 
 

 
هر راي آگاهانه زنان، گامی استوار در زیست بهتر است 

مدیرکل بهزیستی استان مرکزي نیز گفت: بهزیستی نهادي حمایتی براي کمک رسانی به اقشار ضعیف و حمایت موثر و توانمند سازي



گروه هاي آسیب دیده است و اگر قرار است زنان آسیب دیده و در معرض آسیب مجال بهبود در زندگی داشته باشند باید ارایی که در

 
انتخابات 1400 به صندوق هاي راي ریخته می شود هدفمند و مطالعه شده باشد. 

«زهرا امینی» افزود: تنگناي اقتصادي حاکم بر کشور وضعیت را براي زنان سرپرست خانوار بدتر می کند و در این شرایط فقط باید به

 
دنبال گزینش افراد اصلح بود و مطالبات خود را با راي آگاهانه و شرکت در انتخابات مطرح کرد. 

وي با بیان اینکه سازمان بهزیستی متولی زنان سرپرست خانوار است، گفت: در این راستا براي توانمندي زنان دو مولفه اصلی پرداخت
مستمري و همچنین بیمه زنان براي گروه هاي مختلف صورت گرفته و براي توانمندسازي و اشتغال زنان تشکیل گروه هاي همیار
زنان اتجام شده که اشتغال به صورت تعاونی است که حمایت هاي بلاعوض را سازمان در اختیار ابن جامعه هدف قرار داده تا

 
درآمدزایی ایجاد کند. 

مدیرکل بهزیستی استان مرکزي با بیان اینکه ماده 80 برنامه ششم توسعه بند ویژه اي را براي توانمندسازي زنان لحاظ کرده یاداور
شد: در سال پایانی دولت دکتر روحانی می توان ادعا داشت درصد زیادي از این تکلیف براي زنان سرپرست خانوار عملیاتی شده اما

 
مهر تایید بر آن و چشیدن میوه شیرین اقدامات انجام گرفته باید با تداوم این راهبرد در دولت بعدي میسر شود. 

امینی اضافه کرد: اجراي بیمه زنان شهري با محدودیت هایی مواجه است اما در خصوص بیمه زنان روستایی و عشایري سازمان
هدفمندي یارانه ها امکان را فراهم کرده و به آسانی تعداد در حال افزایش است و و باید اقرار کرد که بیمه زنان سرپرست خانوار اقدام

 
مناسبی از سوي دولت بود که انجام شد اما ناکافی است. 

وي یادآور شد: اعتبار بیمه زنان سرپرست خانوار به صورت 100 درصد افزایش نداشته اما از اسفند سال 90 به بعد سهمیه بندي و
اولویت گذاري صورت گرفته و نیاز است در دولت بعدي این مهم با قوت بیشتر دنبال شود و منابع مالی مورد نیاز براي پوشش زنان

 
سرپرست خانوار شهري فراهم آید. 

مدیرکل بهزیستی استان مرکزي اشاره کرد: اکنون 992 زن شهري و 724 زن روستایی و عشایري زیر پوشش خدمات بیمه تامین

 
اجتماعی هستند و ماهیانه هم مبلغی بهزیستی و هم سازمان هدفمندي یارانه ها با تامین اجتماعی پرداخت می کند. 

امینی خاطرنشان کرد : از اعتبار 43 میلیارد تومانی که سازمان بهزیستی داشت درصد زیادي از زنان سرپرست خانوار از تسهیلات 50
میلیون تومانی اشتغال بهره مند شدند و امید می رود که در دولت بعد افزایش میزان تسهیلات و تعداد را براي این جامعه هدف رقم

 
بزند. 

وي، پیش نیاز هرگونه توسعه اقتصادي سیاسی اجتماعی و فرهنگی را احساس امنیت براي زنان دانست و گفت: زنان به ویژه زنان
سرپرست خانوار در معرض آسیب و تهدیدهایی قرار می گیرند، بنابراین نیاز به امنیت مستمر بین زنان آسیب دیده یکی از نیازهاي

 
ضروري است. 

مدیرکل بهزیستی استان مرکزي گفت: نیاز است در این راستا ابتدا چالش هاي پیش رو رفع شود و یکی از دستگاه هایی که می تواند
احساس امنیت را در زنان بالا ببرد بهزیستی است که در این راستا یک سري قوانین دست و پاگیر و مشکلات وجود دارد که باید
نخست رفع شود و بحث دوم این است که در خصوص مقوله خشونت علیه زنان نیز باید دیدگاه مترقی تري حاکم شود و راهبردهاي
حمایتی، آموزشی و پیشگیرانه در حوزه زنان رشد یابد تا هم توانمندي زنان را افزایش دهد و همچنین زمینه هاي استرس، نگرانی و
مسایل روحی و روانی کاهش یابد و احساس امنیت بیشتر نمایان شود که انتظار می رود در دولت بعد احساس امنیت اجتماعی براي

 
زنان بیش از پیش مورد توجه قرار گیرد. 

امینی تاکید کرد: انقلابی در حوزه قوانین زنان کشور نیاز است و انتظار می رود دولت بعدي براي اجرایی شدن منشور حقوق زنان گام

 
هاي موثر بردارد. 

وي ادامه داد: استقاده از زنان توانمند براي تصاحب 30درصدي کرسی هاي مدیریتی طرح بسیار مناسبی بود که در دولت دکتر



روحانی به بار نشست اما زیرساخت لازم براي حضور بانوان در مباحث و مسئولیت هاي سنگین ارشد و میانی هنوز کمتر لحاظ شده و
تا زمانی که این مهم محقق نشود، بنابراین دولت بعدي نیز باید از همین رویه پیروي کند و زنان را به جایگاه واقعی خود در حوزه

 
مدیریتی نزدیک تر کند. 

 
 

مدیرکل بهزیستی استان مرکزي خانواده را مهمترین کانون جامعه عنوان کرد و گفت: سیاستگذاري در خصوص زنان در قانون اساسی
وجود دارد تلاش شده قانونگذاران به بحث زنان توجه کنند و می طلبد با وضع قوانین مناسب تري در حوزه زنان دولت را مکلف کنند

 
خدمات مورد توجه تري در حوزه زنان ارایه دهند. 

وي تصریح کرد: مقوله بهبود تاب آوري اجتماعی و فرهنگی میان زنان ساکن در سکونتگاه هاي غیررسمی رویکرد مهم بهزیستی است
و آموزش مهارت هاي زندگی و افزایش آگاهی زنان در خصوص اعتیاد، آموزش پیش از ازدواج، ساخت و تولید محتوا براي پیشگیري
از اعتیاد زنان، برگزاري کلاس هاي پیشگیري از استرس، آموزش فرزندپروري، پاسخگوي صداي مشاوره، از برنامه هاي مهم بهزیستی
است که انتظار می رود براي اجرایی کردن طرح هاي ابلاغی اعتبار مناسب تري اختصاص یاید تا بخش غیردولتی که مجري این طرح
ها است بتواند اشتغال ایجاد کند، چرا که با توجه به شیوع کرونا امکان ایجاد کلاس هاي حضوري وجود ندارد باید از فضاي مجازي

 
بیشتر بهره گیري شود که خود این اقدام هزینه هاي مازاد ایجاد می کند. 

 
 

یک پژوهشگر حقوق نیز بیان کرد: زنان در دوره گذار کشور نیاز به آموزش هاي اصولی براي توانمندي مهارتی و فکري و اجتماعی

 
هستند و به عنوان مادر باید به این مقوله توجه جدي تري شود و دولت بعدي باید در این راستا برنامه هاي اصولی داشته باشد. 

«مریم بهادري» تاکید کرد: ایران به عنوان کشور در حال توسعه نیاز دارد که زنانی در آن نقش آفرینی کنند که در روند توسعه

 
سیاسی و اقتصادي اثر بگذارند. 



وي اظهار داشت: جامعه در حال توسعه باید تمام مسایل فرهنگی، اجتماعی و سیاسی را مدنظر قرار دهد و کاهش نابرابري ها با
گفتمان سازي هدفمند و مشارکت جویی همه بخش ها به ویژه زنان اتفاق می افتد و در برنامه 100 قانون ششم توسعه موارد حقوقی
لازم آن دیده شده و دولت یازدهم و مجلس شوراي اسلامی نیز آن را تصویب کرده است و نقش زنان در جامعه درحال توسعه در همه

 
بخش ها باید در دولت بعدي برجسته تر شود. 

این استاد دانشگاه افزود: بحث سوادآموزي، بهداشت، تغذیه صحیح و تامین مسکن جز نیازهاي اولیه و اساسی زنان و مردان است و
هرچه شاخص سواد و تندرستی و توسعه در جامعه بیشتر شود، آن جامعه بیشتر در مسیر توسعه قرار می گیرد و اکنون زنان به میزان
قابل توجهی باسواد شدند و 60 درصد ورودي دانشگاه ها زنان و دختران جوان است که دولت بعدي باید براي بهره گیري از این

 
ظرفیت علمی برنامه مناسبی ارایه دهد. 

وي بیان کرد: زنان جامعه ایرانی براي اینکه عبور از شرایط سنتی را تسریع کنند باید از سطح اموزش حضوري و مجازي بالایی بهره

 
مند باشند و این هنر دولت بعدي است که بستر را مهیا کند. 

این پژوهشگر حقوق اشاره کرد: در سطح کلان سیاسی در قوه مقننه 290 نماینده در خانه ملت وجود دارد که سهم زنان از کرسی
هاي این رکن مهم نظام ناچیز است و بیشترین سطح نقش آفرینی زنان در مجلس با تصاحب 17 کرسی بوده و در ایران تنها یک وزیر
زن تصدي یافته و مادامی که سهم زنان در تصمیم سازي اندك باشد نمی توان انتظار داشت مشکلات با قوت و سرعت بالا براي این

 
قشر حل شود. 

بهادري بیان کرد: نهادهاي تصمیم گیري مثل رئیس جمهوري که وزراي خود را انتخاب می کند ترجیح می دهد ارکان کابینه را مرد

 
بچینند و اینجاست که زنان باید به رئیس جمهوري راي دهند که به نقش آفرینی و اثرگذاري زنان اعتقاد قلبی داشته باشد. 

وي ادامه داد: در کشور ضعف جامعه پذیري نسبت به زنان وجود دارد و راهکار آن ارایه آموزش و فرهنگ سازي است که در جامعه از
اهمیت ویژه اي برخوردار است و این اموزش ها باید از سنین پایین نهادینه شود تا عدالت جنسیتی و شایسته سالاري به اعتقادي در

 
بین احاد جامعه تبدیل شود و زنان در فرصت سازي که دولت انجام می دهد بتوانند به مطالباتشان جامه عمل بپوشانند. 

این استاد دانشگاه بیان کرد: زنان در سایه تقویت خودباروي و سواد سیاسی و اجتماعی باید کمک کنند خادمانی در ارکان تصمیم
ساز نظام راي بیاورند که به فکر قشر زنان باشند و خودشان نیز در عرصه انتخاب شوندگی و انتخاب شدن حضور آگاهانه یابند تا

 
مطالبه گري از رییس جمهوري معنا بگیرد و رسانه ها در عرصه آماده سازي زنان براي این مهم نقش محوري دارند. 

 
 

یک زن سرپرست خانوار نیز گفت: انتخابات فرصتی است براي اینکه اقشار مختلف جامعه از جمله زنان به پوست اندازي مشکلات

 
کمک کنند و با راي آگاهانه حقوقشان را بگیرند. 

«معصومه موسوي» افزود: انتظار می رود که مسئولان اجرایی کشور و نهادهاي حمایتی توجه بیشتري به این جامعه هدف داشته
باشند تا روز به روز بر مشکلات این سرپرستان خانوار افزوده نشود چرا که این قشر به لحاظ اقتصادي از مردان آسیب پذیرتر هستند. 



وي بیان کرد: وضعیت اشتغال و سطح درآمد زنان سرپرست خانوار پایین تر از مردان است هرچند که اموري و فعالیت هایی که به

 
زنان سپرده می شود به ظرافت، دقت و تلاش مضاعفی نیاز دارد. 

این زن سرپرست خانوار اظهار داشت: زنان سرپرست خانوار از نطر مالی و حمایت هاي اجتماعی نیازمند توجه بیشتري هستند که
انتظار می رود دولت براي ارایه تسهیلات بانکی به صورت قرض الحسنه تعامل و همکاري لازم را انجام دهد چرا که پرداخت تسهیلات
بانکی با اقساط و نرخ سود بالا براي این افراد که علاوه بر هزینه هاي زندگی، مسئولیت فرزندان را نیز دارند بسیار دشوار است و انتظار

 
است دولت بعدي چتر حمایت مناسب بر سر این قشر بگیرد. 

وي گفت: رئیس جمهور بعدي باید نگاه خود را به سطوح اسیب پذیر جامعه برجسته تر کند و پوشش بیمه و حمایتی از آنان را قوت

 
بخشد. 

انتخابات ریاست جمهوري، میان دوره اي مجلس شوراي اسلامی و شوراهاي اسلامی شهر و روستا 28 خردادماه جاري در کشور برگزار

 
می شود. 

 
نیمی از جمعیت یک میلیون و 414 هزار نفري استان مرکزي را زنان شامل می شوند. 

 
برچسب ها 

 
- انتخابات 1400 
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- مشارکت انتخاباتی 

 
- ستاد انتخابات کشور 

 
- انتخابات ریاست جمهوري 

 
- بانوان 

 
پروندهٔ خبري 

- انتخابات 1400



جذب 96درصد تسهیلات اشتغال پایدار روستایی در حمیدیه

منبع: ایرناشماره خبر:  29  |  تاریخ: 1400/02/25

اهواز-ایرنا- فرماندار شهرستان حمیدیه گفت: 96 درصد تسهیلات اشتغال پایدار روستایی جذب و به ایجاد اشتغال در بخش
هاي مختلف در روستاهاي این شهرستان منتهی شد.

اهواز-ایرنا- فرماندار شهرستان حمیدیه گفت: 96 درصد
تسهیلات اشتغال پایدار روستایی جذب و به ایجاد اشتغال
در بخش هاي مختلف در روستاهاي این شهرستان منتهی

 
شد. 

شاهین هاشمی شنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا بیان
کرد: کل مبلغ تسهیلات اختصاصی به شهرستان براي
مشاغل روستایی 87 میلیارد ریال بود که 83 میلیارد و

 
343 میلیون ریال جذب شد. 

 
وي گفت: میزان اشتغالزایی طرح هاي بهره مند از تسهیلات اشتغال پایدار روستایی و عشایري 67 نفر بوده است. 

 
فرماندار حمیدیه ادامه داد: در مجموع میزان اشتغال روستایی ایجاد وثبت شده در سامانه رصد 182 نفر است. 

هاشمی با تفکیک میزان اشتغال ایجاد شده در بخش هاي مختلف ادامه داد: از این تعداد 89 نفر توسط جهاد کشاورزي، 55 نفر از
سوي سازمان صنعت، معدن و تجارت، 27 نفر توسط کمیته امداد، هشت نفر توسط صندوق کارآفرینی امید، بنیاد شهید و امور

 
ایثارگران یک نفر و بهزیستی 2 نفر ایجاد اشتغال شده است. 

وي گفت: ظرفیت هاي خوبی در این شهرستان براي ایجاد اشتغال وجود دارد که از جمله می توان به ظرفیت گردشگري، کشاورزي،

 
صنعتی ، میراثی و تاریخی و نزدیک بودن به مرز بین المللی چذابه اشاره کرد که پتانسیل هاي لازم را براي ایجاد اشتغال دارند. 

هاشمی افزود: براي ایجاد اشتغال به ویژه مشاغل خانگی و زودبازده استقرار کامل ادارات در این شهرستان ضروري است ، با توجه به

 
گذشت چندین سال از شهرستان شدن حمیدیه هنوز بسیاري از ادارات در این شهرستان سایتی ندارند. 

 
برچسب ها 

 
- حمیدیه 

 
- اشتغال زایی 
- اشتغال پایدار



واکنش گسترده عمومی در ترکیه به حملات رژیم صهیونیستی علیه غزه

منبع: ایرناشماره خبر:  30  |  تاریخ: 1400/02/25

ایرنا، آنکارا- حملات رژیم صهیونیستی به فلسطینیان و اماکن مقدس متعلق به مسلمانان در بیت المقدس در روزهاي اخیر با
واکنش بسیار گسترده عمومی در ترکیه مواجه شده است.

ایرنا، آنکارا- حملات رژیم صهیونیستی به فلسطینیان و
اماکن مقدس متعلق به مسلمانان در بیت المقدس در
روزهاي اخیر با واکنش بسیار گسترده عمومی در ترکیه

 
مواجه شده است. 

حملات یاد شده از سوي تمامی سیاسیون ، احزاب سیاسی
و نهادهاي مدنی ترکیه محکوم شده است. در روزهاي اخیر
رجب طیب اردوغان رییس جمهور ترکیه بارها در مورد
محکومیت حملات یاد شده سخنانی ایراد و در این راستا با
رهبران کشورهاي مختلف جهان دیدار و مکالمات تلفنی

 
انجام داده است. 

رجب طیب اردوغان، رئیس جمهور ترکیه در این تماس ها حملات اسرائیل را "تروریستی" توصیف و ظلم و ستم اسرائیل به

 
مسلمانان فلسطینی را به شدت محکوم کرد. 

اردوغان تاکید کرد: براي جلوگیري از تروریسم و   اشغالگري اسرائیل باید تمام جامعه جهانی به ویژه جهان اسلام بسیج و اقدامات لازم
را انجام دهند؛ ترکیه همیشه به عنوان حامی آرمان فلسطین در کنار برادران فلسطینی خود بوده و از حرمت قدس محافظت خواهد

 
کرد. 

رئیس جمهور ترکیه تصریح کرد: مخاطبان قانون شکنی ها و حملات غیرانسانی اسرائیل در واقع تمام مسلمانان هستند. باید فورا
جلوي حملات اسرائیل گرفته شود. جامعه جهانی باید به این حملات اسرائیل واکنش شدید و بازدارنده نشان داده و با همکاري

 
مشترك علیه این اقدامات غیرقانونی، از فلسطین حمایت کنند. 

اردوغان تاکید کرد: پیش از گسترش بیشتر این بحران، شوراي امنیت سازمان ملل باید طرح اعزام نیروهاي حفاظت بین المللی به

 
منطقه براي محافظت از غیرنظامیان فلسطینی را مورد بررسی قرار دهد. 

اردوغان همچنین پیرامون حملات اسرائیل به فلسطین از تاریخ 8 مه، با ولادیمیر پوتین رئیس جمهور روسیه، شیخ تمیم بن حمد آل
ثانی امیر قطر، عبداالله دوم پادشاه اردن، شیخ نواف الاحمد الجابر الصباح امیر کویت، سلطان عبداالله پادشاه مالزي، جوکو ویدودو
رئیس جمهور اندونزي، عبدالمجید تبون رئیس جمهور الجزایر، شوکت میرضیایف رئیس جمهور ازبکستان، عمران خان نخست وزیر



پاکستان، ارسین تاتار رئیس جمهوري ترك قبرس شمالی، سدیر جباروف رئیس جمهور قرقیزستان، اشرف غنی رئیس جمهور
افغانستان، مصطفی الکاظم، نخست وزیر عراق، محمد بوهاري رئیس جمهور نیجریه، عبدالحمید دبیبه نخست وزیر دولت وحدت ملی

 
لیبی، هیثم بن طارق پادشاه عمان، ماهاتیر محمد نخست وزیر پیشین مالزي گفت وگو و رایزنی تلفنی انجام داد. 

در روزهاي اخیر همچنین احزاب سیاسی ترکیه که در مجلس این کشور نماینده دارند با انتشار یک پیام حملات رژیم صهیونیستی به

 
فلسطینیان را محکوم کردند. 

به رغم قرنطینه عمومی در سطح ترکیه، شهرهاي مختلف این کشور نیز شاهد تظاهرات مردمی علیه نیروهاي اشغالگر قدس بود به

 
طوري که شب گذشته نیز یک معترض در مقابل سرکنسولگري رژیم صهیونیستی در استانبول خودروي خود را به آتش کشید. 

جنایات رژیم صهیونیستی در شبکه هاي اجتماعی ترکیه نیز بطور گسترده محکوم شده است و صدها هزار کاربر در شبکه هاي

 
مختلف با انتشار پیامهایی این جنایات را محکوم کردند. 

 
در هشتکی تحت نام به سوي قدس حرکت می کنیم، کاربران خواستار تحریم اجناس و نشان هاي متعلق به صهیونیستها شده اند. 

 
کاربري به نام نازخان در توئیتی نوشت: اسراییل تروریست است، فلسطین دیر یا زود آزاد خواهد شد. 

کاربري دیگري به نام ساکی در حساب توئیتري خود نوشت: اسراییل به مثابه یک حلبی نشین که بر روي خاك فلسطین تاسیس

 
شده، است. 

کاربري هم به نام آیهان قربان در حساب توئیتري خود نوشت: جنایات اسراییل در غزه امري تازه نیست، در حملات رژیم صهیونیستی
به غزه در سال 2008 میلادي در طول 22 روز بیش از 1700 نفر که در بین آنها 400 کودك بود؛ به قتل رسیدند. امروز نیز این

 
جنایات اتفاق می افتد ولی جهان باز ساکت است. 

 
کاربري به نام سمیرا هم نوشت: اسراییل باید متوقف شود، آمریکا باید اقدامات اسراییل را متوقف کند. 

کاربر دیگري به نام اوزلم در حساب توئیتري خود با اشاره به حملات اسراییل به فلسطین در عید فطر نوشت: آیا زمان اینکه مردم

 
فلسطین نیز عید داشته باشند فرا نرسیده است؟ 

کاربري به نام امید اسراییل را به عنوان خنجري که به قلب فلسطین فرو برده شده است خواند و نوشت: امپریالیستها اسراییل را در

 
خاورمیانه براي پیشبرد اعمال خود تاسیس کردند. 

یک خانم خانه دار ترکیه به نام بینناز کارا در گفت وگو با خبرنگار ایرنا در آنکارا گفت: در عید مبارك فطر حملات اسراییل را نمی
توان قبول کرد. اسراییل قاتل است و بدون قتل عام نمی تواند سرپا با ایستد. آمریکا و کشورهاي اروپایی بدلیل ترس از صهیونیستها
در مقابل این وحشت سکوت اختیار کرده اند. تمامی جهان اسلام می باید در مقابل اسراییل با وحدت بایستد. قلوب تمامی مسلمانان

 
در ایام عید فطر خون شده است. 

یک دانشجوي 22 ساله به نام عمر فاروق حق بیلیر هم در گفت وگو با خبرنگار ایرنا گفت: اسراییل در حال حاضر نسل کشی انجام



 
می دهد زیرا چشم به آخرین قطعه خاك فلسطین که در دست فلسطینیان است دوخته است. 

حق بیلیر با تاکید بر اینکه استانداردهاي دوگانه جهان در مورد فلسطین جریان دارد گفت: در مقابل اصابت دو راکت به اسراییل یک
جنگ نامتعارف نمی تواند باشد. در غزه هزاران خانواده فرزندان خود را از دست می دهند و خانواده ها متلاشی می شود. موضعگیري

 
رهبران جهانی که در مقابل این ظلم سکوت می کنند غیرقابل قبول است. 

آتیلا ییلدیز 57 ساله که در یک شرکت بیمه اشتغال دارد به خبرنگار ایرنا گفت: اقدامات اسراییل وحشتناك است. جهان عرب و
اسلام می باید در مقابل این حملات پست اسراییل یکپارچه بایستد و با آن مقابله بکند، حملات و اقدامات اسراییل غیرقابل قبول

 
است. 

خانم سائمه یاشار 63 ساله که آموزگار بازنشسته است هم به خبرنگار ایرنا گفت: اسراییل با جسارت گرفتن از آمریکا و کشورهاي
غربی بدلیل سکوت در مقابل اقداماتشان هر روز جانی تر می شود و خاك فلسطین را به خاك و خون می کشد. تمامی وجدانهاي
بیدار جهان این استاندارد دوگانه را به چشم می بیند و در کنار فلسطین از لحاظ معنوي جاي خود را می گیرد. افکار عمومی جهانی

 
می باید بااستفاده از ابزارهاي در دست خود به پا خیزد و به این جنایات واکنش نشان بدهد. 

به گفته خانم یاشار، هیچ کودکی نباید بدون پدر و مادر بماند و هیچ پدر و مادري نیز نباید فرزندش را از دست بدهد و تنمها آرزوي

 
من برقراري آرامش در فلسطین است. 

 
برچسب ها 

 
- رجب طیب اردوغان 

 
- نوار غزه 

 
- استانبول 

 
- فلسطین 

- ترکیه














































